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Sjernarøy sokneråd 
   
 
 

1 
 

Sakliste 
Sjernarøy sokneråd 
 
Møtedato: 25.03.2025 kl. 17:00 

Møtestad: Sjernarøytunet 

Arkivsak: 23/05399 

 
Alle faste – og varamedlem er invitert til felles møte mellom alle sokna i Finnøy. Dei 
tilsette er også invitert til å vere med.  
 
SAKLISTE   
Godkjenning av innkalling og sakliste 
13/25 23/04751-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
Godkjenning av protokoll 
14/25 23/04752-15 Endeleg godkjenning av referat frå førre møte 
Saker til behandling 

 

15/25 23/04761-2 Møtepunkt mellom tilsette for kyrkjeleg undervisning, 
diakoni og sokneråd. 

16/25 23/04754-13 Samarbeidsform mellom sokna 

17/25 23/04761-3 Etiske retningslinjer for barne - og ungdomsarbeidet i 
soknet. 

18/25 24/00445-3 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 
19/25 23/04761-1 Ang. stillingar 

20/25 24/02624-13 Drøfting av omstillingskravet frå kommunen til Stavanger 
krk fellesråd. 

Orienteringssaker 
21/25 23/04762-17 Orienteringssaker 
Eventuelt 

 
  Finnøy, 18.03.2025 
 
 
Kari Hidle 
leiar 
 
Heidi Bø Sangedal 
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møtesekretær 
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13/25 Godkjenning av innkalling og sakliste - 23/04751-17 Godkjenning av innkalling og sakliste : Godkjenning av innkalling og sakliste

 
 

Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 411 23/04751-17    

 
 

 
 
Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
  
 
         
 
Saksorientering 
 
Innkalling og sakliste vert sendt ut til medlem og varamedlem om lag ei veke før møtestart. 
Saklista er også innom AU før utsending.  
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Innkalling og sakliste vert godkjent slik den ligg føre.  

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
     13/25      Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 411 23/04752-15    

 
 

 
 
Endeleg godkjenning av referat frå førre møte 
 
Vedlegg:  
~ 23_05399-24 Protokoll Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 359319_3_0 
 
Saksorientering 
 
Referatet frå førre møte vart sendt ut til dei frammøtte for gjennomlesing og tilbakemelding, 
evt. endringar er tekne med i referatet som ligg ved.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Endeleg referat frå førre møte vert godkjent slik det ligg føre.  
 
 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
          14/25 Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Sjernarøy sokneråd 
  
 

1 
 

Møteprotokoll  
Sjernarøy sokneråd 
 
Møtedato: 04.02.2025 kl. 16:00 
Møtestad: Innbyggartorget, Judaberg 
Arkivsak: 23/05399 
  
Til stades:  Kari Hidle, Håkon Arne Eide, Sissel Haavik Vadla, Benny Tysdal 

Helgeland, Ola Aasland Vold 
  
Frammøtte 
varamedlemer: 

Grete Hiim 

  
Forfall:  Ragnhild Frøyland, Else Norheim 
  
Andre:  
  
Protokollførar: Heidi Bø Sangedal 
  
Opning og bøn ved Kari 
 
SAKLISTE Side 
Godkjenning av innkalling og sakliste 
1/25 Godkjenning av innkalling og sakliste 2 
Godkjenning av protokoll 
2/25 Endeleg godkjenning av referat frå førre møte. 2 
Saker til behandling 

 
3/25 Val av leiar og nestleiar 3 
4/25 Godkjenning av møteplan for hausten 2025 4 
5/25 Godkjenning av gudstenesteplan for hausten 2025 4 
6/25 Godkjenning av offerliste for hausten 2025 5 
7/25 Fastsetting av dato for årsmøte 6 
8/25 Førebels rekneskap for 2024 og forslag til budsjett for 2025 7 

9/25 Kulturkveld i Sjernarøy og Jørstad i  samband med 
utvandringsjubileumet. 7 

10/25 Oppfølging markering av 900 årsjubileumet 8 
11/25 Planar for kyrkjekaffi i 2025 9 
Orienteringssaker 
12/25 Orienteringssaker 10 
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Eventuelt 

 
 
Finnøy  18.03.2025 
 
Kari Hidle 
Leiar 

Heidi Bø Sangedal 
Sekretær 
 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

1/25 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 1/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Innkalling og sakliste er sendt ut til medlemmene om lag ei veke før møtet skal vere. 
Dei fleste sakene har også vore innom AU pr mail.  
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og sakliste vert godkjent slik den ligg føre.  
 
 

Vedtak  

Innkalling og sakliste er godkjent slik den ligg føre. 
 

[Lagre vedtak]  
 

Godkjenning av protokoll 

2/25 Endeleg godkjenning av referat frå førre møte. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 2/25 

 

8/110



14/25 Endeleg godkjenning av referat frå førre møte - 23/04752-15 Endeleg godkjenning av referat frå førre møte : ~ 23_05399-24 Protokoll Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 359319_3_0

 3  

 
 
 
Saksorientering 
Referat frå møte vart sendt ut på mail til dei frammøtte i etterkant av møtet. Evt 
innspel er tekne med i det referatet som ligg ved.  
 
Forslag til vedtak 
 
Referat frå førre møte vert endeleg godkjent slik det ligg føre.  
 
 

Vedtak  

Referat frå førre møte er endeleg godkjent slik det ligg føre. 
 

[Lagre vedtak]  

 
Saker til behandling 

3/25 Val av leiar og nestleiar 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 3/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Leiar og nestleiar i rådet skal velgast årleg, helst før det nye året startar. Kari Hidle 
har vore leiar, Ragnhild Frøyland har vore nestleiar. Ingen av desse har bedt om 
avlastning. I handboka for sokneråd og kyrkjeleg fellesråd står det at valget skal vere 
skriftleg til begge rollene,først leiar, så nestleiar. 
 
Forslag til vedtak 
 
Soknerådet vel ………………til leiar og ………………..til nestleiar for 2025 
 
Møtehandsaming 

I møte svarte leiar Kari Hidle at ho kunne fortsetje. På førehand hadde Ragnhild 
Frøyland sagt at ho kunne fortsetje dersom ingen andre hadde lyst til å overta. 
Soknerådet såg ikkje behov for skriftleg val.  
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Vedtak  

Kari Hidle er valt til leiar og Ragnhild Frøyland er valt til nestleiar.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
4/25 Godkjenning av møteplan for hausten 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 4/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det er lagt opp til to møter i haust. Det eine i september og det andre i november. 
Forslag: Sjernarøy tysdagar kl 1615 – 1730 på følgande datoar: 23. sept. og 25. nov. 
(Talgje: 10. sept. og 19. nov. kl 1630 – 1830 onsdagar, Hesby 16. sept. og 18. nov. 
tysdagar kl 1630 – 1830)  
  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Møteplanen er godkjent slik den ligg føre. 
 
 

Vedtak  

Møteplanen er godkjent slik den ligg føre. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
5/25 Godkjenning av gudstenesteplan for hausten 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 5/25 
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Saksorientering 
Vedlagt er gudstenesteplanen for hausten 2025 Utgangspunktet er at Jørstad og 
Sjernarøy har gudsteneste x 1/mnd. Det er prostihelg 7.- 9. nov.  med markering av 
900 årsjubileumet for Tungenes prosti. Denne sundagen er det lagt inn ein 
gudsteneste i Jørstad kyrkje. Me veit pr i dag ikkje kor sundagens gudsteneste i 
prostihelga blir lagt, men ikkje sikkert at det er praktisk for dei frå vårt sokn å reise dit, 
det er også nødvendig for å få eigne planar til å gå opp at det blir lagt gudstenester 
lokalt til denne helga. Me legg til rette for hausttakkefest og minnegudstenester, i 
tillegg til dei ordinære gudstenestene.  
 
Forslag til vedtak 
 
Gudstenesteplanen vert godkjent slik den ligg føre.  
 
 

Vedtak  

Gudstenesteplanen er godkjent slik den ligg føre. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
6/25 Godkjenning av offerliste for hausten 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 6/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Takkofferlista er laga med utgangspunkt i tidlegare tildelingar. Kirkens SOS sine to 
ofringar er ivareteke på offertildelinga i vår. Kirkens nødhjelp er sett opp på julafta. 
Offer til misjonsprosjektet to gonger på kvar plass i året. Kyrkjelydsarbeidet totalt 5 
gonger i året. Open hall får i konfirmasjonsgudstenesten. Sambolaboprosjektet på 
hausttakkefestane og Åpne dører kvar sin gong.  Andre offersøknadar er lagt ved slik 
at soknerådet kan vurdere å ta inn desse i staden for andre.  
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Forslag til vedtak 
 
Offerlista vert godkjent slik den ligg føre med evt justeringar som kjem fram i møtet.  
 
 

Vedtak  

Offerlista er godkjent slik den ligg føre med ei endring, Utstein Pilgrimsgard får offeret 
i Jørstad kyrkje 12. okt.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
7/25 Fastsetting av dato for årsmøte 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 7/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Årsmøte kan haldast uten at rekneskapen er endeleg godkjent og revidert. Me lagar 
ei årsmelding med utgangspunkt i førre årsrapport.  
Evt ha årsmøte etter gudstenesten på Jørstad 16. mars.  
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Årsmøte vert halde på Jørstad 16. mars kl 1330   
 
 

Vedtak  

Årsmøte vert halde på Jørstad 16. mars kl 1330   
 

[Lagre vedtak]  
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8/25 Førebels rekneskap for 2024 og forslag til budsjett for 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 8/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt er førebels rekneskap for 2024, samt forslag til budsjett for 2025  
Dette viser at fjoråret gav eit overskot på kr 15310,- Dette talet er ikkje heilt endeleg i 
og med at det skal avstemmast og reviderast. Ved intern gjennomgang er det lite 
som tyder på at det blir store endringar.  
Pr. 31.12.24 stod det kr 395 000 i banken. Dette talet kan ha endra seg litt med tanke 
på evt utbetalingar tidleg i januar 25 
For 2025 er det foreslått eit budsjett som går i balanse inn/ut. Det same blei gjort i 
fjor.  
 
Forslag til vedtak 
 
Førebels rekneskap for 2024 tas til orientering. Budsjettet for 2025 vedtas slik det 
ligg føre og det vil komme ei sak om revidert budsjett og endeleg rekneskap i 
maimøtet. 
 
 

Vedtak  

Førebels rekneskap for 2024 tas til orientering. Budsjettet for 2025 vedtas slik det 
ligg føre og det vil komme ei sak om revidert budsjett og endeleg rekneskap i 
maimøtet.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
9/25 Kulturkveld i Sjernarøy og Jørstad i samband med 
utvandringsjubileumet. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 9/25 
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Saksorientering 
Me er i dialog med Torolf Nordbø om ein kulturkveld i lag med han og kultursogelaget 
v/Håkon Eide i samband med 200 årsmarkeinga for utvandringa til Amerika. Det er 
ønske om ein kveld på Ombo og ein kveld i Sjernarøyane (fredag 27. juni og 29. 
aug.). Me vil søke Fellesrådet/KKM om støtte til dette, søknadsfristen er 30. april. Sjå 
vedlagt plan for arrangementet.  
 
Forslag til vedtak 
 
Soknerådet følger dette opp vidare og søkjer støtte til to arrangement.  
 
Møtehandsaming 

Planen er å ha det på Ombo 27. juni kl 1900 og i Sjernarøy 29. aug. kl 1900  
Torolf Nordbø skal ha eit honorar på kr 10 000,- pr kveld. I tillegg er det tonoavgift og 
evt betaling fro leige av lokaler. Totalbudsjettet  er om lag kr 15 000,-  Billettpris kr 
200,- pr vaksen. Studentpris 100,- (må ha studentrabatt ved støtte frå KKM)  
Det er plan om enkel matservering.  
Må sjekke ut om det er andre arrangement på øyane desse datoane. Kyrkjekontoret 
lagar ein plakat som blir delt i sosiale medier og hengt opp lokalt.  
Det blei drøfta litt om det skulle vere på grendahuset eller i kyrkja på Ombo. Ein fant 
det mest praktisk å vere på grendahuset til dette arrangementet grunna lyd og 
toalettforhold.  
 
 
 
Vedtak  

Soknerådet følger dette opp vidare og søker støtte til to arrangement. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
10/25 Oppfølging markering av 900 årsjubileumet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 10/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Håkon orienterer om framdrift evt behov for oppfølging av markeringa som skal 
føregå fredag 13. juni 2025 i lag med Ombo og Sjernarøy oppvekstsenter.  
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Forslag til vedtak 
 
Informasjon og evt oppfølgingsak.  
 
Møtehandsaming 

Håkon orienterte om framdrift, viste bilete av traller som han har laga. Desse er tenkt 
å ta med på skuta til byen, etterpå blir dei gitt som ei gåve til barnehagane på Ombo 
og Sjernarøy. Skuleelevane får dekorere trallene før bruk.  
Plan fredag 13. juni – elevar i storskulen og lærerar på Ombo og Sjernarøy 
oppvekstsenter, saman med evt soknerådsmedlem og kyrkjestab reiser til Stavanger 
sentrum.  
Alle som er med får kvar si t – skjorte. Evt skodespel, sang på dekk osv.  
God erfaring med samarbeid med skulane. Pressen må få informasjon, Øyposten, 
Aftenbladet, NRK Rogaland.  
Det må lagast ein plakat om opplegget.  
 
 
Vedtak  

Soknerådet stiller seg positive til initiativ og kreativitet rundt dette. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
11/25 Planar for kyrkjekaffi i 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 11/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Ang. Jørstad kyrkje: Det er snakk om kyrkjekaffi etter gudstenestene 16. febr. – 
Bibeldag og Skjærtorsdag, evt også andre gudstenester. Kan snakke med Kari Anne 
og Eli om dette. Evt. få med andre til å bake.  
Ang. Sjernarøy: Har brukt å ha kyrkjekaffi etter samtalegudstenesten, Kristi 
himmelfartsdag og roturgudstenesten. Koss vil me ha det denne våren?  
Til hausten er det fint om det blir kyrkjekaffi begge plassar etter hausttakkefesten og 
minnegudstenestene.  
 
Forslag til vedtak 
 
I møtet landar me kva gudstenester som det er praktisk å ha kyrkjekaffi.  

15/110
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Møtehandsaming 

 
Vedtak  

Sjernarøy har kyrkjekaffi etter gudstenestene 30. mars – samtalegudsteneste, 
Skjærtorsdag 17. april og roturgudstenesten 15. juni. Jørstad planlegg med kyrkjekaffi 
16. febr. og 17.april, i tillegg til årsmøte 16. mars.  
 
 

[Lagre vedtak]  
 

Orienteringssaker 

12/25 Orienteringssaker 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Sjernarøy sokneråd 04.02.2025 12/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Nokre av sakene er lagt ved til gjennomlesing, andre saker blir referert i møtet.  
 
Forslag til vedtak 
 
Sakene er tekne til orientering.  
 
Møtehandsaming 

Sjå sak ang. økonomi frå Fellesrådet – til orientering.  
Referat frå diakoniutvalget x 2 
Referat frå trusopplæringsutvalget 
Årsstatistikk til SSB 2024 – i gjennomsnitt 31 personar pr gudsteneste i Jørstad og 
41 personar i Sjernarøy (inkluderersundagsgudstenester, konfirmasjon og julafta).  
Rådsleiarsamling for bispedømet laurdag 29. mars kl 10 – 16  Kari reiser på dette i 
lag med dagleg leiar.  
Samling mellom Fellesråd og AU 19. mars kl 1800 Kari reiser og viss Ragnhild kan er 
ho og med i tillegg til sokneprest og dagleg leiar.   
Årsmøte mandag 17. mars for Kirkens SOS –Heidi er utsending på vegne av 
Sjernarøy sokneråd.  
Konsert med Rust & Moll i Sjernarøy kyrkje fredag 14. mars kl 1900 – Kyrkejtenar, 
klokkar og evt Ragnhild er med som arrangør.  
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Ang. stillingar – Geir Eskeland er fast vikar for organist framover.  
Info om fellesmøte i Sjernarøy 25. mars – 2025 – Heidi sa litt om planen for 
ettermiddagen/kvelden.  
 
 
Vedtak  

Sakene er tekne til orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
Eventuelt 

På Jørstad 17. april (Skjærtorsdag) vil det vere ei markering av utvandrarjubileumet 
etter gudstenesta – Håkon Eide tek ansvar for dette. Publisering på plakatar og det 
skjer.  
I Sjernarøy torsdag 8. mai kl 1700: Nedlegging av krans ved krigsseglarminnet. Evt 
kort tale. Publiseres i gudstenestene og i det skjer. Arr. Sjernarøy sokn.  
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15/25 Møtepunkt mellom tilsette for kyrkjeleg undervisning, diakoni og sokneråd.  - 23/04761-2 Møtepunkt mellom tilsette for kyrkjeleg undervisning, diakoni og sokneråd.  : Møtepunkt mellom tilsette for kyrkjeleg undervisning, diakoni og sokneråd.

 
 

Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 200 23/04761-2    

 
 

 
 
Møtepunkt mellom tilsette for kyrkjeleg undervisning, diakoni og 
sokneråd.  
 
  
 
         
 
Saksorientering 
 
Reidun Bråtveit og Ingvild Angelskår Moen er med i møtet, dei vil dele litt frå arbeidet og me 
opnar for ein dialog. Årsrapportar ligg på finnoykyrkja.no 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Samtalesak.  
 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
          15/25 Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 411 23/04754-13    

 
 

 
 
Samarbeidsform mellom sokna 
 
  
 
         
 
Saksorientering 
Me har tre sokneråd i Kyrkja i Finnøy – alle har felles administrasjon og presteskap. Det er 6 
gudstenestestader. Kvart sokneråd har 5 møter i året. Dette året har me eit felles møte, her 
er også alle tilsette invitert til å vere med. Sokneråda har ein rullering med eit møtepunkt 
mellom dei tilsette og råda, denne gongen har møte fokus på kyrkjeleg undervisning og 
diakoni. I maimøtene er det musikklivet og kantorane som har fokus. Evt kan me samla alle 
gruppene til eit møte neste år? Råda har mange like saker som gjerne kan drøftast i plenum, 
slik som HØP for komande år, felles planar, stillingar, visjonstenkning osv. Desse sakene 
kan gjerne samlast til marsmøtet. Forslaget er at sokneråda i lag med dei tilsette har eit 
liknande møte som dette årleg på denne tida og at dei andre 4 møtene er i kvart sokn.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Samtalesak i møtet som evt munnar ut i at ein vedtek å ha eit felles møte i mars kvart år, evt 
på ulike stader i sokna våre.  
 
 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
         16/25  Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 200 23/04761-3    

 
 

 
 
Etiske retningslinjer for barne - og ungdomsarbeidet i soknet.  
 
Vedlegg:  
Forslag til brosjyre Hesby Sjernarøy og Talgje sokn  Seksuelle krenkelser 2022 
Forslag til etiske retningslinjer for sokna i Finnøy 
Forslag til etiske retningslinjer sammendrag_med signering_sokna i Finnøy 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt er dei vedtektene som ligg til grunn for arbeidet blant barn og unge i soknet. I kvar 
soknerådsperiode skal desse vedtektene gjerast kjent og det skal gjerast eit nytt vedtak, evt 
reviderast. Dei vedtektene som ligg har me fått låne frå ein annan kyrkjelyd og det er gjort eit 
forsøk på å omskrive dei til nynorsk, bør nok skrivast om igjen for at dei skal framstå i best 
mogleg språkdrakt. 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Vedtektene vart fornya slik dei ligg føre, evt med omskriving til betre nynorsk.  
 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
        17/25   Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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4.0 Varsel om seksuell krenkelse 
4.1 Når me mottar ein anklage om krenkelsar, er det viktig å huske på: 

- Lytt nøye, og bekreft det  du høyrer. Ta vare på forteljinga. 
- Ikkje driv eigen etterforskning eller gjer noko  som kan øydelegge bevis 

for politiet. 
- Ikkje gjer andre oppgåver enn det som ligg under ditt ansvarsområde. 
- Forsøk å skape ein god relasjon til den som fortel om overgrepet, som 

vanlegvis er den utsatte sjøl (unngå å stille spørsmål ved vedkommendes 
truverd). 

- Ikkje kontakt den som anklages på nokon som helst måte i startfasen. 
- Ikkje bring den utsatte og den mistenkte saman i eit ”meklingsmøte”. 
- Kontakt beredskapsteam. 

 
Viss vedkomande er under 16 år 
Dersom informasjon om krenkelser kjem fram i ein fortruleg samtale  frå eit barn under 
16 år, er det viktig å ikkje love hemmeleghald. Ein må la barnet få fortelje fritt, uten å 
stille for mange spørsmål, og prøve å finne ut om det har snakka med andre om dette 
tidlegare og eventuelt med kven. Ein  skal også opplyse om at foreldrene vil bli 
informert, dersom det ikkje er grunn til å tru at foreldrene er involvert i saken. Etter 
samtalen, skriv ein ned det ein har høyrt så nøyaktig og ordrett som mulig, med tanke 
på ein eventuell straffesak. Viss ein mistenker at barn er utsett for seksuelle krenkelsar, 
bør fagpersonell stå for vidare undersøkingar. 
 
Viss vedkomande er mellom 16 og 18 år 
Dersom det blir formidla om krenking frå ein person mellom 16 og 18 år, treng man 
normalt samtykke frå personen for å gå vidare med informasjonen til foreldre eller 
soknet sitt beredskapsteam. Me kan tenke oss unntak der det er snakk om svært grove 
krenkingar. Uansett skal ein  i slike tilfelle gjere vedkomande kjent med at saken vil bli 
meldt anonymt til soknet sitt  beredskapsteam, for å få råd om kva som er rett  å gjere.  
 
Viss vedkomande er over 18 år 
Me må ha samtykke frå vedkomande før me  kan bringe informasjon vidare, men me må 
oppfordre til å gje oss det. Når den utsette er vaksen, vil vedkomande sjøl vere den 
viktigaste informasjonskjelda  om saken i den vidare etterforskningen. 
 
Når me  har avslutta  samtalen, og tatt kontakt med beredskapsteamet, er det dei  som har 
ansvaret for den vidare oppfølgingen. Eventuell kontakt med foreldre er ein del av denne 
oppfølgingen. 
 
 
 

For meir utfyllande informasjon, vil me  anbefale å lese «Hva gjør vi når seksuelle grenser blir 
krenket?»; retningslinjer for forebygging og håndtering av seksuelle krenkelser i menighetene, fra 

Stavanger bispedømmeråd (http://www.kirken.no/stavanger) 

 

 
 
 
 
 

Forebygging og handtering av seksuelle 
krenkelsar i Hesby, Sjernarøy og Talgje 

sokn. 
 

 
 
 
 
 

I Den norske kyrkje  er det null-toleranse for seksuelle overgrep, 
grenseoverskridande seksuell atferd eller annan form for trakassering  

av eit anna  menneske. Likevel veit me  at seksuelle krenkelsar skjer, også 
innanfor kyrkjelege  miljø. Men det skal ikkje skje. Grenseoverskridande 
atferd og overgrep er brot på dei etiske reglane som gjeld for alle kyrkja 

sine  medarbeiderar – ansatte, frivillige og tillitsvalgte. 
 
 
 
 
 

Vedteke av Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn, hausten 2022 

 
 

 

 
1.1  Arrangement, tur og leir 
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Når soknet sine grupper drar på tur /overnatting med barn og unge, skal det 
være minst to vaksne leierar. Dersom det er deltakerar av begge kjønn, bør det 
normalt vere leierar  av begge kjønn.  

- Når sokna  arrangerer tur/overnatting med barn og unge, bør det normalt 
vere minst to voksne ledere (over 18år) 

- Det bør vere ein leiar  pr.8 barn/ungdom. 
- Leierar  skal utvise varsemd når dei  skal inn/ er inne på romma  til 

deltakerane 
- Veiledningsamtaler av personleg og følsom karakter skal vere kjent og 

forgå på egne samtalerom i nærleik  av fellesrom. Slike samtaler bør ikkje 
foregå etter at rosignal har gått. 

-  Alle medarbeiderane  skal vite at kyrkja  har null-toleranse for seksuelle 
krenkelsar. Dersom det oppstår eit kjærasteforhold mellom for eksempel 
ungdomsleiar  og konfirmant, må leiaroppgåva  overtas av ein annan 
medarbeidar. 

 
 
2.0 Korleis  handterer me ein anklage om seksuelle krenkelsar? 
 

2.1 Beredskapsteam 
Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn  har eit beredskapsteam. Dette skal varslast 
umiddelbart ved anklage om seksuelle krenkelsar, forutsatt at me  har tillating 
til det frå den som er krenka.  Beredskapsteamet består i utgangspunktet av 
sokneprest, dagleg leiar og soknerådleiar i det soknet varslinga finn stad.  
Dersom beredskapsteamet kun består av medlem av same kjønn på 
tidspunktet då det meldes frå om seksuelle krenkelsar, skal det umiddelbart 
suppleres med minst éin person av motsatt kjønn. Dette skal fortrinnsvis vere 
soknet sin diakon.  

 
 

 

Beredskapsteam i Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn består pr 
01.10.22 av:  

Sokneprest Terje Engstrøm (Hesby sokn) tlf: 938 64 182 og Ola 
Aasland Vold tlf: 952 15 181  (Sjernarøy og Talgje)  

Dagleg leiar Heidi Bø Sangedal tlf: 47010909 
Soknerådsleierar: Dorrit Vignes (Hesby) tlf: 404 06 024, Kari 

Hidle (Sjernarøy) tlf: 992 96 973, Leif Kolnes (Talgje) tlf: 913 78 062 

 
 

Beredskapsteamet skal umiddelbart: 
- Kontakte politiet for fagleg rettleiing. 
- Kontakte fellesråd og bispedømmeråd for bistand. 
- Formidle informasjon om kontaktpersonordningen. 

 

 
Ut i frå det kristne menneskesynet, har alle menneske lik verdi og krav på respekt for 
egen kropp og egne grenser. Me ønsker at Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn  skal vere ein 
trygg arena for alle menneske. Samtidig må me vere realistiske i forhold til at seksuelle 
krenkelsar  kan forekomme, også i soknet sitt arbeid. Sokna  ønsker derfor at ansatte, 
sokneråd  og leierar  i barne- og ungdomsarbeidet skal ha eit bevisst forhold til korleis 
me  kan forebygge og handtere seksuelle krenkelsar.  
 
 
1.0 Kva er ein seksuell krenkelse? 
 

2.2 Definisjon 
Seksuelle krenkelsar kan definerast  som misbruk av rolle og makt, der eit 
menneske i ein sårbar situasjon blir utnytta istadenfor å bli beskytta. Det 
handlar om at ein person utnyttar sin stilling eller posisjon overfor ein som 
han/ho står i eit hjelpeforhold til, ved å opptre på ein seksualiserende måte 
eller ved å innleie eit seksuelt forhold til vedkommande. Med seksuelle 
krenkelsar meiner me heile spekteret av seksuelle grenseoverskridelsar, frå 
seksuell adferd til seksuell omgang. 

 
2.3 Makt 

For leierar på alle nivå, er det viktig å vere seg bevisst den makta ein har i 
kraft av rollen som leiar. I relasjonen mellom leiar og deltakar, har leiaren 
størst makt og derfor ansvar for å etterstrebe at den andres intimitetsgrense 
ikkje blir krenka. 

  
2.4 Skadevirkningar 

Me ser på mennesket som ein heilhet. Dette innebærer at eit menneske som 
blir krenka på det seksuelle området, kan få alvorlege problem både fysisk, 
psykisk, åndeleg eller sosialt.  

 
 
3.0 Korleis kan me forebygge seksuelle krenkelsar? 

Me ønsker å ha tydelege rammer rundt arbeidet som drives, og å ta opp 
temaer som sunn seksualitet og grensesetting.  

 
3.1 Informasjon 

Temaet seksuelle krenkelser tas opp i soknerådene i starten av perioden, og i 
stab og med alle leierar  knyttet til barne- og ungdomsarbeidet éin gong i året. 
Ansvarleg for at dette blir gjort er henholdsvis SR - leiar, dagleg leiar og 
trusopplærar. Nye medarbeiderar  innanfor barne- og ungdomsarbeidet, både 
lønna og frivillige, skal personleg bli gjort kjent med soknet sine retningslinjer 
for forebygging og handtering av seksuelle krenkelsar. 
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Etiske retningslinjer for 
barne- og ungdomsarbeidet i Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn.  

 
 

1. Formål 
Formålet med barne- og ungdomsarbeidet i sokna er å skape miljø der barn og unge kan bli kjent 
med og komme til tru på Jesus Kristus, få opplæring som kristne, finne venner og utvikle seg som 
menneske. 
 
2. Lederskap 
Som følge av kyrkja si ordning  bør soknerådet forstås som leiarskap  for soknet sitt virke. 
Soknerådene  har gitt dagleg  leiar mynde til å utøve dagleg forvaltning og leiing av soknets virke.  
Enkeltpersoner og grupper har som oftast  ansvar for den daglege driften av aktivitetene. 
 
Alle som deltek som vaksen- eller ungdomsleierar  er forplikta til å følge  etiske retningslinjer for 
barne- og ungdomsarbeidet når dei deltek i soknet sine  aktiviteter. 
 
Som leiar reknes  dei som er definert leierar for gruppa  eller medlem av styret i aktivitetsgruppa.  
 
Alle undergrupper i barne- og ungdomsarbeidet skal ha ein ansvarleg hovudleiar  over 18 år. 
 
Informasjon 
Dei etiske retningslinjene tas opp i soknerådet i starten av perioden, og i stab og med alle leierar 
knytta til barne- og ungdomsarbeidet ein gong i året. Ansvarleg  for at dette blir gjort er 
henholdsvis soknerådsleiar, dagleg leiar og leiar for barne- og ungdomsarbeidet. Nye 
medarbeiderar innenfor BU-arbeidet, både lønna og frivillige, skal personleg bli gjort kjent med 
soknets  etiske retningslinjer. 
  
3. Trusgrunnlag 
Hovudleierar og dei som har ansvar for ulike former for formidling av den kristne tru må sjøl 
bekjenne seg til denne. Kristne frå andre kyrkjesamfunn  må respektere Den norske kyrkja sitt  
trusgrunnlag når dei  deltek  i soknet sitt  arbeid.  
 
4. Konkrete etiske retningslinjer. 
 
A: Haldningar til deltakerane 
Barne- og ungdomsarbeidet i soknet  er ope for alle i kvar  aktivitets målgruppe. Leierane  har eit 
særskildt ansvar for å inkludere dei som møter opp i fellesskapet, og for å inspirere dei  øvrege 
deltakerane  til å ta vare på kvarandre. 
 
Alle har krav på respekt for si eiga tru, bakgrunn og personlegheit.  
 
B: Rus 
Alle soknet sine  aktiviteter for barn og unge skal vere rusfrie soner. Med dette forstår me at 
verken leierar eller detltakerar skal vere påvirka av eller at det ikkje skal inntas alkohol eller andre 
rusmidler på det området aktiviteten foregår.  
C: Sjelesorg og veiledning 
Sjelesorg er fortrulege  samtalar om personlege og åndelege forhold mellom ein hjelper og ein 
som søker hjelp. 
 
Det er ønskelig at barn og unge som deltek  i soknet sitt arbeid skal ha eit tilbud om sjelesorg. 
Særleg gjeld dette alle som har leiaroppgåver. Primært er det diakonen, presten, trusopplærar eller 
spesielt kvalifiserte frivillige som skal stå for dette.  
Som ein del av leiarrtreningen i soknet er det også ønskeleg at frivillige unge og vaksne leierar  i 
barne- og ungdomsarbeidet får ein viss innføring i fortrulege samtalar og grunnleggende sjelesorg. 
Særleg gjeld dette i forhold til taushetsplikt, når ein bør be om hjelp fra meir kvalifiserte 
sjelesørgerar  og om seksualitet og sjelesorg. 
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Når ein person betrur seg til ein leiar i barne- og ungdomsarbeidet, som ikkje har sjelesorgansvar, 
om psykiske problemer (som sjølmordstanker, depresjon, spiseforstyrrelser), seksuelle overgrep, 
rusmisbruk, vold eller andre større problemkomplekser, skal den vedkommende betrur seg til 
alltid ta kontakt med diakon, prest eller trusopplærar og vidare begrense seg sjøl til å lytte til den 
historien vedkommende har å fortelle. 
 
Diakon, prest og trusopplærar som utøver sjelesorg i våre sokn, har taushetsplikt. For prestane 
gjeld det etter loven særlige taushetsbestemmelser, som også omfatter prestens medhjelperar. 
 
Dersom vedkommende har blitt utsatt for noko kriminelt og etter loven gjeld som eit barn, har dei 
som får høyre det, plikt til å orientere barnevernet. I slike tilfeller skal alltid ien av soknets 
kvalifiserte sjelesørgerar  tas med i prosessen. Veien til kontakt med barnevernet skal 
sjelesørgaren alltid gå saman med barnet.   
 
Det skal aldri vere fysisk kontakt mellom ein som søker sjelesorg og den som hjelper. Unntatt er 
forbønn med håndspålegging. Under forbønn plasseres hendene på skulderpartiet eller på hodet. 
Men også her er tilbakeholdenhet å anbefale. Den som ber om sjelesorg sine behov skal alltid stå i 
sentrum. 

 
D: Seksualitet 
Den økte bevisstheten om seksualitet og seksuelle overgrep i vår tid, samt problematikkens 
alvorlege karakter, gjere  det nødvendig å ha utførlige og presise retningslinjer på dette området. 
 
Grunnlag 
Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn sitt  barne- og ungdomarbeid skal vere ein  stad der barn og unge 
kan vere trygge. Seksuell grenseoverskridande adferd, uønska seksuelle handlingar og seksuelle 
overgrep skal handterast  profesjonelt, i samsvar med norsk lov, formell og uformell yrkesetikk for 
soknet sine ansatte (og frivillige?)  og dei  etiske retningslinjer for barne- og ungdomsarbeid. 
 
Normer 
Det skal ikkje forekomme nokon form for seksuell merksemd, fysisk eller verbal, mellom leierar  
og deltakerar  i barne- og ungdomsarbeidet.  
 
Leiar skal ikkje innleie kjærasteforhold til ein vesentlig yngre deltakar. Med vesentlig yngre 
meines ein aldersskilnad mellom leiar  og deltaker på 3 år eller meir når deltakaren er 15 år eller 
yngre. Dersom eit slikt forhold oppstår, er det  aktuelt at nærmaste leier tar initiativ til ein samtale. 
Leiaren plikter å rette seg etter aktuelle råd hvis han/ho ønsker  å fortsette som leiar. 
 
Seksuelt krenkande eller uanstendig adferd, uønska seksuelle handlingar og 
seksuell omgang er grove brot  på norsk lov, allmenn etikk og soknet sine etiske retningslinjer. 
 
Korleis  handterer me ein anklage om seksuelle krenkelsar? 
Dersom nokon mistenker eller har fått rapport om brot på desse reglane  pliktar dei  å orientere 
presten, diakonen, trusopplærar, dagleg  leiar  eller leiar  av soknerådet. 

       Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn har eit beredskapsteam som består av sokneprest, dagleg leiar og     
      den aktuelle soknerådsleiar der varslinga gjeld.  Dersom beredskapsteamet kun består av medlem  
       av same kjønn på tidspunktet det meldes frå om seksuelle krenkelser, skal det umiddelbart  
      suppleres med minst ein person av motsatt kjønn. Dette skal fortrinnsvis vere soknet sin  diakon. 

 
Beredskapsteamet skal umiddelbart: 
- Kontakte fellesråd og bispedømmeråd for bistand 
- Formidle informasjon om kontaktpersonordningen 
- Kontakte politiet for fagleg rettleiing ved behov 
  
Beredskapsteamet handterer saken videre etter retningslinjer utarbeida av Stavanger 
bispedømmeråd.  
 
 
5. Ansvar 
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Sokneråd, ansatte og frivillige leierar  skal alle arbeide for at undergrupper i barne- og 
ungdomsarbeidet blir trygge og gode fellesskap, der barn og unge kan trivast  og utvikle seg som 
menneske og kristne. 
 
Det er soknerådet  som har ansvaret for utforming, opplæring i og handheving av dei etiske 
retningslinjene, og for eventuelle sanksjonar. Alle som har leierfunksjonar i barne- og 
ungdomsarbeidet i soknet  skal orienterast om retningslinjene og må signere på at dei er gjort kjent 
med dei, slik at dei sjøl blir beskytta mot feilgrep og aktivitetane framstår  som trygge og gode 
miljø for menneskeleg og kristen vekst. 
 
 

 
Vedteke i Hesby, Sjernaøry og Talgje sokneråd hausten 2022 
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Etiske retningslinjer – samandrag 
 
Formål 
Formålet med barne- og ungdomsarbeidet i Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn  er å skape miljø der 
barn og unge kan bli kjent med og komme til tru på Jesus Kristus, få opplæring som kristne, finne 
venner og utvikle seg som menneske. 
 

Som leiar  skal eg: 

• Følge dei etiske retningslinjene i soknet  når eg deltek  i soknet sine  aktiviteter 
• Ta vare på andre deltakerar  i fellesskapet 
• Vere med  å sørge for at soknet sine  aktiviteter er rusfrie soner 
• I relasjon til andre: 

o Fortrinnsvis skjer samtalar på tomannshand 
▪ med deltakar og leiar av same kjønn  
▪ med åpen dør til rommet eller i en roligare del av fellesrom.  

o Samtalar på tomannshand bør skje før rosignal har gått 
o To leierar går saman på godnatt-runde/god morgon-runde ved overnatting 
o Unngå fysisk kontakt mellom den som søker samtale og den som hjelper. Unntak er 

forbønn med handspålegging. Under forbønn plasseres hendene på skulderpartiet 
eller på hodet. Men også her er tilbakeholdenhet å anbefale. Den som ber om 
sjelesorg sine behov skal alltid stå i sentrum. 

• Ein er plikta  til å melde frå om mistanke om eller faktiske brot på soknet sine etiske 
retningslinjer til presten, diakonen, trusopplærar, dagleg leiar eller leiar av soknerådet. 

• Samtalar med deltakerar  er å ansjå som taushetsbelagt 

 

 

Eg har lese og forstått Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn sine  etiske retningslinjer, og plikter å følge 
desse når eg deltek i soknet sitt arbeid. 

 

_______________________________________ 

Signatur 
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Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
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Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 
 
Vedlegg:  
Budsjettskriv 2025-for HØP 2026 til 2029 
HØP 2025-2028 - oversendt Stavanger kommune-pr 14062024 
HØP 2026 - 2029 Hesby 
HØP 2026 - 2029 Talgje og Sjernarøy 
 
Saksorientering 
 
Vedlagt er ein oversikt over ønsker og prioriteringar som er omsnakka i sokna ang. innspel 
til handlings – og økonomiplanen for tidlegare år med oppfølging for 2026 – 2029  
 
 
 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Innspel til handlings – og økonomiplanen for 2026 – 2029 vert prioritert i møte og vil bli sendt 
inn til Fellesrådet.  

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
    18/25       Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Adresse 
Klubbgata 1 
Postboks 201 
4001 Stavanger 
 

Telefon 
51 84 04 00 
 
 

Org.nr 
NO 976 993 403 
 

 

 

Den norske kirke 
Stavanger kirkelige fellesråd 

Kirkevergen  
 

 

 

Stavanger kirkelige fellesråd, Postboks 201, 4001 STAVANGER 

Gravplassjef Mari Varhaug  

Hesby sokn, Heidi Bø Sangedal 

Talgje sokn, Heidi Bø Sangedal 

Sjernarøy sokn, Heidi Bø Sangedal 

Rennesøy sokn, Jørn Eric Gabrielsen 

Bekkefaret menighet, Sigurd Olav Lende  

Domkirken og St. Petri menighet, Kamilla Eikeland Bergstrøm   

Gausel menighet, Lisbeth Carina Oscar-Andersen 

Hafrsfjord menighet, Eli Dorthea Taunton  

Hillevåg menighet, Solveig Myklatun 

Hinna menighet, Camilla Vilde Oscar Andersen  

Hundvåg menighet, Solveig Bryngelsson  

Kampen menighet, Tone Middelthon  

Madlamark menighet, Jan Steinar Halås  

St. Johannes menighet, Signe Wolden 

Sunde menighet, Margrethe Stubhaug Svanes 

Stokka menighet, Kari Arnøy  

Tasta menighet, Silvia Slenes Andersen  

Tjensvoll menighet, Frode Øvergård 

Varden menighet, Bernt Sørbø  

Vardeneset menighet, Torill Rosland 

 

 

Dato Deres ref Sid Journal Arkiv Saksbehandler 

10.02.2025     Arne S. Mossige, 97688334 

 

 

BUDSJETTARBEID 2026 - HANDLINGS- OG ØKONOMIPLAN 

(HØP) 2026-2029 FOR STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD. 
 

Vi har startet opp budsjettarbeidet for budsjettåret 2026, og virkningene både av kommunale kutt i 2020 og 

2021 samt inneværende års omstillingskrav på 2,4 mill. vil prege budsjettarbeideti årene som ligger foran 

oss. Dette har sin sammenheng med kommunens mye omtalte anstrengte økonomi, som påvirker alle 

virksomheter som har sin økonomi knyttet til kommunens ulike tilskuddsordninger. Det kan videre være 

relevant samtidig å minne om at vi i årene 2022, 2023 og 2024 fikk tildelt volumøkninger til diakoni og 

byggvedlikehold. 

 

Det budsjettarbeid som skal gjennomføres frem mot behandling i fellesrådet i mai 2025 omfatter også 

handlings- og økonomiplan (HØP) for perioden 2026-2029. 

 

Budsjettforslaget skal behandles i Stavanger kirkelige fellesråd våren 2025 (7. mai 2025). Det er 

budsjettforslag fra kirkelig fellesråd som danner grunnlaget for hva kommunen utreder av midler til kirkelig 

virksomhet. Budsjettskrivet går til alle menigheter/sokn i fellesrådet, samt ledergruppen ved 

kirkevergekontoret. 

 

Vanlig praksis er at det ved utarbeidelsen av årsbudsjett for kommende år, samt økonomiplanen for 

kommende fireårsperiode, tas utgangspunkt i vedtatt årsbudsjett for inneværende år, samt vedtatt 

økonomiplan for inneværende planperiode.  
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Vi er opptatt av å få med oss mest mulig av de behov som er relevante for budsjettforarbeidet.  Det dreier 

seg ikke minst om behov for større bygningsmessige investeringer. Det vil eksempelvis være 

rehabiliteringer, større reparasjoner, ombygginger, universell utforming, forbedringer/endringer av 

funksjonalitet i bygning, nybygg, orgelsaker, høyttaleranlegg osv.   

 

Videre er arbeidet med handlings- og økonomiplanen tidspunktet for å gjennomtenke, og å fremme 

eventuelle behov for volumøkninger eller nye stillinger. Volumøkninger kan f.eks. gjelde permanent økt 

behov for midler til vedlikehold, permanent tilpasning til økte energikostnader eller andre nødvendige tiltak 

av varig karakter.  

 

På denne bakgrunn ber vi om innspill fra alle menighetsrådene/soknene i Stavanger, slik at vi kan få et så 

godt grunnlag for budsjettarbeidet som mulig. Innspill til HØP vedrørende gravplass vil for Stavanger sin 

del ivaretas og koordineres av gravplasssjef.  

 

Vi ber om at svar på denne henvendelse gis så snart det er ferdig behandlet i den enkelte menighet/det 

enkelte sokn/gravplassektoren, og senest 30. mars 2025 (men svært gjerne tidligere om mulig). 

 

Nye prosjekt som krever et betydelig forarbeid i form av kalkulasjoner, vurderinger, avklaringer rundt 

eiendomsforhold eller reguleringsbestemmelser vil nok kunne ha vansker med å bli med i den 

handlingsplan som legges fram for Stavanger kirkelige fellesråd 7. mai 2025. Slike saker vil en eventuelt 

kunne ha en grundig og ryddig saksbehandling på fram mot neste rullering av HØP-en. 

 

De investeringer som allerede er vedtatt av Stavanger kommune, vil ligge til grunn for det arbeid som nå 

skal gjøres ved utarbeidelse av ny HØP for Stavanger kirkelige fellesråd. Arbeidet med de ulike prosjekt 

vil/bør skje i samarbeid med relevante fagpersoner i fellesrådsadministrasjonen. I en del tilfeller vil det også 

være behov for å ha drøftinger med relevante instanser i kommunen i forkant av endelig behandling.  

 

Det innkomne materialet fra de forskjellige enheter vil bli satt opp i en prioritert rekkefølge, hvor det vil 

kunne bli aktuelt å foreta ny kostnadsberegning før tiltak kan plasseres inn i den øverste del av 

prioriteringslisten. Dette for å sikre at vi ikke innarbeider prosjekter med høy prioritet, som i etterkant viser 

seg å ha feil kostnadsramme. 

 

Det skal på sikt også utarbeides en langtidsplan med 16 års tidshorisont, og de som helt konkret kjenner til 

tiltak eller prosjekter som vil være aktuelle for en slik svært langsiktig investeringsplan, kan spille disse inn 

i den prosess vi nå kjører for HØP 2026-2029.   

 

Vi ber om at tiltak der menigheten selv (eller andre enheter) kan finne frem til et rimelig korrekt 

kostnadsnivå, faktisk også blir kostnadsberegnet før oversendelse til fellesrådet. Dersom en ønsker å drøfte 

sider ved de eventuelle prosjektene frem mot presentasjon, kan relevant saksbehandler ved fellesrådenes 

administrasjon kontaktes. 

 

Det vil som for tidligere år være naturlig å understreke at kommunens økonomiske situasjon er preget av 

mange og store investeringsbehov, noe som vil ha betydning for hvor store økninger vår virksomhet vil 

kunne forvente å få på sine budsjetter. De budsjettvedtak, budsjettkutt, omstillingskrav og forskyvninger i 

investeringsprosjekter som kommunen vedtok i desember 2024, vil naturlig nok ha betydning for de ulike 

prosjekters prioritering/plassering i denne rullering av HØP. De signaler kommunen har gitt er tydelige på 

at man har en stram drifts- og investeringsøkonomi, og det vil derfor være viktig at alle gjør grundige 

vurderinger rundt hvilke prosjekt man faktisk mener reflekterer reelle behov, og som er nødvendige 

for videre drift.  

 

Det er grunn til å ha nøkternhet i forhold til hvilke forventninger menigheter og gravlplasser kan ha i 

forhold til hvor mange prosjekt det er realistisk å forvente gjennomført i kommende år. 

  

Vi vil minne om at det kun er beløpene for det første året i kommunens HØP som er bindende.   

 

Forslagene som enhetene nå ønsker å fremme for kirkelig fellesråd ved rullering av HØP-en, 

bør/må være grundig vurdert opp mot hensiktsmessighet/nytte og ha en tydelig begrunnelse 

30/110



18/25 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 - 24/00445-3 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 : Budsjettskriv 2025-for HØP 2026 til 2029

 

 

 3 

for hvorfor nettopp dette tiltaket forsvarer å bli med inn i det forslag som skal oversendes til Stavanger 

kommune. 

 

Tiltak som er meldt inn tidligere, og som ikke har kommet inn på de tidligere prioriterte 

investeringsoversikter, bes sendt inn på nytt dersom de fremdeles ansees for å være relevante prosjekt. Man 

trenger ikke fornye tekst og argumentasjon, men synliggjøre hvorvidt prosjektet fremdeles ønskes vurdert 

og innplassert i HØP.   

 

De prosjekt som ble tildelt midler i Stavanger kommunes budsjettvedtak for 2025 i desember 2024 er: 

 

• Domkirken 2025       kr.   9.500.000 

• Hesby kirke - rehabilitering       kr.   4.700.000 

• Sørbø kirke - rehabilitering       kr.   1.550.000 

• Mulighetsstudie Krematorium      kr.   2.000.000 

• Gravlunder        kr. 29.800.000 

• Historiske bygg (Talgje)       kr.      750.000 

 

Til slutt vil det være naturlig å opplyse om at det fra Riksantikvaren er bevilget midler til flere av de 

verneverdige byggene i Rennesøy og Finnøy samt til Stavanger domkirke og Bispekapellet. Dette bidrar 

sammen med kommunale bevilgninger til gjennomføring av flere prosjekt som har blitt tilstandsvurdert og 

hvor det trenges utbedringer etter mange års vedlikeholdsetterslep. 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Arne Sigurd Mossige 

Ass. kirkeverge/økonomisjef 

 

 

 

 
Stavanger kirkelige fellesråd, Rune Skagestad  

Stavanger kirkelige fellesråd, Elin Kras Myklebust 

Stavanger kirkelige fellesråd, Owe Kjær  

Stavanger kirkelige fellesråd, Mari Varhaug 

Stavanger kirkelige fellesråd, Katrine Pedersen 

 

 

  
Vedlagt til informasjon, saksfremlegg for Stavanger kirkelige fellesråds behandling av handlings- og økonomiplan 

(HØP) for 2025 til 2028. 
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STAVANGER KIRKELIGE 

FELLESRÅD 
   

FORSLAG TIL BUDSJETT 
Handlings- og økonomiplan 

2025-2028 

Investeringsbudsjett – Volumøkninger 
Vedtatt av Stavanger kirkelige fellesråd – 24. april 2024 

 
Gravplasser         Kirker 

 

     Administrasjon 
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1 INNLEDNING   
 

I 2025 markerer vi at Stavanger domkirke, Stavanger bispedømme og Stavanger by er 900 år. Det er tre 

vitale og viktige institusjoner som jubilerer. Historisk har kirken vært en konstituerende og sentral aktør på 

mange viktige områder i byen. Vi tror og mener at den også nå og i tiden fremover trengs for å kunne være 

en god, nærværende og håpsbringende kirke. 

Slik kirken har hatt ansvar for gravplassforvaltningen gjennom mange generasjoner vil fellesrådet også i 

møte med fremtiden ta dette ansvar på vegne av oss alle for å være en god og verdig gravferdsforvaltning.  

 

Stavanger kirkelige fellesråds virksomhet omfatter vedlikehold og drift av 33 kirkebygg (inkl. kapell, 

menighetssenter mm.), 3 livssynsåpne gravkapell, 1 krematorium med livssynsåpent seremonirom, og 24 

gravplasser med 8 driftsbygninger. Den totale bygningsmassen er grovt beregnet til ca. 34 700 m2.  Videre 

omfatter virksomheten arbeidsgiveransvaret for de fleste av medarbeiderne i menighetene og alle 

medarbeiderne på gravplassene.  

 

Fellesrådet har registrert over år at det tross relativ god finansiering fra Stavanger kommunes side og iherdig 

innsats fra medarbeidere er et etterslep på vedlikehold av byggene. I denne HØP-en har vi derfor valgt å 

fokusere på eksisterende bygg fremfor nybygg.  

 

I Stavanger kirkelige fellesråd er det til sammen ca. 175 ansatte, i ulike stillingsstørrelser. Beregninger 

foretatt sentralt viser at hver ansatt genererer opp til 4 årsverk i frivillig innsats.  Virksomheten består av 

mange engasjerte medarbeidere i alle aldersgrupper. 

 

Det er trossamfunnsloven § 14 som regulerer kommunens økonomiske rolle knyttet til den kirkelige 

virksomheten. Kommunen bidrar med omkring 70 % av midlene til den kirkelige virksomheten i 
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Stavanger.  Bevilgningen er en rammebevilgning på bakgrunn av budsjettforslag fra Stavanger kirkelige 

fellesråd.  Fellesrådet tar avgjørelser om hvordan økonomien skal fordeles.  

 

I tillegg finansieres en stor del av virksomheten i den lokale menighet av innsamlede midler i menighetene. 

Statens andel av utgiftene til den lokale kirken er for en stor del knyttet opp mot avlønning av prestene, 

ansatte i trosopplæringsarbeidet samt tilskudd til stillinger innen kirkelig undervisning og omsorgsarbeid 

(kateketer og diakoner). Disse statlige midlene blir bevilget via Stavanger bispedømmeråd. 

 

Det er viktig for Stavanger kirkelige fellesråd å få fram at kirken i Stavanger er mangfoldig. Her finnes flotte 

byggverk, vakre gravplasser, mange gode og engasjerte medarbeidere, så vel ansatte som frivillige. Litt 

under 2 av 3 innbyggere i Stavanger, ca. 84 000, er medlemmer av Den norske kirke. 

 

1.1 Kirkebygg 
Kirkebyggene har en sentral plass i folks liv. Mange av kirkebyggene i Stavanger er praktbygg med 

kunstneriske utsmykkinger som viser det ypperste innen håndverk og byggeteknikk fra sin tid. De eldste 

kirkebyggene i Stavanger er 900 år gamle, og de yngste er rett over 20 år.  

Fellesrådet er seg bevisst at en forvalter disse byggene både for menighetsbruk i dag og for fremtiden, 

samtidig som en ivaretar hensynet til kulturminnevern.  

Det svært omfattende arbeidet med Stavanger domkirke går mot slutten. Kirken åpnes høsten 2024, og 

jubileet står for tur i 2025. Fortsatt er det arbeid som skal utføres i 2025. Arbeidet med det vakre 

bispekapellet som skal inkludere både universell adkomst til bygget og som også vil gi UU-toalett til 

domkirken, har høy prioritet fra kirkens side. 

Det ble i 2022 startet renoveringsarbeider på Sørbø kirke og Hesby kirke. Dette arbeidet fortsetter også inn i 

2025. Arbeidet med Talgje kirke pågår også. Disse arbeidene har fått en del statlig støtte fra riksantikvaren i 

tillegg til kommunens bevilgninger. 

Fellesrådet jobber kontinuerlig med å skaffe midler til dette også fra statlig hold. Fellesrådet ser frem til at 

det store bevaringsprogrammet for verneverdige kirkebygg kommer i gang (antakelig fra 1.7.2024). 

Pågående prosjekter vil en søke om statlig støtte til. I tidligere og i denne HØP-en ligger totalkostnader inne 

som søknad (inkl. mva.) til kommunen. Ved statlig støtte vil dette bety at en ikke trenger å benytte hele den 

kommunale bevilgningen fordi staten tar deler av kostnadssummen.  

Fellesrådet har valgt, der prosjektene ikke alt er i gang eller der forfallet ikke er alt for stort, å utsette oppstart 

til 2025 -2026 for de kirkeprosjektene vi tror vil kunne bli omfattet av dette bevaringsprogrammet. Det er 

videre viktig å understreke at det også i mange andre og nyere kirkebygg er behov for større renoveringer og 

også funksjonsendringer.    

 

1.2 Gravplassmyndigheten 
Stavanger kirkelige fellesråd (SKF) har ansvar for forvaltning, drift /vedlikehold og utbygging av 

gravplasser, livsynsåpne seremonibygg, gravkapeller og Stavanger krematorium.  Fellesrådet får 

bevilgningene fra Stavanger kommune (SK) etter budsjettforslag fra SKF. Kommunen skal sørge for at det er 

tilstrekkelig areal til gravplass og i samråd med SKF regulere slikt areal. 

I hele Stavanger er det en desentralisert gravplass-struktur der kommunedelene har minst én egen gravplass. 

Tasta kommunedel er den eneste som mangler dette tilbudet. Avsatt areal til gravplassformål ble dessverre i 

siste rullering av kommuneplanens arealdel tatt ut av arealdelen. Det arbeides med å finne frem til alternativt 

areal som må tas inn i kommende rullering av kommuneplanens arealdel. Til sammen har kommunen 24 

gravplasser. 

 

Areal- og gravbehov. 

På lang sikt er det en utfordring å sikre tilstrekkelig gravplassareal for å opprettholde en slik desentralisert 

gravplass-struktur. De sentrumsnære gravplassene har i liten grad mulighet til utvidelse. I et langsiktig 
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perspektiv vil en måtte vurdere arealer som i dag er avsatt til landbruk og som er en del av 

jordvernstrategien. Dette gjelder spesielt for Jåttå gravlund og Revheim gravlund.  

Arbeidet med utvidelse av Hundvåg gravlund og Revheim gravlund pågår og blir videreført i 2025. 

 

I kommunedelene Finnøy og Rennesøy har det pågått et større kartleggingsarbeid av utvidelsesbehov ved 

gravplassene. Vi vil i denne HØP-revisjonen spesielt løfte frem Askje og Talgje, siden vi anser dette som de 

gravplasser med færrest ledige graver. Og av dem spesielt Askje. Senere vil også Sjernarøy og Østhusvik 

vurderes nærmere. 

Det er (både) på Askje og Talgje behov for både å sikre arealer, planarbeid og deretter opparbeidelse. Dette 

har etter vårt syn virkelig hast. På Askje blir det i 2024 en «nødutvidelse» i påvente av en større utvidelse. 

Navnet minnelund i begge disse kommunedelene er også lagt inn i denne HØP-en. 

SSB framskrivningen av antall døde for perioden 2020-2050 viser en økning på 43 prosent. 

Det har vært en markant vekst i antall kremeringer ved Stavanger krematorium, fra 716 i 2021 til 897 i 2022 

og videre til 966 i 2023. I dette tallet er også kremering av personer som bodde i nabokommunene inkludert. 
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2 INVESTERINGSBEHOV 
2.1 Gjeldende investeringsplan 

 
Under behandlingen av handlings- og økonomiplanen for perioden 2024-2027 i kommunestyret ble det gitt 

følgende rammer for investeringer i Stavanger kirkelige fellesråd (oppgitt i 1000 kr): 

 

Vi vil legge til at den årlige tildeling på kr 1.000.000 til vedlikeholds- og rehabiliteringsoppgaver på 

Domkirken (de såkalte Domkirkemidlene), er tatt ut av budsjettet i perioden hvor totalrenovering av bygget 

gjennomføres. Det vil i løpet av 2024/2025 utarbeides forslag til hva fremtidige konsekvenser av 

renoveringen av Stavanger domkirke vil bli for fellesrådets drifts- og investeringsregnskap. 

 

 

Kommunens vedtatte handlings- og økonomiplan (HØP) for 2024 til 2027 
 

  

Total 

prosjekt 

kostnad 

Budsjett 

t.o.m. 2023 2024 2025 2026 2027 

Stavanger kirkelige fellesråd             

Sørbø kirke – Rehabilitering 10 900 6 000 3 200 2 000 0   

Askje kirke (endres til Talgje kyrkje i 1. tertial 

2024), Rehabilitering 3 500 0 3 500       

Hesby kirke – Rehabilitering 17 650 11 200 6 450 0 0 0 

Domkirken – 2025 367 200 255 000 54 000 58 200 0 0 

Gravlunder (generelt- kommunen samlet 

prosjektene) 34 350 8 880 13 200 12 270     

Nytt krematorium - prosjektutvikling 2 000 0 0   2 000   

Ventilasjonsanlegg - Utskifting kirker 8 400 3 060 4 000 1 340     

              

Sum Stavanger kirkelige fellesråd 444 000 284 140 84 350 73 810 2 000 0 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

2.2 Administrasjonens forslag til investeringsplan for perioden 2025-2028 
 

Kodeforklaring: 

SK = Stavanger kommune.  

Forkortelsene i SK kolonnen betyr følgende: 

BV = Stavanger kommune, Byggeprosjekt – Endret til Bymiljø og utbygging, Utbygging 

BF = Stavanger kommune, Byggforvaltning – Endret til Bymiljø og utbygging, Eiendom 

PV = Stavanger kommune, Park og vei - Endret til Bymiljø og utbygging, Idrett og utemiljø 
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ADMINISTRASJONENS FORSLAG TIL PLAN FOR PERIODEN 2025-2028

SKJEMA 1A : INVESTERINGER VIRKSOMHET:STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD
P rio riter

t

T o t . B ev.

rekkef . Investering A nsv SK  ko stn. så langt 2025 2026 2027 2028

1 Hesby kyrkje rehabilitering 1192 BF 17 650 14 200 3 450 0 0 0

2 Sørbø kirke rehabilitering (årene 2022-2026) 1183 BF 10 900 5 200 3 200 2 500 0 0

3 Hundvåg gravplass, utvidelse 1354 PV 40 100 22 100 18 000 0 0 0

4 Talgje kyrkje 119X BF 3 500 1 750 1 750 0 0 0

4 B Askje kirke - Lynvernanlegg 1 200 0 1 200

5 Utredning /forprosjekt - nytt krematorium 1370 2 000 0 2 000 0 0 0

6 Hinna kirke - Utbedring glassmaleri - Sparre 1050 BF 2 900 0 2 900 0 0 0

7

Oppgradering av mur rundt Kvekerkirkegården på 

Storhaug

PV

3 500 0 3 500 0 0 0

8 Utbedring elektrisk anlegg Tasta og Varden kirke 1100 

1150

BF 8 800 0 4 400 4 400 0 0

9 Det grønne skiftet - Varmepumper - soltak 1200 BF 10 000 0 3 000 3 000 4 000 0

10 Det grønne skiftet - omlegg fra fossilt  drevne til 

elektrifisering av maskinpark/kjøretøy - samt 

håndtering av sprøyteproblematikk

1300 PV 5 000 0 1 000 2 000 2 000 0

11 Navna minnelund på Hausken og Hesby 

gravplasseer

1380 

1390

PV 4 000 0 2 000 2 000 0 0

12 Nytt kirkeskip i t ilknytning til Hafrsfjordsenteret 1130 BV 52 500 2 000 2 000 42 000 6 500 0

13 Hausken kyrkje - kyrkjesenter - Forprosjekt / 

Avklaringsprosjekt

1182 BV 525 0 525 0 0 0

14 Talgje gravplass - utvidelse 1397 PV 41 000 1 500 1 500 38 000

15 Sjernarøy kyrkjegard-Planarbeid og utvidelse av 

gravplassen

1394 PV 21 400 0 1 300 20 400 0 0

16 St. Petri kirke-behandling av fasader og tårn 1013 BF 14 500 0 0 10 000 4 500 0

17 St. Johannes kirke - Behandling fasader og tårn 1020 BF 2 650 0 0 2 650 0 0

18 Urnevegg Hetland gravplass 1350 PV 2 500 0 0 2 500 0 0

19 Gravplasser Stavanger-Verneplan 1300 PV 2 400 0 0 2 400 0 0

20

Askje gravplass - ordinær utvidelse 

(Hasteutvidelsen er ferdig)

1386 PV

33 000 0 0 0 2 600 30 400

21 Lagård gravlund, erverv av areal 1340 PV ?

22 Revheim gravlund, erverv av areal 1330 PV ?

23 Hundvåg gravlund, erverv av areal 1350 PV ?

24 Jåttå gravplass - livssynsnøytralt  seremonibygg 1370 BV ?

25 Tasta kirke utbygging 1100 BF ?

26 Hundvåg menighetssenter 1095 BV ?

27 Sunde kirke-Ungdomslokale delvis egenfinansiert 1130 BV ?

28 Nytt kirkesenter, Jåttå 1050 BV ?

Sum 280 025 45 250 51 725 95 350 57 600 30 400

EGEN OVERSIKT UTARBEIDET FOR 

STAVANGER DOMKIRKE
P rio riter

t

T o t . B ev.

rekkef . Investering A nsv SK  ko stn. så langt 2025 2026 2027 2028

Stavanger domkirke 2025 1010 BF 372 060 362 490 9 570 0 0 0

Bispekapellet 1011 BF 17 500 0 8 750 8 750 0

Sum 389 560 362 490 18 320 8 750 0 0

Ønsket  tempo plan ( ta ll i 1000 kr)

Ønsket  tempo plan ( ta ll i 1000 kr)
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2.3 Administrasjonens forslag inndelt i ulike grupper 
 

Fellesrådet har etterspurt en presentasjon som tydelig grupperer investeringene etter type investering/formål. 

På kommende sider (pkt. 2.3) er samme investeringsoversikt som i pkt. 2.2, presentert med fargekoder. 
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ADMINISTRASJONENS FORSLAG TIL PLAN FOR PERIODEN 2025-2028

SKJEMA 1A : INVESTERINGER VIRKSOMHET: STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD
P rio rite

rt

T o t . B ev.

rekkef . Investering A nsv SK  ko stn. så langt 2025 2026 2027 2028

1 Hesby kyrkje rehabilitering 1192 BF 17 650 14 200 3 450 0 0 0

2 Sørbø kirke rehabilitering (årene 2022-2026) 1183 BF 10 900 5 200 3 200 2 500 0 0

3 Hundvåg gravplass, utvidelse 1354 PV 40 100 22 100 18 000 0 0 0

4 Talgje kyrkje 119X BF 3 500 1 750 1 750 0 0 0

4 B Askje kirke - Lynvernanlegg 118X BF 1 200 0 1 200

5 Utredning /forprosjekt - nytt krematorium 1370 2 000 0 2 000 0 0 0

6 Hinna kirke - Utbedring glassmaleri - Sparre 1050 BF 2 900 0 2 900 0 0 0

7

Oppgradering av mur rundt Kvekerkirkegården 

på Storhaug

PV

3 500 0 3 500 0 0 0

8 Utbedring elektrisk anlegg Tasta og Varden 

kirke

1100 

1150

BF 8 800 0 4 400 4 400 0 0

9 Det grønne skiftet - Varmepumper - soltak 1200 BF 10 000 0 3 000 3 000 4 000 0

10 Det grønne skiftet - omlegg fra fossilt  drevne 

til elektrifisering av maskinpark/kjøretøy - 

samt håndtering av sprøyteproblematikk

1300 PV 5 000 0 1 000 2 000 2 000 0

11 Navna minnelund på Hausken og Hesby 

gravplasseer

1380 

1390

PV 4 000 0 2 000 2 000 0 0

12 Nytt kirkeskip i t ilknytning til 

Hafrsfjordsenteret

1130 BV 52 500 2 000 2 000 42 000 6 500 0

13 Hausken kyrkje - kyrkjesenter - Forprosjekt / 

Avklaringsprosjekt

1182 BV 525 0 525 0 0 0

14 Talgje gravplass - utvidelse 1397 PV 41 000 1 500 1 500 38 000 0

15 Sjernarøy kyrkjegard-Planarbeid og utvidelse av 

gravplassen

1394 PV 21 400 0 1 300 20 400 0

16 St. Petri kirke-behandling av fasader og tårn 1013 BF 14 500 0 0 10 000 4 500 0

17 St. Johannes kirke - Behandling fasader og tårn 1020 BF 2 650 0 0 2 650 0 0

18 Urnevegg Hetland gravplass 1350 PV 2 500 0 0 2 500 0 0

19 Gravplasser Stavanger-Verneplan 1300 PV 2 400 0 0 2 400 0 0

20

Askje gravplass - ordinær utvidelse 

(Hasteutvidelsen er ferdig)

1386 PV

33 000 0 0 0 2 600 30 400

21 Lagård gravlund, erverv av areal 1340 PV ?

22 Revheim gravlund, erverv av areal 1330 PV ?

23 Hundvåg gravlund, erverv av areal 1350 PV ?

24 Jåttå gravplass - livssynsnøytralt  seremonibygg 1370 BV ?

25 Tasta kirke utbygging 1100 BF ?

26 Hundvåg menighetssenter 1095 BV ?

27 Sunde kirke - Ungdomslokale delvis 

egenfinansiert

1130 BV ?

28 Nytt kirkesenter, Jåttå 1050 BV ?

Sum 280 025 45 250 51 725 95 350 57 600 30 400

EGEN OVERSIKT UTARBEIDET FOR 

STAVANGER DOMKIRKE
P rio rite

rt

T o t . B ev.

rekkef . Investering A nsv SK  ko stn. så langt 2025 2026 2027 2028

Stavanger domkirke 2025 1010 BF 372 060 362 490 9 570 0 0 0

Bispekapellet 1011 BF 17 500 0 8 750 8 750 0

Sum 389 560 362 490 18 320 8 750 0 0

Ønsket  tempo plan ( ta ll i 1000 kr)

Ønsket  tempo plan ( ta ll i 1000 kr)
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2.4 Kommentarer til administrasjonens forslag til investeringsplan 
Noen av budsjettpostene er korrigert i kostnadsanslag pga. endrede forutsetninger, samt prisjustering der det 

har vært naturlig. Det vil kunne komme justeringer av priser når Stavanger kommune har avklart hva de på 

generelt grunnlag selv vil legge til grunn for sine prosjekt. Andre budsjettposter har fått en endret 

plassering/prioritering i forslaget i forhold til gjeldende HØP, noe som fremgår av ovenstående skjema. Våre 

tall er basert på tall fra konsulenter, Stavanger kommune og egne beregninger gjort ut fra konkrete anbud på 

sammenlignbare prosjekter vi har erfaring fra i inneværende og foregående år. 

 

Alle tall fra og med 2023 er medregnet merverdiavgift (mva) etter avtale med administrasjonen i 

Stavanger kommune. Videre er det tatt inn enkelte poster til slutt i skjemaet hvor behov er meldt inn, men 

hvor det ikke er grunnlag for å gi inn kostnadsanslag som er godt begrunnet. Videre er også prosjekt som er 

«nedprioritert» listet opp uten konkret kostnadsvurdering. Omfanget i våre budsjettforslag til kommunen er 

videre såpass omfattende at det er grunn til å regne med at flere tiltak vil bli skjøvet ut i tid, på lik linje med 

tidligere år. 

 

 

Generelt om investeringsbehov for bygg i tidligere Rennesøy og Finnøy FR 
På bakgrunn av gjennomførte tilstandsvurderinger av kirker med vernestatus som tidligere var en del av 

Finnøy kyrkjelege fellesråd (FKF) og Rennesøy kyrkjelege fellesråd (RKF), er det nå startet opp 

restaureringsarbeider i flere av de aktuelle byggene.  

I løpet av 2020, 2021 og 2022 har vi etter søknad til Riksantikvaren fått tilskuddsmidler til utvalgte 

delprosjekt for de nevnte bygg. En forutsetning for tilskudd er at SKF supplerer med 40% av finansieringen 

av de konkrete prosjekt det er søkt om. SKF har fra Stavanger kommune fått på plass deler av finansieringen, 

og med det som bakgrunn er vi i gang med og fortsetter utførelsen og ferdigstilling av prosjektene i 2024 og 

2025. Når det gjelder spesielt Hesby og Sørbø kirke, vil en restaurering / utbedring av skader kreve langt mer 

enn hittil tildelte tilskudd fra riksantikvaren, og vil naturlig bli videreført inn i HØP som 

investeringsprosjekter. Det betyr mye for prosjektene at bevilgninger som allerede er bevilget, fortsettes som 

en prosess frem til endelig resultat, uten opphold.                                                                                                        
 

Vi har valgt å dele prosjektene i tre forskjellige prosjekt i HØP av praktiske årsaker med tanke på størrelsen 

på de forskjellige prosjektene. 

• Hesby kirke      kr.  17.650.000 

• Sørbø kirke      kr.  10.900.000 

• Talgje       kr.    3.500.000 
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1. Hesby kyrkje – rehabilitering  

Kostnad: Kr 17.650.000    

Hesby kirke er en langkirke i stein fra midten av 1200-tallet. Den står på vestsiden av Finnøy og har navnet 

etter gården Hesby.  

I 1980 ble hele Hesby kirke, ute og inne, behandlet med en tett og hard sementslemming. I 1990 ble en tett 

plastmaling påført utenpå sementslemmingen, også på hele kirken ute og inne. Våre undersøkelser viser at 

behandlingen har vært skadelig for kirken. De tette overflatene medfører at fukt samles opp i de 

middelalderske murene og fører til forvitring av kalkmørtelen, samt skjemmende biologisk vekst ute. Det er 

derfor hevet over tvil at plastmalingen og sementslemmingen må fjernes så raskt som mulig for å hindre 

videre forfall. Ny overflatebehandling bør være tradisjonell kalkpuss og kalkhvitting, slik Riksantikvaren 

foreskriver for middelalderske steinkirker.  

Det er også vesentlige skader på vindusomrammingen av jern som holder glassmaleriene mot øst i koret. 

Øvrige tiltak som anbefales på kirken har begrenset omfang og kostnad, det er foreløpig i rapportene ikke 

beregnet kostnader til utbedringer av servicebygget eller eventuelle branntekniske forbedringer. Vi har derfor 

lagt til kostnader i prosjektet utover det som er medtatt i rapport. 

For Hesby gjelder det utbedring av servicebygg/bårerom. 

 

Tilstandsanalyse/rapporter (bygg og teknisk) viser kostnader for Hesby kirke samlet kr 16,2 mill. 

Det anbefales at restaureringen strekkes over en periode på 3-4 år pga. behov for opptørking av murverket. 

Det tillegges kostnader for servicebygg/bårerom kr 250 000,- eks. mva.  

Disse tallene er justert for prisstigning og tillagt mva. Det er følgelig ikke umiddelbart samsvar med tallene i 

tabellene ovenfor (pkt. 2.2 – 2.3). 

 

Restaureringen startet i 2021. Fjerning av sementpuss og utmeisling av fuger utvendig og innvendig i koret 

er utført og murarbeider med kalkmørtel startet våren 2022. 

Det er bekreftet at det står mye fukt i veggene som fører til utfordringer med tørke/herdeprosess. 

Det er behov for videre bevilgninger i 2025 for å fullføre restaureringen. 

 

Hesby kyrkje en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom den nye 

Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til renoveringen 

så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille krav til en 

egenandel fra kommunen.                                                                                     
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2. Sørbø kirke – rehabilitering   

Kostnad: Kr 10.900.000 

 

Sørbø kirke er en langkirke i stein fra midt på 1100-tallet på Rennesøy.  

Sørbø kirke har store problemer med saltforvitring innvendig, avskalling av puss utvendig og på skifertaket, 

som nå er 110 år gammelt og modent for utskifting. Gjennom de siste 20 år har man brukt store ressurser på 

å pusse og kalke kirken utvendig og innvendig i tråd med offentlige anbefalinger. Dette har vært gjort fordi 

kirken siden 1800-tallet har vært gjennom en rekke hard-hendte inngrep med sement som måtte «reverseres» 

for at ikke murverket over tid skal brytes ned.  

Dessverre var det problemer med den nye, utvendige kalkpussingen nesten fra starten av for 20 år siden. 

Siden har det blitt flikket og reparert med bl.a. NHL (Natural Hydraulic Lime), spesielt på sørfasaden, uten at 

det har ført til nevneverdige forbedringer. Den nokså tykke pussen får fortsatt store avskallinger. Den er 

delvis så glatt i overflaten at ny kalking ikke fester, og det er skjemmende fargeforandringer og mye organisk 

vekst på fasadene. Årsaksforholdene er ikke klarlagt i detalj, men de er åpenbart knyttet til fuktproblemer og 

for tette overflater. En kan fastslå at store deler av pussen ikke er ordentlig karbonatisert, og det flere år etter 

at den ble påført, noe som er svært uvanlig. Derfor er pussen ømtålig for frost og kan bare delvis oppfylle 

funksjonen som holdbar og vedlikeholds-vennlig «værhud» i det harde klimaet ytterst på Rennesøy.  

Det er foreløpig i rapportene ikke beregnet kostnader til utbedringer av servicebygget eller eventuelle 

branntekniske forbedringer. 

Vi har derfor lagt til kostnader i prosjektet utover det som er medtatt i rapport. For Sørbø kirke gjelder det 

utbedring av servicebygg/bårerom og sprinkleranlegg. 

Tilstandsanalyser/rapporter (bygg og teknisk) viser kostnader for Sørbø kirke samlet kr 8.550.000. 

Det anbefales at restaureringen strekkes over en periode fra 2021-2026 pga. behov for overvåking underveis 

i prosessen. 

Det tillegges kostnader for servicebygg/bårerom samt sprinkleranlegg, samlet kr 750 000,- eks. mva. 

Samlet tilskudd fra Riksantikvar og Stavanger kommune i 2020/2021er på kr 1.000.000. 

Totalkostnad for prosjekt.: kr 8.300.000 (kr 9.300.000 redusert med allerede bevilget kr 1.000.000).  

Disse tallene er justert for prisstigning og tillagt mva. Det er følgelig ikke umiddelbart samsvar med tallene i 

tabellene ovenfor (pkt. 2.2 – 2.3). 

Restaureringen startet i 2021 og fortsatte i 2022, 2023 og 2024. Fjerning av sementpuss og utmeisling av 

fuger utvendig i koret er utført og murarbeider med kalkmørtel startet våren 2022. 

Det er behov for videre bevilgninger i 2025 for å fullføre restaureringen. 

 

Totalrammen beholdes (med årlig prisjustering samt tillegg av mva), men beløp for 2024 ble økt på 

bekostning av etterfølgende år.  

Årsaken er at det var ønskelig å fremskynde utbedring/utskift av yttertaket slik at en fikk kontroll på 

lekkasjer og konstaterte råteskader. Vi kunne på den måten også kunne dra nytte av allerede monterte stillas 

for murer. 

Sørbø kyrkje er en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom den nye 

Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til renoveringen 

så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille krav til en 

egenandel fra kommunen.                                                                                     
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3. Hundvåg gravlund – Utvidelse   

Kostnad: Kr 40.100.000 

 

Bevilget så langt: kr 12.500.000 

Påløpte kostnader pr. 01/24 kr 2.272.000 

Foreslått innarbeidet i 1. tertial 2024: kr 13.836.000 

Ny bevilgning 2025: kr 18.000.000  

 

Kostnadsoverslaget er grovkalkulert av prosjektleder i Stavanger kommune. 

 

Gravplasslovens §2 beskriver et lovpålagt ansvar for å besørge ledig gravkapasitet tilsvarende minst 3% av 

kommunens befolkning. Kommunene er tildelt ansvar for å utrede de kostnader som er knyttet til å oppfylle 

kravet i §2. Denne utvidelsen er ett av flere prosjekt som legger til rette for at dette krav frem i tid skal være 

ivaretatt. 

I januar 2024 ble byggetegninger og anbudsdokumenter ferdigstilt for første byggetrinn av  

Hundvåg gravlund med oppdatert kalkyle. Utarbeidet prosjektkalkyle, prosjektledelse og  

byggeplassoppfølging overstiger ca. tre ganger avsatt budsjett. Hovedårsaken for  

budsjettoverskridelsen er behov for full masseutskifting av gravfelt i 2,8 meters  

dybde for doble graver. Videre er det ekstra utgifter knyttet til publikumstoalett med  

vaskemuligheter som ikke var medregnet i opprinnelig grovkalkyle. 

Revidert kostnad forutsetter at Kommunaldirektørens anbefalinger blir vedtatt i 1. tertial 2024. 

Prosjektets innhold: 

Det godkjente skisseprosjektet gir en revidert disposisjonsplan for Hundvåg gravlund og viser en helhetsplan 

for anlegget med alle fremtidige byggetrinn. Byggetrinn 1 inneholder detaljerte løsninger for de nye kiste- og 

urnegravfeltene, for noen retningsbestemte kistegraver, seremoniplass, toalett- og vaskefasiliteter, interne 

gangveier, vegetasjon, inngjerding, møblering, sykkelparkering og utvidelse av eksisterende driftsavdeling.  

Byggetrinn 1 inneholder 1262 kistegraver, hvorav 102 er retningsbestemte kistegraver. Alt i dobbel dybde. 

Det er i tillegg 133 urnegraver med plass til 532 urner. Den planlagte høye andelen kistegraver kompenserer 

for svært dårlig omdanningsevne på kistegravfelt i eksisterende anlegg. Det etableres egen seremoniplass for 

retningsbestemte gravfelt. 
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4. Talgje kirke - rehabilitering  

Kostnad: Kr 3.500.000 
 

I HØP for 2024 ble det fra kommunen bevilget 3,5 mill. til Askje kirke. Ved en inkurie ble det gjort et 

navnebytte på denne posten fra Talgje kirke til Askje kirke. Bevilgningen skulle vært merket Talgje 

kirke. Dette vil etter samtale og avtale med administrasjonen i kommunen, søkes endret i første tertial 

i 2024 til Talgje kirke, som denne posten omhandler. 

 

Talgje kyrkje 
Det ble i 2021 utarbeidet en tilstandsanalyse på Talgje kirke. Denne avdekket at det var et behov for et større 

vedlikeholdsarbeid. 

Istandsettingsarbeider  

I årenes løp har frivillige i menigheten jevnlig vedlikehold fasader på kirken, og lagt ned et betydelig 

arbeide. Dette er svært verdifullt vedlikehold, men det har ikke omfattet en del bygningsdetaljer og andre 

forhold som nå krever oppmerksomhet. Først og fremst gjelder dette hjørnekvadre og vindusomramminger i 

kleberstein, enkelte lekkasjepunkter fra takene, opprydding på loftet – og ikke minst inneklimaet.  

Mange fuger i kleberstein-partiene er åpne, løse eller laget med for sterke sementblandinger. Det er derfor et 

behov for å nennsomt meisle og erstatte med kalkmørtel, slik at dette ikke blir steder der mer fukt kan trenge 

inn i murene. Tilsvarende gjelder mindre lekkasjeproblemer ved skipstakets hjørner og i overgang kor/skip, 

som ses på kirkens loft som enkelte punkter med fuktinntrengning: I koret mot skipets gavl, ved takflatenes 

hjørner og i korets østgavl. Det er en del gamle skader på tak-troa(undertak) som må holdes under oppsikt, 

men som ikke kan eller behøver å utbedres før hele taket legges om, og tekkingen har ennå vesentlig 

restlevetid. Vindskiene må byttes ut med nye som slutter tettere, og beslag på overgang mellom kor-tak og 

skipets gavl må utbedres.   

I tillegg til arbeider med fuger omkring kleberstein, flikking på puss ute og reparasjon av lekkasjepunkter på 

tak og opprydning på loft (se over), vil vi derfor anbefale et undersøkelsesprogram over ca. 3 år med fokus 

på de nevnte forholdene.  

 

Tilstandsrapporter og kostnadsestimater viser kostnader for Talgje kyrkje samlet kr 3.500.000 inkl. mva. 

Det er innvilget tilskudd fra Riksantikvar samlet på kr 714.000 som vil redusere kommunens tilskudd 

tilsvarende. Pågående arbeid som innbefatter arbeidet knyttet opp mot tilskuddet fra RA, må være ferdigstilt 

innen starten av oktober 2024. Arbeidet ble i samråd med Stavanger kommune startet i begynnelsen av 2024, 

hensyntatt at det skal søkes endret fra Askje til Talgje i første tertial. Arbeidet vil avsluttes i 2025. 

 

Talgje kyrkje er en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom den nye 

Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til renoveringen 

så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille krav til en 

egenandel fra kommunen. 

 

4B.  Askje kirke - lynvernanlegg 

Det ble gjennomført en større rehabilitering  Askje kirke i 2023 / 24. I prosjektet var det også opprinnelig 

planlagt å montere lynvern anlegg på kirken. Imidlertid på grunn av økte kostnader til blant annet arkeologi 

og innkjøp av materiell, ville den totale budsjettrammen blitt overskredet med 1,2 mill hvis montering av 

lynvern anlegg skulle vært gjennomført. Prosjektledelsen ønsket i utgangspunktet å søke dette dekket i 1 

tertial 2024, men dette ble avvist av kommuneledelsen. Arbeidet med lynvern anlegget er derfor foreløpig 
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stanset. Stavanger kommune har henstilt Stavanger kirkelig fellesråd om å legge dette inn i sin HØP 

innstilling til kommunen. Dette kommer senere enn fellesrådets HØP behandling, men er i tråd med 

fellerådsleder godkjenning, lagt inn som ett høyt prioritert prosjekt for 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Mulighetsstudie nytt krematorium 

Kostnad: Kr 2.000.000 
Status kapasitet  

I 2023 ble det gjennomført 966 kremasjoner, mot 716 i 2021. Av disse 966, utgjorde 465 kremasjoner 

innbyggere fra Stavanger kommune, noe som tilsvarer 47% av antall døde i kommunen. SSBs framskrivning 

av antall døde tilsier en vekst mellom 2020 og 2050 på 43%. I tillegg må vi anta at kremasjonsprosenten vil 

øke i årene fremover, både i egen kommune og nabokommunene.  

Bruken av navnet minnelund er økende noe som fører til at flere velger kremasjon. Navnet minnelund er 

plassbesparende og medfører mindre behov for areal, som er miljøvennlig og samfunnsøkonomisk. 

Utviklingen viser også at den yngre befolkningen er mer positiv til kremasjon. 

Med dagens ovn og drift kan en kremere omkring 1000 kister i året, med fast kremering på lørdager kan en 

kremere omkring 1150 kister. Dette innebærer at vi sannsynligvis innen relativt få år må avvise kister fra 

andre kommuner, frem til vi får 2 ovner eller en ovn med større kapasitet. 

Mulighetsstudie vil sette søkelys på: 

Lokasjon: 

Ser stor fordel av at krematoriet er i tilknytning til en gravplass, da dette trygger driften ved at ansatte på 

gravplassen kan bistå i driften på krematoriet ved behov.  

Områdene vi ønsker å utrede er: 

 

1. Eiganes gravlund 

Steingata 70 og Steingata 72 er regulert til gravplassformål.  Området, inkludert nåværende driftsbygg, er på 

ca. 2900 m2. På Eiganes har en mulighet til å bruke seremonirom på det gamle krematoriet og det er gode 

parkeringsmuligheter. 

 

2. Jåttå gravlund  

Jåttå gravlund vil kunne være et alternativ, men foreløpige undersøkelser viser at en trolig vil kreve 

grensejustering av tomten på ca. 2-3 dekar inn på LNF-område. Da vil en også ha plass til et livssynsåpent 

seremonibygg som fysisk er koplet til nytt krematoriet.  

 

Romplanlegging: 

Nytt bygg vil måtte inneholde blant annet tilstrekkelig rom for oppbevaring av kister (kjølerom), 

visningsrom ved kremasjon, mulighet for 2 ovner og driftsbygg for gravlund. Og tekniske rom. 

 

Miljøbelastning: 

Kartlegge reduksjonen av klimagassutslippene ved å velge en mer miljøvennlig ovn, for eksempel elektrisk 

ovn.  

 

Kapasitetsvurderinger: 

Beregning på fremtidsbehov for kremering av kister og antall ovner. 
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Tekniske løsninger: 

Utredning av tekniske løsninger. 

 

Ekstern infrastruktur: 

Utrede infrastruktur som strøm, eventuelt gass, parkering, vei tilkomst og opparbeiding av tilstøtende arealer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Reparasjon av glassmaleri Hinna kirke  

Kostnad: Kr 2.900.000 
 

Hinna kirke er reist i 1967, og Victor Sparres glassmaleri er arkitektonisk inkorporert i selve kirkebygget. 

Verket spenner over hele fondveggen mot øst der det utgjør alterbildet. Glassmaleriet er inndelt i 24 felt 

adskilt av betongpilarer.  

 

Victor Sparre (1919-2008) er en kjent norsk monumentalkunstner, og har blant annet utsmykket ca. 25 kirker 

med glassmalerier. Teknikken han har benyttet i Hinna betegnes som «La dalle». Dette er en teknikk der 

tykke glassbiter er satt direkte i sement.  

 

Glassmaleriet er beskyttet av vinduer i det ytre vegglivet. Yttervinduet er inndelt i tilsvarende 24 rammer 

som glassmaleriet, og vindusflatene ligger via et mellomliggende smyg ca. 10 cm utenfor glassmaleriet. 

Glasset i yttervinduet ligger med en aluminiumsfôring mot interiøret. I det ytre vegglivet er vinduet på 

ytterveggen fôret med gummilist mot kobberramme. Vinduet har støpt sålbenk med skiferoverdekning. 

 

Glassmaleriets bevaringsforhold er dårlige på grunn av sviktende yttervinduer og manglende solavskjerming. 

Verket har i dag en del aktive skader som fort vil kunne forverre seg hvis ikke de ytre forholdene legges 

bedre til rette. 

 

Verket er generelt preget av sprekker i både glass og sement. Korrodert jern er synlig, og det er noe 

materialutfall. Årsak til glassmaleriets skadebilde er sammensatt. Særlig er temperatursvingninger og vann 

hovedårsaken til de problemene vi ser i dag. 

 

Det er ytterst nødvendig at det iverksettes tiltak i nær fremtid. Både fasadeliv og glassmaleriet har til dels 

store skader, og skadeomfanget vil bare være økende.  

 

Tiltakene som anbefales er 2-delt. Den ene delen gjelder preventive tiltak som fjerner skadeårsaker og gir 

glassmaleriet beskyttelse i fremtiden. Dette inkluderer utskiftning av yttervinduer og etablering av 

solavskjerming. Det er anbefalt å trekke ut vegglivet et lite stykke ut fra dagens fasade, som et eget 

klimakammer, for å skape et mer stabilt inneklima. I tillegg vil dette muliggjøre for adkomst bak 

kunstverket, for vedlikehold og rengjøring.  

 

Den andre delen er reelle reparasjonsarbeider i form av sikring og istandsetting på selve glassmaleriet. Disse 

reparasjonene utføres av konservator med glass- og mørtelkompetanse. 

 

De beskrevne tiltakene har en estimert kostnadsramme på kr 2.900.000 inkl. mva. 
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7. Oppgradering av mur rundt Kvekerkirkegården på Storhaug  

Kostnad: Kr 3.500.000 
 

Fakta 

Kommunen overtok eierskapet for eiendommen i 2020. Gravplassen ble etablert i 1854 da kvekerne i 

Stavanger fikk denne tomten i gave. Den har vært i bruk siden den gang, og det antas at mellom 260 og 270 

personer er gravlagt her. Det er nå lite ny bruk av gravplassen, da det er få gjenlevende kvekere i dette 

distriktet. Kvekerne har vedtatt at gravplassen bare skal brukes til urner. 

Stavanger kommune har overtatt vedlikeholdet av gravplassen fra 1984, og fellesrådet har videreført dette 

vedlikeholdet siden 1997.  

Muren som omkranser gravstedet med et areal på 800m2, er omtrent 36 meter lang og 24 meter bred. Muren 

som er lødd av fyllittstein og dyrkningstein som danner fundament for klinkermur, er sannsynligvis etablert i 

oppstartsåret 1854/55. Klinkermuren som står oppå natursteinsmuren ble vedtatt bygget i 1892 og ferdigstilt i 

1893 til en byggekostnad på kr 1 400. Det er noe usikkert om deler av muren, som bare er oppført som 

halvsteinsmur oppå øvrig mur, kan være oppført på et noe senere tidspunkt, da denne delen er i bedre stand. 

Det er ikke universell adgang til gravplassen. 

En ekstern tilstandsvurdering av muren ble utarbeidet i rammen av driftsmidlene av 10.05.2022. 

 

Utbedringsmetode 

Hvis man ønsker å bevare denne muren for fremtiden vil det kreve utskifting av innerste klinkerstein. Da 

mørtel som binder klinkerstein sammen er ødelagt på alle punkt det har vært mulig å sjekke i fuger, vil 

anbefaling være å ta ned og erstatte ytterste stein (mot gravplassen) med ny stein. Det anbefales da å støpe et 

fundament under denne nye halvsteinsmuren. Da muren pr. definisjon (når fugematerialet har mistet sin 

funksjon) må regnes som en tørrmur, vil operasjonen beskrevet over, måtte tas i korte seksjoner på 3-5 meter 

om gangen, for å beholde stabiliteten i muren. Halvsteinsmuren på toppen av dagens mur, samt sider vendt ut 

fra gravlund, beholdes som i dag, eventuelt pålagt et nytt pusslag der dette vurderes nødvendig. 

Kirkevergen anser dette som et viktig prosjekt. I 2025 er det 200 år siden starten på utvandringen til 

Amerika. Ikke minst var det kvekere som flyktet fra religionsforfølgelse i Norge.  

Stavanger kommune bad Stavanger kirkelige fellesråd før forrige års HØP-prosess, legge dette inn i 

fellesrådets søknad, uten at dette medførte tildeling i 2024.  Vårt sterke ønske er at dette kommer inn i 2025 

bevilgningen.  

 
 

8. Utbedring av elektriske anlegg Varden kirke og Tasta kirke 

Kostnad: Kr 8.800.000 
 

Forebyggende arbeid knyttet opp mot driftssikkerhet og brannsikkerhet er en høyt prioritert oppgave for 

Stavanger kirkelig fellesråd.  Eldre og slitte el-anlegg utgjør også en større brannrisiko, og mange branner 

skyldes feil på eldre elektriske anlegg. 

 

Det jobbes derfor systematisk med tilstandskartlegging av alle kirker, kapell og driftsbygninger, både av 

selve bygget, men også på de tekniske anlegg. Som en del av dette arbeidet er det i 2023 og 2024 utført 

tilstandsanalyser på det elektriske anlegg i Tasta kirke og Varden kirke. 
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I disse rapportene er det avdekket og påpekt flere forhold som ikke forsvarer en langsiktig og trygg videre 

bruk av kirkene, hvis disse ikke utbedres innen rimelig tid. Det er på bakgrunn av et slikt hensyn det bes om 

midler til å gjennomføre de anbefalte tiltak som anmerkes i rapportene.  

 

- Tasta kirke estimert til kr 4.486.600 

- Varden kirke estimert til kr 4.260.050 

- Totalt estimert til kr 8.746.650, avrundet kr 8.800.000 

 

 

9. Grønt skifte  

Kostnad: Kr 10.000.000 
  

Stavanger kirkelig fellesråd har som målsetning å være en positiv bidragsyter i det grønne skifte, som er et 

viktig arbeid for å nå de bærekrafts mål som FN har vedtatt. Fra kirkens side satses det allerede på flere 

områder. Det nevnes blant annet; utfasing av fossilt brennstoff i kirkebygg, økt fokus på energi 

effektivisering, skifte til mere effektive oppvarmingskilder, samt bruk av solenergi.  

 

Dette er et arbeid som Stavanger kirkelig fellesråd ønsker å styrke ytterligere de nærmeste årene. Flere 

solcelleanlegg, økt bruk av varmepumper, installere SD anlegg for mere effektiv styring av energibruken, for 

å nevne noe. Dette er noen av de viktigste tiltak som ønskes igangsatt i et større omfang enn det Stavanger 

kirkelig fellesråd har mulighet og midler til gjennom driftsbudsjettet i dag.  

Det søkes derfor om totalt kr 10.000.000 for budsjettperioden, fordelt på kr 3.000.000 i 2025, kr 3.000.000 i 

2026 og kr 4.000.000 i 2027. 

 
 

10. Grønt skifte gravplass  

Kostnad: Kr 5.000.000 

 
Stavanger kirkelige fellesråd har en målsetning om å redusere klimagassutslippene. Virksomheten har over 

driftsbudsjettet blant annet skiftet fra fossilt verktøy til elektrisk på mindre maskiner som plenklippere, 

«golfbiler» (som pga. sin størrelse passer inn på gravplass), robotklippere, hekksakser, løvblåsere og 

kantklippere.  

Vi ønsker å fortsette å få skiftet ut deler av bilparken og maskinparken til el-kjøretøy. 

«Vanndampmaskiner» for håndtering av ugress er et behov vi ikke har midler til innenfor driftsbudsjettet. 
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11. Navnet minnelund Hausken kyrkjegard og Hesby kyrkjegard.  

Kostnad: Kr 4.000.000 

Hausken kyrkjegard (kr 2.000.000) 

Hesby kyrkjegard (kr 2.000.000) 

Navnet minnelund er graver i et felt med felles minnesmerke hvor det er anledning å få satt opp en 

navneplate for den avdøde. I en navnet minnelund vil gravplassforvaltningen sørge for felles beplantning, og 

de etterlatte kan sette fra seg blomster og lys.  

Navnet minnelund er arealbesparende, noe som både er miljøvennlig og samfunnsøkonomisk. 

Det er en kraftig etterspørsel etter navnet minnelunder. 

Vi ønsker på sikt å kunne tilby navnet minnelund på alle gravplasser i Stavanger. Alle gravplassene i «gamle 

Stavanger», med unntak av Hetland kirkegård, har nå en navnet minnelund. 

 

 

12. Ny kirkesal i tilknytning til Hafrsfjordsenteret, Hafrsfjord menighet.  

Kostnadsanslag: Kr 52.500.000 
 

Menighetsrådet i Hafrsfjord menighet ser for seg at et nytt kirkebygg i tilknytning til Hafrsfjordsenteret skal 

bli en del av et kirkesenter som for fremtiden kan utgjøre et totalanlegg når det gjelder hva menigheten 

ønsker å være og å tilby til lokalsamfunnet.  

Den gamle Revheim kirke er viktig for menighetens og kommunedelens innbyggere. Her har svært mange 

blitt døpt, konfirmert og viet. Mange har også gravlagt flere av sine kjære fra den gamle kirken. Fortsatt vil 

det være svært ønskelig at ganske mange kirkelige handlinger skjer ut fra den gamle kirken. 

 

Men i visjonene for menighetens liv og utvikling, inngår det som svært viktig at det bygges en ny kirkesal. 

Svært mye av menighetens virksomhet og planer, kan bare gjennomføres på en god måte om det bygges ny 

kirkesal. 

 

Tyngdepunktet av bebyggelsen i kommunedelen er allerede i ferd med, og kommer de nærmeste årene til å 

forflytte seg til nærområdene rundt kirken. Dette vil gi kirken en svært sentral plassering omkranset av store 

nye boområder. Sammen med den store aktiviteten knyttet til Madlaspeiderne og Revheim ungdomsskole, 

ser menigheten at dette kan bli et flott og viktig senter i et ekspansivt område i kommunen. 

 

Ønsket er at kirken kan være et "kulturhus" for kommunedelen, noe som ikke finnes i dag. Vi ser for oss 

flere konserter og foredrag av allmenn karakter og interesse.  Videre kan et slikt bygg brukes til for eksempel 

musikkundervisning, revyer, korøvelser, band og dramagrupper. 
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Dette er et prosjekt som en har jobbet med i mange år.  

2015 var det en ny gjennomgang av tiltaket. Kirkevergen hadde i forståelse med Stavanger Eiendom 

engasjert prosjekteringsfirmaet Prosjektil as. Prosjektil as engasjerte arkitektfirmaet Planke arkitekter for å 

utforme idé og skisser. Skissene har igjen vært drøftet. Det foreligger skissetegninger og et kostnadsoverslag 

(dog er dette noen år gamle tall). Dette er gjennomgått av Stavanger Eiendom som har bekreftet anslaget. 

Byggemetoden er prefabrikkerte betongelementer, noe som er effektivt og kostnadsbesparende. Det 

reduserer også byggetiden vesentlig. Kirkebygg-delen er på en flate. Kirkerommets normaloppsetning har 

kapasitet til omkring 400 sitteplasser. Ved full utnyttelse ved bruk av siderom og mesanin har kirken plass til 

over 600 sitteplasser. Skissen inneholder alle de ønsker menigheten har beskrevet, men gir større fleksibilitet 

og større totalkapasitet. 

Det ble i 2019 bevilget midler (kr 2 mill.) til å starte opp prosjektet, og prosjektleder var satt på saken. Det 

ble ikke bevilget midler i 2020 budsjettet. Prosjektet har derfor stoppet opp.  

Fellesrådet ser dette som et viktig prosjekt i en kommunedel som er i vekst og står foran store utbygginger. 

Da vil et slik tilbygg kunne bety mye for både menighet og lokalsamfunn. Fellesrådet har derfor videreført 

den prioritet dette prosjekt har hatt i de siste rulleringer av handlings- og økonomiplanen. 

 

Kapasitet 

Det er alt kommet i gang en storstilt utbygging i nærområdet til dagens Revheim kirke. Sammen med 

generasjonsskiftene i de etablerte bo-områdene vil dette gi en kraftig befolkningsøkning på lengre sikt.   

Revheim kirke har en kapasitetsgrense på maksimalt 310 personer. Er det imidlertid flere enn 200, er det 

krav om brannvakt ved utgangene i kirken, det vil si 4 brannvakter.  I praksis er det derfor plass til mellom 

200 og 220 personer, når kirken ikke er bemannet med brannvakter.  Allerede i dag er dette for lite i mange 

sammenhenger – det være seg familiegudstjenester, konfirmantgudstjenester og begravelser.  Det er behov 

for et kirkerom med større kapasitet. 

 

Fleksibilitet 

En ny og større kirkesal vil åpne for et større mangfold av aktiviteter og uttrykksformer. Menigheten har 

behov for egnede lokaler til sin konfirmantundervisning.  Dette vil også kunne være lokaler som kan brukes 

av andre grupper i menigheten, og også andre grupper / aktiviteter i nærområdet. 

For å kunne få en mest mulig fleksibel bruk vil det være ønskelig om kirkerommet kan avdeles med en 

hovedsal og en bisal. 
Det er en jevn etterspørsel fra skolene, frivillige lag og offentlige møter om lån av lokaler.  Vi tror derfor at 

en god tilgang på ulike flerbruksrom vil være et positivt bidrag til den ”nye kommunedelen” som vokser 

frem rundt kirken.  

 

ØKONOMI 
Prosjektet var i HØP 2020-2023 kostnadsberegnet til 37 mill. kroner inkl. MVA. 

Beløpet 37 mill. fremkom etter beregning av Prosjektil AS i 2016, og kvalitetssikret ved gjennomsyn av 

Stavanger kommunes medarbeidere i prosjektavdelingen. 

Beløpet ble i 2023 økt til kr 50 mill. etter en ny gjennomgang av Prosjektil, der prisstigning til dagens nivå 

ble hensyntatt, og en viss valuta konsekvens ble lagt inn. Beløpet er ytterligere økt til 52,500,000, - i 2024 

etter ytterligere påslag med 5% prisstigning. 
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13. Hausken kyrkje - kyrkjesenter – forprosjekt – avklaringsprosjekt.  

Kostnadsoverslag – Kr 525.000 
 

Det har lenge vært et sterkt ønske om å få realisert et kirkesenter ved siden av flotte Hausken kyrkje. Dagens 

kirke er et tradisjonelt kirkebygg, men uten de muligheter som dagens menighetsarbeid legger opp til. 

Det er ikke egnede rom med tilbud for barn, unge og voksne. Bygget vil gi muligheter for alle som bor i 

Rennesøy og på tvers av alle generasjoner. Det vil være positivt for oppvekstmiljøet i kommunedelen. Et 

nybygg vil kunne bli som en utvidelse av kirkerommet og et senter for menighetsarbeidet.  Bygget er tenkt å 

inneholde en hovedsal med tilhørende fasiliteter. En ser også for seg at det får et moderne bårerom. 

Det har vært en omfattende prosess omkring dette bygget i menighet og kommune. Det er en del forhold som 

må avklares (reguleringsbestemmelser, eiendomsavklaringer, plassering av bygg, forhold til utført 

arkitektkonkurranse, m.m.), Fellesrådet ser for seg et avklarings-/forprosjekt, og at dette vil avklare fremdrift 

og budsjett for kirkesenteret. 

 

 

14. Talgje kyrkjegard – Utvidelse   

Kostnad: Kr 41.000.000 
 

2025 kr 1.500.000 

2026 kr 1.500.000 

2027 kr 38.000.000 

 

Kostnadsoverslaget er grovkalkulert av prosjektleder i Stavanger kommune. 

 

Vurdering av ledig gravkapasitet 

Gravplass-sjef har sett på ledig gravressurs for Talgje kyrkjegard. Loven tilsier at en ikke kan bruke 

kistegraver som er for grunne ift. kravet om overdekning med 80 cm jord, graver som er i konflikt med trær 

eller som ligger for nær mur/kirkeveggen. For tiden er det 12 ledige enkeltgraver og 6 ledige 

«dobbeltgraver» hvor to graver festes sammen. Formelt vil det for noen av gravene kreve dispensasjon fra 

kravet om gravlegging etter 1945 for å kunne gjenbruke kistegraver som ligger på middelaldergrunn (ikke 

sikkert at vi får slik dispensasjon).  

 

I løpet av de 4 siste årene er det bare tatt i bruk 1 ny enkeltgrav og ingen nye dobbeltgraver. I denne perioden 

er det gravlagt 6 døde på Talgje kyrkjegard. Det betyr at de aller fleste gravleggingene blir lagt til graver som 

alt er festet av familien. 

 

Aktuelle areal for utvidelse 

Etter gjeldende planstatus er det satt av et areal for utvidelse av gravplassen i kommuneplanens arealdel. Det 

foreligger ikke reguleringsplan for området. Arealet fremstår som en «satellitt» ift. eksisterende gravplass, og 

det er ikke regulert inn en veiforbindelse mellom eksisterende gravplass og nytt gravplassareal. Behov for 

parkeringsplass er heller ikke ivaretatt. 
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For å få en faglig vurdering av alternative areal til gravplassutvidelse ble det høsten 2022 utført en 

mulighetsstudie. Her ble det pekt på mulige arealer på platået nord for nåværende gravplass og på 

jordbruksområdet på flaten nedfor kirka i sørlig retning.  

 

Reguleringsplan 

Kommunen starter nå et reguleringsarbeid hvor alle alternativene blir konsekvensvurdert.  

Arealet på kirkeplatået, nord for gravplassen, peker seg ut det beste alternativet sett ut fra et 

arronderingsmessig og jordvernsmessig synspunkt, og ikke minst ut fra helhet og tradisjon. Arealbruken for 

området vil måtte tilpasse seg arkeologiske føringer. Utfordringen er grunnlent mark som krever oppbygging 

av murer og oppfylling med jord for kistegraver. Området gir store muligheter for urnegraver i navnet 

minnelund. Med et begrenset kistegravbehov, 280 innbyggere på Talgje, bør det være mulig å tilrettelegge 

for tilstrekkelig kistekapasitet i et langt perspektiv på dette arealet. 

 

Gjennom reguleringsplanprosessen vil vi konsekvensvurdere alle arealene som er pekt på i mulighetsstudien 

og arbeide oss fram til et areal som etter en samlet vurdering er mest egnet. 

 

Forberedende arbeid 

Parallelt med utarbeidelse av reguleringsplan må en utføre tekniske vurderinger av planområdet på 

kirkeplatået, kostnadsberegninger og arkeologiske undersøkelser/vurderinger. Avsatt beløp er beregnet til å 

finansiere disse tiltakene. 

 

Parkeringsplass 

I tillegg til selve gravplassutvidelsen er det behov for å erverve og opparbeide parkeringsareal. Ett av flere 

alternativ er et kupert beiteareal ned mot fylkesveien på sørvestsiden av kirken. Her vil en kunne gjenskape 

et historisk veifar fra parkeringsplassen til kirken. Parkeringsareal tas med i reguleringsplanen. 

 

Oppsummert 

Med lite ledig gravkapasitet er det viktig å få sluttført reguleringsprosessen så raskt som mulig. Derfor bør en 

allerede i HØP 2025-2028 ha innslag for erverv av areal og investeringskostnader. En vil måtte avvente 

dimensjonering av investeringen til en har landet på hvilke areal som skal velges. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

15. Sjernarøy kyrkjegard – Planarbeid og utvidelse av gravplassen  

Kostnad: Kr 21.400.000 
 

2025 kr 1.300.000 

2026 kr. 20.400.000 

 

Kostnadsoverslaget er grovkalkulert av prosjektleder i Stavanger kommune. 

 

Foreløpige anslag over ledige graver viser 38 ledige enkeltgraver og 17 ledige dobbeltgraver (to graver som 

er festet samen). Tallene er noe usikre og noen graver kan trolig ikke gjenbrukes. Det største feltet er 
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«overlesset» med graver, og slettede graver bør «hvile» slik at vi får samsvar mellom graver og et ryddig 

gravkart. Det er også usikkerhet om status for sletta graver er korrekt. Denne situasjonen påskynder behovet 

for utvidelse av gravplassen. 

 

I løpet av de 4 siste årene er det gravlagt 16 avdøde personer på Sjernarøy kyrkjegard. I samme periode er 

det tildelt 3 enkle graver og 4 dobbeltgraver. 

 

Reguleringsplan 

I forbindelse med rullering av kommuneplanens arealdel er det lagt inn to alternative områder for utvidelse 

av gravplassen. Parallelt starter kommunen opp arbeidet med reguleringsplan. Planområdet omfatter begge 

arealene. Det mest aktuelle område grenser til gravplassens vestside.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

16. St. Petri kirke – behandling av fasader.  

Kostnad: Kr 14.500.000 
 

St. Petri kirke 

St. Petri kirke gjennomgikk en omfattende restaurering i perioden 2004-2008. Som en del av dette prosjektet 

inngikk utvendig fasadebehandling. 

Arbeidene med utvendige fasader var i hovedtrekk rehabilitering av vinduer og vindussmyg, fjerning av 

maling, rens av mur-liv, utkrasing av sementfuger som ble erstattet med fuger av kalkmørtel, samt ny 

malingsbehandling. Arbeid/utskift av fuger ble ikke utført over alt, men det ble gjort på store deler av 

fasadene. Etter forbehandling ble fasader malt 2 strøk med KEIM silikat-maling etter ekspertenes anbefaling. 

Store deler av fasadene er utført med utenpåliggende pølsefuger som det også har vært tidligere. 

Det er slik at selv om det foretas omfattende arbeid og restaurering av fasader som også omfatter 

overflatebehandling med 2 strøk maling, må det uansett påregnes behov for vedlikehold i form av vask og ny 

malingsbehandling etter en tid. Klimabelastninger som forurensing, sol, slagregn, langvarig nedfukting og 

frostspreng fører til nedbryting av «offer-sjiktet» (maling).                                                                      

Malingsbehandling blir anbefalt med 10-15 års intervall, avhengig av værbelastning på den enkelte 

fasade/side det gjelder. Blir ikke vedlikehold med ny malingsbehandling utført, kan det regnes med uønsket 

fuktinntrenging og frostskader i mur. Det vil da pågå en gradvis nedbryting av mur-konstruksjonen, med fare 

for enda mer vanninntrenging. Ved å utsette vedlikehold-intervall vil slike skader forsterkes og akselereres.  

SKF har engasjert AKASIA som uavhengig konsulent i 2019 for å vurdere dagens tilstand, anbefale tiltak og 

gi et kostnadsestimat. AKASIA har gjennomført befaring og vurderinger som er sammenfattet i en 

tilstandsrapport. Tilstandsvurderingen er utført basert på NS 3424 nivå 1.                                                    

Rapport ble levert i februar 2020. 

St. Petri kirke har store fasader og høye tårn, og det er behov for god sikring og planlegging for 

gjennomføring av slikt omfattende arbeid. Til sammen er dette kostnadsdrivende og fører til relativ høy m2 

pris sammenlignet med et «vanlig» lavbygg.                                                                                                    
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Arbeidene som er kostnadsberegnet av AKASIA består av prosjektering, byggeledelse, stillas, vask/rens, 

tildekking og maling 2 strøk.                        

AKASIA har beregnet kostnader for tiltaket til ca. 10 mill. eks. mva. (ca. 12,5 mill. inkl. mva.). Det ble i 

rullering av HØP de 2 forrige år lagt til en årlig prisvekst på ca. 5%, avrundet til kr 13.150.000 og kr 

13.800.000 Ytterligere prisvekst siste året er å beregne til nye 5% avrundet til kr 14.500.000. 

St Petri er en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom den nye 

Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til renoveringen 

så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille krav til en 

egenandel fra kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

17. St. Johannes kirke – behandling av fasader og tårn 

Kostnad: Kr 2.650.000 

St. Johannes kirke gjennomgikk en relativ omfattende restaurering i perioden 2008- 2009.  

Som en del av dette prosjektet inngikk utvendig fasadebehandling. 

Arbeidene med utvendige fasader var i hovedtrekk rehabilitering av vindussmyg, utbedring av eksisterende 

murpuss (sprekker og løs puss), samt ny behandling med slemming. 

 Det er slik at selv om det foretas omfattende arbeid og restaurering av fasader, som også omfatter 

fulldekkende strøk med slemming, må det etter en del år uansett påregnes behov for ny behandling. 

Klimabelastninger/påkjenninger som forurensing, sol, slagregn, langvarig nedfukting og frostspreng fører til 

nedbryting/oppsprekking av «offer-sjiktet» (slemming).                                                                      

Overflatebehandling blir anbefalt etter en viss tid avhengig av værbelastning på den enkelte fasade/side det 

gjelder. Blir ikke vedlikehold med ny behandling utført, må en regne med uønsket fuktinntrenging og 

frostskader i mur.  

Ved å utsette vedlikeholds-intervall vil slike skader forsterkes og akselereres.  

St. Johannes kirke har store fasader og høyt tårn, og det er behov for god sikring og planlegging for 

gjennomføring av slikt omfattende arbeid. Til sammen er dette kostnadsdrivende og fører til relativ høy m2 

pris sammenlignet med et «vanlig» lavbygg.         

Det er nå ca. 13-14 år siden behandling av fasader ble foretatt, og behovet for ny behandling er til stede. Et 

kostnadsestimat vil bli lagt til før søknad sendes over til kommunen. 

 

St Johannes er en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom den nye 

Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til renoveringen 

så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille krav til en 

egenandel fra kommunen.                                                                                     
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18. Urnevegg på Hetland gravlund 

Kostnadsanslag: kr 2.500.000 
Med urnevegg forstås vegg eller byggverk på gravplass med plass til askeurne i lukkede nisjer. På 

urnevegg/døra påføres navn og data på den gravlagte utenpå den enkelte nisje. 

Etter de nye endringer i gravplassloven trådte i kraft i 2021, og gravplassforskriften 2022, ble det igjen tillatt 

med urnevegg i Norge. 

Urnevegg er arealbesparende, noe som både er miljøvennlig og samfunnsøkonomisk. 

På Hetland gravlund har vi et område mot Kyvik marka som er godt egnet for urnevegg. Arealet var i 

utgangspunktet tenkt til urnegraver, men på grunn av fjell i grunnen vil dette bedre egne seg til urnevegg. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19. Gravplassene i Stavanger - Verneplan  

Kostnad: Kr 2.400.000   

Bakgrunn: Det er gjennomført innhenting av grunnlagsarbeid på Lagård, Eiganes og Hetland gravlunder 

knyttet til verneplan både på 90-tallet og tidlig 2000-tall som ikke er ferdigstilt. De nye kommunedelene har 

gravplasser på middelaldergrunn, og heller ikke her har en noe å støtte seg til i gjennomføring av 

vernearbeidet i og rundt gravplassene. Det er vernevedtak knyttet til flere av gravlundene, og de senere år har 

verne-temaet også kommet inn i gravplassregelverket.  

Målet med verneplanen er: 

 

• å sikre kulturarven knyttet til gravplasser og sikre skjøtsel, drift og gravlegging i tråd med 

vernebestemmelser  

• oppdatert kunnskapsgrunnlag som grunnlagsmateriale ved utvidelser av gravplassene og byggearbeid 

ved kirker som har kirkegård. 

•  å ha kunnskapsgrunnlag/dokumentasjon ved prioritering og søknad om vernemidler, internt og 

eksternt 

Det skal utarbeides plan over verneverdier knyttet til enkeltelementer, til gravplassens strukturer og 

miljøer, til kulturlandskapsverdier med kulturminnevern og til naturmiljøverdier. Planen skal ha en 

felles del som omhandler fellestrekk og fellestema, og en del knyttet til den enkelte gravplass. 

Konkret gjelder det: 

-Gravminner (stilhistorisk verdi, materialhistorisk verdi, samfunns- og sosialhistorisk verdi, 

aldersverdi og personalhistorisk verdi) 

-Opplevelsesverdier, verdier knyttet til historiske parkelementer, miljøskapende verdier, 

kontinuitetsskapende verdier, samt landskapsmessige verdier. 

 

Det er derfor nødvendig at verneplan utarbeides for gravplassene i Stavanger slik at forvaltning og drift har 

gode redskap i sitt daglige arbeid å støtte seg til. Verneplanen vil også være et nyttig redskap i 

utviklingsarbeid og i kommuneplanarbeid.  
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Arbeidet omfatter planprogram, gjennomføring med medvirkning, innhenting av grunnlagsdata og 

utarbeidelse av plandokumentet med høringsprosess. 

 

Det er naturlig å bruke eksterne i utarbeidelsen av planen for å sikre kvalitet og framdrift i arbeidet. Det må i 

tillegg opprettes en referanse/arbeidsgruppe som den eksterne aktøren tilknytter seg. Gravplassmyndigheten 

må være tungt inne i arbeidet med utarbeidelse av program/innhold og deltakelse i arbeidsgruppen. Planen 

skal på høring til aktuelle instanser og skal fremmes som sak til Stavanger kirkelige fellesråd med orientering 

til Stavanger kommune, lokale og sentrale vernemyndigheter og til Statsforvalteren i Vestfold og Telemark. 

 

 

20. Askje gravplass – Utvidelse nord.   

Kostnad: Kr 33.000.000 

 

2027 Kr 2.600.000 

2028 Kr 30.400.000  

Kostnadsoverslaget er grovkalkulert av prosjektleder i Stavanger kommune. 

 

Bakgrunn 

Askje kirkegård har et begrenset antall ledige graver, og det er snart ikke tilgjengelig areal igjen til å møte 

fremtidens behov, kun særs få ledige doble graver. De lokale gravplassvedtektene og gravlunds-planen for 

Stavanger tilsier en desentralisert gravplassstruktur. Det var knyttet usikkerhet til avsatt areal for 

gravplassutvidelse i kommuneplanens arealdel når det gjelder egnethet for kistegraver samt 

etableringskostnader. Gjennomførte grunnundersøkelser bekreftet at lav dybde til grunnfjell på avsatt areal 

og jordkvalitet gjør areal avsatt i kommuneplan lite eget til gravplassformål. Planprosess for ny lokasjon av 

gravplassutvidelse er igangsatt. Det er utarbeidet mulighetsstudie for valg av ny lokasjon for 

gravplassutvidelse. Planen vil være klar sommeren 2024. 

 

Hasteutvidelsen  

Gitt situasjonen med kritisk lav gravkapasitet på Askje kirkegård håper vi å supplere den større utvidelsen 

med en mindre hasteutvidelse tilknytta eksisterende gravplass, med 36 nye kistegraver i enkel dybde. Dette 

tiltaket vil utbedre HMS, universell utforming og trafikksikkerhet ved eksisterende utvidelse, ved at det 

etableres gangvei, en HC-parkering, to parkeringsplasser for besøkende, areal for renovasjon og plantefelt 

tilknytta utvidelsen. Ryggesituasjoner med maskiner for drift vil unngås med foreslått løsning. Stavanger 

kommune har alt gjennomført makebytte for hasteutvidelsen. Hasteutvidelsen realiseres i løpet av 2024. Det 

understrekes at hasteutvidelsen skal holdes til et minimum og dimensjoneres for å imøtekomme nødvendig 

gravkapasitet de neste 5-8 årene, i påvente av ferdigstilt planprosess og utbygging av den større utvidelsen av 

Askje kirkegård. Dette blir gjort innenfor eksisterende budsjettramme. 

 

Foreslått gravplassutvidelse mot nord 

Det arealet som er avsatt i kommuneplanens arealdel er grunnlent (lite lag med løsmasser over fjell) og er 

derfor dårlig egnet til kistegraver. 

Etter vurdering av gjennomført mulighetsstudie konkluderes utvidelse mot nord som best egnet areal med 

tanke på jordvern og kulturminner. Landskapsmessig gir utvidelsen mot nord god tilknytning til eksisterende 

anlegg, mens det ivaretar skillet mellom middelalderkirkegård og nytt anlegg på en god måte. 

I forslaget legges det opp til fire nye kistefelt, hvorav to i dobbel dybde, og en navnet minnelund. I forslaget 

utbedres prosesjonsvei fra eksisterende gravplassutvidelse til kirken, og dagens parkeringsplass innredes på 

en mer arealeffektiv måte, slik at det også blir rom for driftsavdeling på eksisterende parkeringsareal. Det 

foreslås at eksisterende kistegraver ved middelalderkirkegården gjøres om til urnegraver grunnet 

kulturminnevern og at gravstørrelsene ikke følger dagens krav.  Antall parkeringsplasser foreslås redusert fra 

57 til 48 ordinære parkeringsplasser. En av de tre eksisterende HC-parkeringsplassene flyttes til ny 

parkeringsplass ved eksisterende gravplassutvidelse. Tiltaket med å redusere parkeringsareal gir mulighet for 

å etablere driftsavdeling uten å bygge ned landbruksjord. Foreslått driftsavdeling består av to garasjer og tre 

sorteringsbinger og vil være driftsbase for omkringliggende gravplasser. I tillegg foreslås det å bygge et 

bårehus tilknyttet ny gravplassutvidelse nord for kirken, da helse, miljø og sikkerhet (HMS) ikke ivaretas ved 

dagens løsning, hvor kister bæres ned trappene til kjelleren i kirkebygget ved behov.   
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Grunneierforhold og reguleringsplan 

Stavanger kommune har hatt dialog med grunneier av eiendommene nord for kirken. Grunneier er positiv til 

forslaget, forutsatt tilstrekkelig kompensasjon for endring i arealformål og tomt. Forhandlinger med 

grunneier forventes og kan gjennomføres når reguleringsplan er godkjent. 

Stavanger kommune har gjennomført makebytte for hasteutvidelsen. Dette gjør at dersom det gis 

dispensasjon fra reguleringsplankrav og kommuneplanens arealformål, kan hasteutvidelsen realiseres i løpet 

av 2024. Det understrekes at hasteutvidelsen skal holdes til et minimum og dimensjoneres for å imøtekomme 

nødvendig gravkapasitet de neste 5-8 årene, i påvente av ferdigstilt planprosess for utvidelsen av Askje 

kirkegård. 

 

Oppsummert 

Med den planstatus som gjelder for området i dag vil grunnerverv, oppstart av detaljert planarbeid for 

gravplassen og anleggsarbeid tidligst komme i gang i 2027/2028 Oppstart av hasteutvidelsen har vi en 

målsetting om å iverksettes i 2024. Vi foreslår at oppsatt finansieringsplan følges og at udisponerte midler 

for 2024 overføres til neste år. 

 

 

 

21. Grunnerverv av nytt areal tilknyttet Lagård gravlund 

Kostnad: kr?  
Det er leid areal sør for Lagård gravlund. Det settes i gang arbeid for å erverve dette areal, samt tilleggsareal 

til nytt drifts- og kontorbygg ved gravlunden. 

 

 

22. Grunnerverv av nye gravlundsarealer på Revheim gravlund 

Kostnad: kr.?  
Det er regulert inn ca. 10 dekar nytt gravlundsareal som støter inn til gravlunden i sør. Arealet er i privat eie, 

og areal må erverves før neste utvidelse for Revheim gravlund. 

 

 

23. Grunnerverv av nye gravlundsarealer på Hundvåg gravlund 

Kostnad: kr? 
Det er regulert inn ca. 25,5 dekar nytt gravlundsareal for utvidelse av Hundvåg gravlund. Arealet er 

kommunal grunn.  Det er kostnadsberegnet til 12,3 mill. + renter. 
 

 

24. Jåttå gravlund – Livssynsåpent seremonibygg.  

Kostnad: kr? 

 
Fellesrådet legger til grunn at det skal bygges et livssynsåpent seremonibygg med bårerom/kjølerom på Jåttå 

gravlund. Det er behov for livssynsåpne seremonibygg i søndre del av kommunen. Jåttå gravlund har både et 

muslimsk gravfelt og gravfelt for hinduer som aktualiserer behovet for livsynsåpent seremonibygg. Det må 

settes av midler til forprosjekt. 
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25. Tasta kirke, utbygging/renovering  

Kostnad: Kr ? 

Bakgrunn: 
Tasta kirke stod ferdig i 1977.  Utformingen har påvirkning fra den tidens tenkning når det gjelder å skape 

lave terskler for beboerne i området.  Den ble bygget med tanke på at det også kunne komme et 2. 

byggetrinn.  Kirken er nå meget slitt og trenger fornyelse.   

Det har skjedd en befolkningsøkning i Tasta sokn de senere årene. Denne befolkningsøkningen vil som følge 

av utbyggingsplanene på Tasta tilta. Det er etablert nye boliger på Tastarustå og fortetting i Kalhammaren-

området.   

 

Stavanger biskop skriver i sitt visitasforedrag 23.02.2014 følgende: 

«Tasta kirke er et bygg som har et tydelig behov for både rehabilitering og utvidelse. Stavanger kirkelige 

fellesråd har utvidelse av Tasta kirke på 5. plass på sin prioriteringsliste over større prosjekt. Det vil nok 

nøkternt sett ta flere år før dette prosjektet kan realiseres. 

Jeg tror at vi i den aktuelle situasjon bør tenke i en 2-trinns modell: Tasta kirke beholder sin plass på 

prioriteringslisten, men må snarest mulig tilføres midler over fellesrådets vedlikeholdsbudsjett med tanke på 

justering av eksisterende areal og en opprusting av kirkerommet. Den kanskje viktigste grunnen til at 

kirkerommet bør opprustes, er å møte de behov som ligger i trosopplæringen.»  

 

Innspillet må sees i lys av det opprinnelige ønsket om et byggetrinn 2 – som ble kostnadsberegnet til minst 

54 mill. Denne utbyggingen er nå tatt ut av handlings- og økonomiplanen og erstattet med en enklere 

utbygging/utbedring til en anslått kostnad kr 5.000.000, en enklere løsning som menigheten selv også ønsker.  

 

Tasta menighetsråd har levert forslag til løsning som kan dekke behovene for en tid uten den omfattende 

utbyggingen. Dette budsjettforslaget baserer seg på dette. En større utbygging av kirken i tråd med tidligere 

utredninger får eventuelt komme senere.  

Planene er å utvide dagens kirkerom inn i foajéen og at det etableres et nytt inngangsparti mot både kirkerom 

og kirkestue.  

Det er også planer om bedre belysning og flere kontorer, men det er også mulig at noe av dette kan bli tatt 

over ordinært driftsbudsjett. 

 

Utvidelsen av kirken vil skje der hvor det i dag er hovedinngang, og i prosjekteringsfasen bør infrastruktur til 

kirken planlegges og inkluderes. Det er naturlig at adkomst til kirken blir et tema i utbyggingsprosjektet og 

på den måten blir integrert i byggeprosjektet.  

Forslag til begrenset utbygging er tidligere opprinnelig anslått til ca. kr 5.350.000. For å presentere et 

realistisk kostnadsoverslag, må prosjektet eventuelt måtte kostnadsberegnes på nytt, da man har opplevd en 

betydelig prisstigning de seneste år. 

 

Imidlertid har Tasta kirke et stort vedlikeholdsetterslep, både på teknisk anlegg, men også på 

bygningskroppen. Det vil derfor være naturlig at man prioriterer det ordinære vedlikeholdet fremfor å bygge 

på, og derfor skyves dette prosjektet ut i tid. 
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26. Hundvåg menighetssenter. Flerbruksbygg. 

Kostnad: Kr ? 
 

Nybygg: 

Størrelse på prosjektet er på 1000 m2 (redusert fra ca. 1 600m2) fordelt på to plan. 

Estimerte prosjektkostnader etter nytt anslag er redusert til 40 mill. (Fra 72 mill.) Konsulentfirma har 

utarbeidet et skisseforslag basert på mindre areal og revidert kostnadskalkyle.  

 

Hundvåg menighet er en av de største menighetene i Stavanger og med et prosentvis høyt antall 

kirkemedlemmer. Hundvåg menighet har også et stort antall barn og unge som faller inn under 

trosopplæringsreformen, men har ikke tilfredsstillende lokaler. I 2001 ble det etablert en ny forsamling under 

Hundvåg menighetsråd som har holdt sine gudstjenester på Lunde skole. Fra 2017 var det ikke lenger 

aktuelle fasiliteter på Lunde skole, og forsamlingen har midlertidig holdt til på Skeie skole. Ved nedstenging 

våren 2020 flyttet gudstjenestene til Hundvåg kirke.  

Allerede i 1998 ble det regulert tomt til kirkeformål på Lunde. I reguleringsplanen er den benevnt som 

«Grendehus/kirke».  I 2008 oversendte Stavanger kirkelige fellesråd et innspill til tenkning om et kirkebygg. 

I 2009 og 2010 ble det arbeidet mer konkret med tanken om utskilling av et nytt sokn på Hundvåg. Tanken 

om soknedeling er nå skrinlagt. Dette bekreftes i vedtak i menighetsrådet                  12.mars 2019: 

«Menighetsrådet vedtar å følge innstillingen fra dialoggruppen, gitt i avsluttende rapport datert 11. januar 

2019 slik at Hundvåg og Krosshaug menigheter nedlegges og oppstår som èn Hundvåg menighet. Vedtaket 

er enstemmig. 1 blank stemme.»  

 

Hundvåg kirke vil etter rehabiliteringen og utbygging, fortsatt ha begrensninger når det gjelder fasiliteter for 

ulike, sentrale menighetsaktiviteter. Særlig gjelder det barne- og ungdomsaktiviteter innenfor 

trosopplæringen. Hundvåg menighet vil med økt boligutbygging, få opp mot 12000-13000 kirkemedlemmer. 

I aldersgruppen 0 – 18 år, som er satsingsområdet for trosopplæringsreformen, er det pt. ca. 3000 med 

kirkemedlemskap. Disse skal etter trosopplæringsreformens planer møtes med et systematisk opplegg 

innenfor alle alderstrinn. 

 

Det forutsettes at et menighetssenter kan kombinere ulike behov fra gudstjenester til aktiviteter for barn og 

unge, og at de større rommene kan brukes til flere formål med enkel omstilling. Det vil være et senter for 

satsing på gode tiltak for barn, unge, voksne og eldre som faller inn under kirkens diakonale, 

samfunnsmessige rolle. En tenker seg ikke at menighetssenteret skal vigsles til kirke, men ha et 

forsamlingsrom som kan brukes til ulike typer forsamlinger og møter for hele kommunedelen.   

Et 12 år gammelt estimat bygget på den gang gjeldende planer ga en kostnadsramme på 70 mill. 

indeksregulert. Det var basert på et anlegg på 1600 m2, som er maksimal utnyttelse av tomt. Det har vært 

gode grunner for å se på prosjektet med friske øyne.  

 

Hundvåg menighetsråd har foreslått en ny løsning på om lag 1000 m2 fordelt på to etasjer.   Stavanger 

Eiendom mente at et slikt bygg kan best sammenlignes med et skolebygg (flere grupperom, en slags aula, 

toalettanlegg, universell utforming for publikum etc.). Holte-kalkulasjonsnøkkelen opererer med en m2-pris 
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på 29.000 for skoler (prisen justert fra 2013 til nå). Etter Stavanger Eiendoms siste erfaringstall (Eiganes 

skole) må man regne med en m2-pris på cirka 35.000 kr, ev. 40.000 siden et større bygg som Eiganes skole 

(7000 kvm) alltid er rimeligere enn et mindre bygg. 

 

Hundvåg kirke er ferdig renovert og utvidet våren 2022. Når menigheten ser hvordan bruken av kirken blir, 

er det naturlig at en ser dette prosjektet i lys av «nye Hundvåg kirke». Derfor er prosjektet flyttet noe lenger 

ut i tid i påvente av at disse avklaringer og erfaringer er gjort. 

 
 

27. Sunde kirke – Ungdomslokale (delvis egenfinansiert) 

Kostnad: Kr ? 
Kostnadsestimat fra 2018 var opprinnelig 5,1 mill. inkl. mva. For å presentere et realistisk kostnadsoverslag, 

må prosjektet beregnes på nytt, da man har opplevd en betydelig prisstigning de seneste år. 

 

Sunde menighetsråd ønsker å få bygd et ungdomslokale til Sunde kirke.  

 

Kvernevik/Sunde kommunedel satses det på fra Stavanger kommune, ikke minst innsats rettet mot barn og 

unge. En ønsker å heve kvaliteten til barne- og ungdomstilbudet i området, da en kommer «dårlig ut» i 

levekårsundersøkelsen.  

 

Kirken er god på å bygge gode, trygge, mindre fellesskap som kan møte et behov hos dagens unge. Unge i 

dag lengter etter å bli sett og å tilhøre trygge fellesskap, – dette blir et mål med nybygget: 

Å ha et sted for å bygge opp småfellesskap for ungdom fra 12 til 25 år, i tillegg til å drive systematisk 

opplæring av ungdomsledere. 

 

Sunde menighet er klare til å satse på konfirmanter og eldre ungdom sammen med nabomenigheter. Men de 

trenger et bygg som kan huse dette. 

Menigheten har jobbet frem planer og budsjett. De er også villige til å bruke 2 millioner kroner av avsatte 

midler for å få dette til. 

 

Bakgrunn 

Sunde kirke ble bygget for 36 år siden og har et stort areal. Kirken er imidlertid ikke tilrettelagt med egnede 

lokaler for ungdomsarbeid, og dette har helt siden kirken var ny vært en utfordring. Med de store endringene 

samfunnet har gått gjennom fra kirken ble planlagt, og store endringer i samværsformer for ungdom, viser 

dette enda klarere behov for nye lokaler tilrettelagt for ungdom. 

Alle våre barne- og ungdomsaktiviteter deler på kirkens to rom som er tilgjengelige, utenom kirkesaler som 

ikke er egnet til ungdomsaktiviteter. Dette er særdeles utfordrende når hver aktivitet har krav om at det ikke 

ligger «spor» igjen til neste aktivitet overtar lokalene. Rommene må i tillegg rigges om før og etter hver 

aktivitet, noe som medvirker til at de er dårlig egnet som faste ungdomslokaler. 

 

Kommunedelen er i veldig forandring for tiden. Det foregår nå en utstrakt utbygging i Sunde/Kvernevik, og 

området vil få en betydelig økning i antall barn og unge.  

 

Sunde menighet ønsker å være synlige i nærmiljøet, være et attraktivt og prioritert møtepunkt for ungdom, 

drive et robust ungdomsarbeid med samhandling og tilhørighet, flerkulturell dialog og trygt fellesskap 

utenom kirkerommet. Levekårsundersøkelsen for området peker på klare utfordringer, og Sunde menighet 

ønsker å være en bidragsyter og aktør som kan regnes med. 

 

Imidlertid har mange kirker i Stavanger et stort vedlikeholdsetterslep, både på teknisk anlegg, men også på 

bygningskroppen. Det vil derfor være naturlig at man prioriterer det ordinære vedlikeholdet fremfor å bygge 

på, og derfor skyves dette prosjektet noe ut i tid. 
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28. Nytt kirkesenter Jåttå (vest for Diagonalen) 

Kostnadsanslag: Kr ? 
Bakgrunn: 

Vi vet at det i området fra Jåttåvågen og vestover vil kunne komme opp til 10.000 nye beboere over en 15 – 

20 års periode. 10.000 beboere gir grunnlag for utskillelse av et nytt kirkesokn etter dagens regelverk.  Det er 

fremdeles uavklart om en slik sokneutskillelse er nødvendig eller ønskelig.  Det er imidlertid en klar 

forutsetning at det må etableres en form for kirkesenter mest mulig tilgjengelig og sentralt i de nye 

beboelsesområdene.  Man må derfor ta høyde for behovet for kirke i utviklingsplanene for området. 

 

To alternativer 

I forkant av den store utbyggingen i Jåttåvågen foreslo Hinna menighetsråd ideen om et bryggekapell 

kombinert med barnehage på en tomt like ved båthavnen i Jåttåvågen.  Ideen ble lansert ut fra behov om å 

etablere et kirkelig senter i Jåttåvågen i en tidlig fase av utbyggingen.  Forutsetningene for tiltaket har 

imidlertid blitt helt endret. Hinna menighetsråd driver ikke lenger barnehage. Kombinasjonen er uaktuell.  

 

Siden slutten på 1990-tallet har Stavanger kirkelige fellesråd fremmet behovet for en kirketomt i dette nye 

boligområdet. De siste årene har et område vest for Diagonalen pekt seg ut som en aktuell plassering.  

 

Behovet for menighetslokaler til Hinna menighet i Jåttå-området er ikke blitt mindre. Samtidig er behovet for 

et ordinært kirkebygg med tradisjonelt seremonirom nedtonet. I tillegg ser man at det ut fra driftsmessige 

hensyn neppe vil være gunstig med flere anlegg i dette området.  

 

Ettersom tiden er gått og planene for området vest for diagonalen er noe mer konkret, er det grunn til å ta 

stilling til hva som er mest hensiktsmessig plassering for et kirkesenter. Stavanger kirkelige fellesråd tok opp 

spørsmålet på ny i forarbeidene til HØP 2014-2017 og ba Hinna menighetsråd om ny vurdering av saken. 

Hinna menighetsråd har etter drøfting i menighetsrådsmøte 14. april 2013, vedtatt følgende uttalelse: 

 

Hinna menighetsråd gjorde i ekstraordinært menighetsrådsmøte den 14.04.13 sak 28/13 følgende vedtak: 

Hinna menighetsråd har fått forståelse for at menigheten må velge mellom tomt til bryggekapell og 

lokaliteter ved diagonalen vest. Menigheten frasier seg tomt til bryggekapell under forutsetning av at 

menigheten sikres lokaliteter ved diagonalen vest som kan nyttes til kirkelige aktiviteter, barne- og 

ungdomsarbeid, eldrearbeid, trosopplæringsarbeid etc. Samlokalisering må ikke være til hinder for de ulike 

former for aktiviteter. 

Stavanger kirkelige fellesråd tar etter denne vurderingen ut Bryggekapell som post i sitt forslag til 

Handlings- og økonomiplan. I stedet inntrer posten Nytt kirkesenter Jåttå. 
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2.5 Kommentarer til renovering av Stavanger domkirke  

Disse er skilt ut i egen oversikt etter samråd med Stavanger kommune. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Domkirken restaurering. Stavanger domkirke 2025 

Samlet kostnad: Kr 372.060.089 (inkl.mva.) 

Det foreslås i tråd med prosjektgruppens planer og beregninger følgende bevilgninger for den neste 

planperioden (hentet fra årsmelding 2023): 

2025: kr 9.57 mill. 

Hovedplanen for prosjektet Domkirken 2025 er fastlagt og følges. Rekkefølgen på tiltakene fastsettes etter 

hensiktsmessighet. Fra mai 2020 til august 2024 skal de innvendige arbeidene gjennomføres samtidig som 

det utføres utvendige arbeider. I denne perioden vil Domkirken være stengt.  

De kun mindre arbeider som gjenstår i 2025. Budsjettet ble lagt frem for formannskapet i april 2024, ifm. sak 

om årsmeldingen for 2023.  
 

Nærmere redegjørelse for prosjektarbeidene finnes på  www.domkirken2025.no   

 

Stavanger domkirke er en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom 

den nye Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til 

renoveringen så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille 

krav til en egenandel fra kommunen.                                                                                     

 

 

Bispekapellet restaurering. 

Samlet kostnad: Kr 17.500.000 (inkl. mva.) 

 

Bispekapellet blir brukt til mindre gudstjenester, vielser eller intime konserter. Det er et vakkert rom med 

gotiske hvelvinger og har en spesiell akustikk som skiller rommet fra hovedkirken. Pr. i dag er bispekapellet 

vanskelig eller ikke tilgjengelig for mennesker med nedsatt bevegelsesevne. Det er trappetrinn både ut- og 

innvendig som hindrer tilgang til kapellrommet. I sammenheng med kirkens og byens 800-års-jubileet ble 

det også laget et lite tilbygg som et nytt inngangsparti med toaletter i underetasjen. Prosjektet ser for seg å 

erstatte dagens tilbygg med et nytt tilbygg med utvendige ramper som vil sørge for å gjøre bispekapellet 

universelt tilgjengelig. Det gir plass til et HC-toalett, flere toaletter som kan brukes under arrangementer, 

garderobe og et lite lagerrom i et nytt inngangsparti over to etasjer.  

Fellesrådet foreslår oppstart i 2025 og at kostnaden fordeles på to år. 

 

Bispekapellet er en av kirkene som kommer inn under den nye tilskuddsordningen regulert gjennom 

Forskrift om tilskudd til kulturhistorisk verdifulle kirkebygg. SKF vil naturlig søke tilskudd til renoveringen 

så snart det åpnes opp for dette. Tilskuddsordningen er per dato ikke fastsatt, men den vil stille krav til en 

egenandel fra kommunen.                                                                                     
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3 OVERSIKT OVER INNMELDTE ØNSKER OG BEHOV, MEN SOM 

IKKE ER PRIORITERT  
 

I investeringsbudsjettet som er vår virksomhets handlings- og økonomiplan (HØP), er det prosjekter med 

relativt omfattende omfang som skal innarbeides/omtales.  

Alle innkomne forslag blir vurdert ut fra omfang og sammenholdt med eksisterende HØP. Prosjekter/innspill 

som administrasjonen innarbeider i sitt forslag til HØP, vil bli innplassert i en prioritert rekkefølge. De 

innspill som ikke tas med i administrasjonens forslag til HØP, og som i omfang og kostnad naturlig kunne 

blitt et prosjekt i HØP, vil likevel bli omtalt i saksfremstillingen. Omtalen i saksfremstillingen vil da komme 

i tilfeldig/uprioritert rekkefølge.  

Nedenfor stående innspill er ikke innarbeidet i forslag til investeringsbudsjettet, de er likevel kommentert, 

men da i tilfeldig rekkefølge. 

 

Administrasjonen har fått en detaljert og god oversikt fra en del menigheter, med forslag og beskrivelse av 

tiltak som ønskes gjennomført.  

Flere av tiltakene er i omfang av en karakter som innebærer at de i større grad kan bli løst over 

virksomhetens driftsbudsjett, og ikke bli innarbeidet i HØP som investeringsprosjekt. Oversikten er likevel 

nyttig for administrasjonen for å få en oversikt over menighetenes ønsker, behov og prioritering. Den type 

tiltak som kan vurderes tatt over drift/vedlikehold, vil bli vurdert og prioritert sammen med andre tiltak i våre 

bygg og i dialog med sokna v/daglig leder. 

Det utarbeides ikke egne prioriterte lister for hvert bygg rangert opp mot hverandre. Det understrekes at det 

er et stort vedlikeholdsetterslep på mange av byggene. Prioriteringer skjer iht. vedlikeholds-strategi etter 

tidligere vedtak i fellesrådet: 

- HMS, tilfredsstille myndighetskrav 

- Stoppe vannlekkasjer og utbedre vannskader 

- Utbedre skader etter hærverk og innbrudd 

- Skallsikring, herunder håndtering av takvann, drenering og overflatevann 

- Gjennomføre fastsatte kontroller med fastsatte intervall 

- Forebygge svikt i bygningsdel og tekniske installasjoner 

- Foreta tilstandsvurderinger med prioriteringer 

- Så langt det er mulig utvikle og fornye installasjoner iht. behov 

 

Mindre tiltak knyttet til «grønt skifte» vil også bli vurdert spesielt i forhold til tidligere avsetninger og 

kommunens og fellesrådets satsning på dette.  

 

 

 

Gausel kirke  
 

Gausel menighetsråd har fremmet følgende innspill: 

 

Det er ønske om et påbygg og en større ombygging i kirken, i forhold til kjøkken, kontor og møte-fasiliteter. 

Det nevnes også utfordringer i forhold til støy og lydisolering både internt inne i kirken, men også fra 

bydelshuset. I tillegg blir det tatt opp utfordringer med solskjerming i takvinduer i kirkerommet. 

 

Kommentar: 

Angående utfordringer med støy fra bydelshuset er det en pågående dialog med kommunen og mulighet for 

eventuelle tiltak mot dette. Øvrige støy problematikk internt i kirken må drøftes nærmere med daglig leder 

for å avdekke utfordringer og det reelle behov. 

Påbygg og ombygging i kirken er ikke per dato en prioritert oppgave. 

Utbedring av solskjerming har vært forsøkt, men dessverre var dette ikke mulig å få til, uten at vinduer 

skiftes, noe som vil innebære en betydelig kostnad, og som vanskelig per i dag kan forsvares opp mot andre 

prioriterte vedlikeholdsoppgaver.  
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Hinna kirke  

 

Hinna menighetsråd har fremmet følgende innspill. 

 

1. Reparasjon av altertavle / glassmaleri.  

2. Ombygging av alterparti.  

Utskifting av døpefont, lesepult og prekestol 

Arbeid med flytting av alter nærmere kirkeskipet  

Fjerning av knelebenk / alterring, nye flyttbare knelebenker, ny belysning i alterpartiet samt maling av taket i 

alterpartiet 

 
Kommentar: 

I samarbeid med menigheten og arkitekt er det utarbeidet et forslag til endringer av alterpartiet i tråd med 

menighetens ønsker. En formell søknad til biskop vil bli sendt i løpet av året.  

 

Gjennomføring av de foreslåtte endringer er ikke en prioritert oppgave på det ordinære 

vedlikeholdsbudsjettet. Videre fremdrift må drøftes nærmere mellom menighet og administrasjonen. 

 

Utbedring og reparasjon av glassmaleri og utvendig glassfasade, vil videreføres som et høyt prioritert HØP-

prosjekt. 

 

 

Madlamark kirke  

 
 

Madlamark sokn har fremmet følgende innspill:  

 

1. Renovering av orgel 

2. Oppgradering av kirkens foajé, med bla ny himling, belysning og innredning. Oppgradering av 

toalett. Menigheten er villig til å bidra noe økonomisk i prosjektet. 

 

Kommentar: 

Punkt 1: Videre vurdering av dette avventes til ytterligere avklaringer er på plass 

Punkt 2: Tiltaket vil ikke kunne bli prioritert fra administrasjonen side, men kan eventuelt bistå i 

prosjektering dersom menigheten med egne midler vil utføre de ønskede endringer. 

 

64/110



18/25 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 - 24/00445-3 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 : HØP 2025-2028 - oversendt Stavanger kommune-pr 14062024

34 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

St. Johannes kirke  
 

St. Johannes menighetsråd har fremmet følgende innspill:  

 

1. Utbygging / ombygging av inngangsparti til menighetssenteret for å øke antall kontorplasser. 

2. Videreføre tiltak for lydisolering i flere mindre rom i menighetssenteret, samt oppgradering av 

møbler, utstyr/ lydanlegg. 

 

Kommentar: 

Gjennomføring av de foreslåtte utbygginger er ikke en prioritert oppgave på det ordinære 

vedlikeholdsbudsjettet, og vil ikke kunne bli prioritert. Administrasjonen ser det som nødvendig at man 

finner de mest hensiktsmessige løsningene innenfor bygget slik det er i dag. 

Når det gjelder videreføring av tiltak i forhold til støyisolering, vil det undersøkes om det er midler igjen fra 

tidligere prosjekt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tasta kirke: 
Tasta menighetsråd har fremmet følgende innspill: 

 

1. Utbedring av lyskildene i kirkerommet.  

2. Lysning av panel i kirkerommet. 

  

MR ønsker at «Tasta kirke rehabilitering og mindre utvidelse» – fortsatt skal stå på investerings listen til Nye 

Stavanger kirkelige fellesråd for perioden 2025-2028.   

 

Kommentar: 

Pkt 1 og 2 arbeides det med. Det er foreløpig presentert et forslag for menighetsrådet, og det arbeides med å 

presentere alternativt forslag i løpet av 2024. 
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Sjernarøy, Hesby og Talgje sokn: 
 

Menighetsrådene Sjernarøy og Talgje sokn har fremmet følgende innspill: 

 

Jørstad kyrkje:  

• Jørstad kyrkje – nytt toalett.  

• Maling av kyrkja.  

 

Kommentar: 

Maling av kirken vil bli utført i 2024. Når det gjelder nytt toalett er det vurdert flere forhold, blant annet hva 

kommunen tillater. Det er dessverre en del begrensninger av hva som er tillatt, men det jobbes aktivt med å 

få en grei løsning på plass.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hesby kyrkje:    

 

Utvendige porter har behov for vedlikehold. 

Dør til bårerom har råteskader og utfordringer med å lukke/åpne døra. 

Steintrappa ved inngangspartiet har behov for oppgradering.  

På sikt behov for ny kjøle i bårerommet.   

Detalj inne i kirka for lettere å kunne flytte piano, etc.  

Skilt ang. parkering, samt oppmåling av eigen parkering 

Etablere handikaptoalett.  

Oppgradering av sakristiet.  

Nytt skinn på alterringen. 

 

Kommentar: 

De foreslåtte tiltak vil bli vurdert over driftsbudsjettet sammen med andre behov i perioden. Flere av 

foreslåtte tiltak er til orientering også søknadspliktige til riksantikvaren/biskop, og eventuell gjennomføring 

er avhengig av tillatelse fra dem. 
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Sjernarøy kyrkje: 

Montere glassmonter til oppbevaring av gammalt inventar, deriblant glassmaleri fra 1651 og Bibler.  

Restaurering av glassmaleriet  

Nytt skinn på alterringen  

Øke funksjonaliteten til sakristi.  

Varmt vatn til toalettene.  

 

Kommentar: 

De foreslåtte tiltak vil bli vurdert over driftsbudsjettet sammen med andre behov i perioden. Flere av 

foreslåtte tiltak er til orientering også søknadspliktige til riksantikvaren/biskop, og eventuell gjennomføring 

er avhengig av tillatelse dem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Talgje kyrkje: 

 

Det er bevilget midler fra Stavanger kommune i eget HØP-prosjekt til vedlikehold, som er planlagt utført i 

2024/25 i tråd med tidligere utarbeidet tilstandsrapport. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fogn kyrkje:  

Mer funksjonelt brannvarslingsanlegg 

Vurdering av ventilasjonsanlegget 

Fornying av lydanlegg. 

Maling til deler av underetasjen. 

Male veggene oppe bak i kirka. 

 

Kommentar: 

 

Utbedring av brannvarslingsanlegg ligger inne i en total oversikt og vurderes opp mot øvrige prioriterte 

prosjekter. Øvrige foreslåtte tiltak vil bli vurdert over driftsbudsjettet sammen med andre behov i perioden. 
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Vardeneset kirke: 
 

Vardeneset menighetsråd har fremmet følgende innspill: 

1 Utvidelse av kirketorget fra hovedinngangen. 

2. Bytte ut spotter i kirkerommet, med LED. 

 

Kommentar: 

Gjennomføring av den foreslåtte utbygging er ikke en prioritert oppgave på det ordinære 

vedlikeholdsbudsjettet, og vil ikke kunne bli prioritert. Når det gjelder utskiftning av spotter i kirkerommet, 

vurderes det som at kostnadene er for store for en slik anskaffelse til at besparelsen dette ev. ville medføre, 

kan forsvares. Det vil derfor i utgangspunktet ikke være et prioritert prosjektet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bekkefaret kirke: 

 
Bekkefaret menighetsråd har fremmet følgende innspill: 

 

Montering av solcellepaneler på taket. 

Utbedring av kulderas langs veggen ved orgelet. 

 

Kommentar: 

Det vil bli foretatt en vurdering av kalderas og eventuelle muligheter for utbedring. Når det gjelder 

montering av solceller, vil Bekkefaret være ett bygg som man naturlig vurderer i sammen med andre øvrige 

aktuelle bygg. 
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Hafrsfjord menighet 
 

Hafrsfjord menighetsråd har fremmet følgende innspill: 

 

Hafrsfjord menighetsråd vil igjen understreke viktigheten av at fellesrådet viderefører prioriteringen av nytt 

kirkeskip i handlings- og økonomiplanen. I et eget kapittel i HØP for 2024-2027 er både status og behovet 

for dette nybygget beskrevet godt og detaljert. Alt dette må gjentas i neste HØP. Vi vil påpeke at 

beskrivelsen fortsatt er helt relevant, om ikke enda mer presserende. Hafrsfjord menighetsråd vil gjerne 

benytte muligheten til å påpeke at Revheim kirke blir for liten ved store begravelser og gudstjenester. Ifølge 

våre beregninger har ikke kirken mer enn 210 sitteplasser, 131 nede i benkene og 69 oppe på galleriet. 

Brannsikkerheten i en fullsatt kirke er også vanskelig å ivareta i et så trangt og gammelt bygg.  

 

Det er behov for flere oppgraderinger i årene som kommer. Hafrsfjord menighetsråd vil gjerne ytre et ønske 

om at tak og vegger i hovedetasjen kan bli malt eller beiset.. 

 

Kommentar: 

Forslag om nytt kirkeskip vil bli fremmet pånytt som eget punkt i HØP slik tidligere år. 

Øvrige foreslåtte tiltak vil bli vurdert over driftsbudsjettet sammen med andre behov i perioden.. 

 

 

Varden menighet 
 

Varden menighetsråd har fremmet følgende innspill: 

 

Installere varmepumpe i menighetssalen. 

Male vinduene innvendig i menighetssalen. 

Det elektriske anlegget i kirken er gammelt, og det bør vurderes om det skal byttes ut.   

 

Kommentar: 

Administrasjonen vil innhente tilbud på ny varmepumpe i menighetssal i samråd med daglig leder. I lys av 

innmeldt bekymring vedrørende det elektriske anlegget, er det utført en tilstandskartlegging av anlegget av 

ekstern rådgiver. Dette punktet vil bli løftet inn i HØP som en del av et eget punkt om utbedring av elektriske 

anlegg. 

Når det gjelder innvendig maling av vinduer, er dette ikke per nå en prioritert oppgave. 

 

 

Tjensvoll menighet 

 
Tjensvoll menighetsråd har fremmet følgende innspill: 
 

Kirken har et mindre kjøkken oppe og et større kjøkken i underetasjen. Det meste av kjøkkenrelatert 

arbeid/aktivitet skjer i hovedetasjen. Menigheten har ønsket et større kjøkken i hovedetasjen. Dagens 

kjøkken har en plassering som krever et større inngrep bygningsmessig for å kunne ekspandere. Et annet 

alternativ kunne være å bygge en etasje til oppå dagens kontorfløy.  

Kommentar: 

Foreslåtte tiltak vil være betydelige og svært kostbare. Tiltakene må eventuelt i første omgang prosjekteres 

og beregnes. Administrasjonen ser ikke at dette er en prioritert oppgave per dato og har ikke anlednings å 

prioritere vedlikeholdsmidler til et slikt utredningsarbeid. 
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4 VOLUMØKNINGER I DRIFTSBUDSJETTET 2025 – 2028 
 

4.1 Administrasjonens forslag til volumøkninger i driftsbudsjettet 2025-2028  
 

PRIOR TEKST/ÅRSTALL 2025 2026 2027 2028 

1 Administrative ressurser på kirkens servicetorg 700 700 700 700 

2 Bærekrafts/HMS/HR rådgiver 825 825 825 825 

3 Diakoni – kirkens sosiale arbeid 825 825 825 825 

 

Det følger en tekstlig omtale av disse prioriterte volumøkningsposter i punkt 4.2. 

 

4.2 Kommentarer til administrasjonens forslag til volumøkninger  
 

1. Administrative ressurser på kirkens servicetorg 
Kirkens servicetorg arbeider både med oppgaver relatert til menighetene i Stavanger og med 

gravplassadministrasjon som er en del av å være Gravplassmyndighet. Målet er å levere kvalitet, kontinuitet 

og robusthet på overordnede målsettinger, på gravplassadministrasjon og menighetsadministrasjon. Kirkens 

servicetorg organiserer blant annet begravelser, vielser og gudstjenester for kommunens innbyggere.  

Vi registrerer blant annet at vi ikke alltid klarer å overholde tidsfrister i henhold til forvaltningsloven. En av 

de store ansvarsområdene i gravplassadministrasjon er saksbehandling av skjemaet «Begjæring for gravferd 

og/eller kremasjon».  Kremasjonsprosenten er økende i hele landet, en ønsket utvikling med tanke på 

samfunnsnyttig arealplanlegging. Vi kremerer fra Egersund og i økende grad kremerer vi for Haugalandet. 

Antall kremasjoner har økt fra 655 i 2020 til 966 kremasjoner i 2023.  

SSB framskrivningen tilsier også at antall døde vil øke i årene fremover (43% fra 2020 til 2050).  

Økte ressurser vil hjelpe kirkens servicetorg til å utføre arbeidsoppgavene på en forsvarlig måte.  

 

2. Bærekrafts/HMS/HR-rådgiver 
Stavanger kirkelige fellesråd ønsker å arbeide i tråd med FNs bærekraftsmål. Vi ønsker å gjennomføre et 

grønt skifte i måten vi driver arbeidet på gravplass, i kirkene, samt i administrasjonen. Dette handler om å ta 

de gode valg i alt vi gjør; i drift, i innkjøp og vedlikehold. Ja, i alt.  

Fellesrådet opplever stadig økte lovkrav til det å være arbeidsgiver. Det være seg økte krav til oppfølging og 

dokumentasjon i vårt HMS-arbeid, samt økte krav knyttet til oppfølging av ansatte. Dette krever ressurser, 

og vi ber om midler til en slik rådgiverstilling. Rådgiveren vil ivareta oppgaver for Stavanger kirkelige 

fellesråd som arbeidsgiver, samt bidra til å sikre at HMS-arbeidet både på gravplass, i bygg og aktiviteter 

tilfredsstiller de krav myndighetene stiller til oss.  

 

3. Diakoni – kirkens sosiale arbeid 
Kirken i Stavanger har høy kompetanse på og lang tradisjon for å drive utadrettet omsorgsarbeid for å 

motvirke utenforskap og ensomhet, og å bidra til livsmestring, integrering, åpne fellesskap og god psykisk 

helse. Diakonien har som oppgave å vise omsorg for hele mennesket fra vugge til grav, både forebyggende 

og helende, gjennom fokus på åpen og skjult nød. Med våre kirker spredt over hele den vidstrakte 

kommunen, er vi tett på de lokale utfordringene.  

 

Kirkens diakoni er tuftet på frivilliges engasjement og dugnadsånd. I kirken settes frivilligheten og diakonien 

i system, ulike initiativ koordineres og dagsorden settes lokalt ut fra lokale blikk på hvor behovet er størst. 

Men kirkens diakoni må ledes. Det kreves dyktige fagpersoner som evner å gå inn i utfordrende situasjoner, 

og som kan gi frivillige medarbeidere nødvendig trygghet og kompetanse. Personalressursene i Stavanger 
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kirkelige fellesråd styres derfor i retning av et mest mulig utadrettet arbeid, med særlig vekt på å utløse en 

økt frivillig innsats i befolkningen. Dette foregår gjennom oppfordring til diakonalt fokus i alle 

stillingskategorier i menighetene, men det er også nødvendig med særlige stillinger knyttet til kirkens 

omsorgsarbeid.  

Samtidig som vi gleder oss over å ha mottatt to stillinger til diakonalt arbeid, vil vi samtidig peke på det 

økende behovet for kirkens diakonale innsats i de ulike kommunedelene, samt i sentrum.  Rennesøy 

kommunedel har fortsatt ingen diakonstillinger. Heller ikke alle menigheter i gamle Stavanger kommune har 

diakonale stillinger, som Hafrsfjord og Bekkefaret. Andre har diakon eller diakonimedarbeider i en mindre 

stillingsprosent eller basert på innsamlede midler, som diakonstillingen på Gausel og 

ungdomsdiakonstillingen på Hundvåg.  

 

Stavanger kirkelige fellesråd arbeider med «Plan for kirkens omsorgsarbeid», med 4 felles omsorgsområder 

som har fokus på ungdom fra 15-30 år, samtaletilbud for mennesker i ulike livssituasjoner, kirkens omsorg 

for de som faller utenfor, og styrking av frivilligheten i kirken. 

 

Ved nye ansettelser vil spisskompetanse på ett eller flere av disse områdene vektlegges. Hver stilling vil 

knyttes til én til tre menigheter, tilsvarende kommunedelene, men skal være fagressurser i hele 

fellesrådsområdet. Geografisk plassering av nye diakonistillinger vil gjøres etter en vurdering basert på 

ønsket om et best mulig tilbud i hele kommunen.   

 
 

 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 

 

 

Rune Skagestad 

Kirkeverge 

71/110



18/25 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 - 24/00445-3 Innspel til handlings - og økonomiplanen for 2026 - 2029 : HØP 2026 - 2029 Hesby

HØP 2026 – 2029 

Hesby kyrkje og kyrkjegard:  

Liste over oppgåver som me må ha gjort i 2025:  
Inngangsport frå  parkeringsplass, behov for børsting og oppmaling. Dette trur me at 
vaktmeisteteamet kan ta seg av.   
 

 

 
 
Ingangsport  v/ transportinngang 
Behov for børsting /maling, skifte ut treverk og ny innfesting til mur på venstre side. Kan 
vaktmeisterteam ta seg av dette? Evt. skaffe snekker til denne jobben.  
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Steintrappa ved inngongspartiet har behov for oppgradering.  Oppgraderast i samband med at 
kyrkja blir oppgradert. Interne folk kan ta seg av skiferlegging ved trappa. Evt leige folk til noko av 
jobben.  

Skilt ang parkering, samt oppmåling både på eigen parkering og på den me har bruksrett til. Skilt er 
bestilt inn, ny oppmåling er bestilt, må få avtale med grunneigar der me har bruksrett.  

Oppgradering av sakristiet – søknad er sendt til riksantikvaren 

Oppmaling av benkar og dører diverse inne i kyrkja 

Fjerning av list framme ved pianoet 

Reparering av skinn på alterringen   

Innkjøp av nytt piano – betales av egne midler 

 

PRIORITERING HØP  2026 – 2029 

Det vil på sikt vere behov for ny kjøle i bårerommet. Eksisterande er reparert jan. – 24 Kostnad: Ca 
80 000,-  

Tilkomst handikaptoalett- utvide eksisterande servicebygg tilkomstveg og varmt vatn, evt gjere om 
utstyrsrom til handikaptoalett?? 

Utviding av parkering 

Opparbeiding av gravplassen/minnelund – dette skulle me vente med til den digitale oppmålinga 
var ferdig. No er denne jobben gjort og me kan sjå vidare på dette med terrengutjamning.  

Kommunen er i gong med å planere ved hjelp av overskotsjord etter at dei fjerna 
rododendronbuskane langs muren på oppsida. Her er det no planert og skal sås i. Det er også bestilt 
eit nytt smijernsgjerdet (likt det som står øverst). Sjå elles sist side  ang. terrengutjevning – nb dette 
er gamle prisar.  

Ønske om nytt funksjonelt bygg til kyrkjekaffi, og kyrkjelydsarbeid etc . 
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Terrengutjevning Hesby kirke 

 

Beskrivelse: 

I løpet av mange år med aktivitet på Hesby kirkegård har det blitt mye ujevnheter som må fylles i og 
jevnes ut, for at kirkegården skal fremstå som pen. 

Utførelse: 

Kirkegården deles inn i soner, slik vi kan fullføre hver del fortløpende og høste erfaringer i forhold til 
forbruk av tid, utstyr, mengder masse og utførelse. Disse sonene er i eget vedlegg. 

Vi bruker minigraver med rotortilt hvor vi tar bort topper i plenene og tilfører anleggsjord som dekke 
og raker over manuelt til slutt. Beskrivelse av anleggsjord ligger vedlagt. Det sås i gressfrø som kirken 
bestemmer typen på. 

Tidspunkt for utførelse vil være uke 16/17. Dette vinduet er siste mulighet vi har før vi starter opp 
sommerdrift, etter dette har vi mye dårligere kapasitet. Hvis det er mye nedbør i dette tidsvinduet, 
vil det også skape utfordringer for gjennomføring av tiltaket. 

Kirken varsler i Øyposten i forkant av oppstart. 

Estimat sone 1: 

300m2 vil kreve 8,86 tonn ved 5 cm snitt og med en kompresjon på 15% - kost 2022,30 
Arbeidstimer 2 dager 4 mann 30 timer pris per time 600 – kost 18 000 
Leie av selvlastende dumper dagrate (eksternt innleid) per døgn 600,- kost 1800,- 
Leie av minigraver med rotortilt dagrate (eksternt innleid) per døgn 942,- kost 2826,-  
Transportkostnad masse 4 timer 4000,- 
 
Sum 28 648,30 eks.mva  

Dette er et estimat og ikke et forpliktende tilbud. 

Mvh 

Eirik Solbakken Christophersen 
Driftsleder IoU Stavanger kommune 
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Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 200 23/04761-1    

 
 

 
 
Ang. stillingar 
 
Vedlegg:  
Stillingsbeskr-  kirketjener 
KLOKKAROPPGÅVER - forlsag til oppgavefordeling ansatt kirketjener og klokker som 
frivillig medarbeider 
Til soknerådet i Talgje sokn 
Ang. omstilling og stillingsressurser 
 
Saksorientering 
I samband med vakante stillingar i Talgje og Hesby sokn har sokneråda drøfta utlysing og 
prosentsats osv. Me har førespurt HR avdelinga i Fellesrådet om ein tilbakemelding ang. dei 
vakante stillingane hjå oss. Alle stillingane hjå oss er organisert under Stavanger krk 
fellesråd, sokna har ingen eigne stillingar. Prestane er løna av bispedømet, den eine 
prestestillinga er løna 50 /50 mellom Fellesrådet og bispedømet. Pr. i dag har me 
kyrkjelydspedagog 50 %, diakonimedarbeidar 100%, kantor i totalt 60 % og timesbasert 
vikarteneste i vakant 30 % stilling, dagleg leiar 100 % (inkluderer 25 % gravplassforvaltning), 
utadretta medarbeidar 40 %,  klokkartenester i totalt 40 %, kyrkjetenarstillingar i totalt 25,09 
% (timebasert stilling Talgje, samt vakant stilling 20 % Hesby, reinhaldarstillingar i totalt 24 
% og i tillegg timebasert stilling Jørstad. Det er vakant stilling som kyrkjetenar i Jørstad – 
frivillig utfører denne oppgåva pr i dag. Me har tidlegare hatt ein 10 % stilling som klokkar på 
Fogn, oppgåvene pr i dag utførast av dagleg leiar som har ein sundagsteneste i månaden i 
sin stilling. Erfaringane frå dei siste utlysingane me har hatt er at storleiken på stilling er blitt 
eskalert noko ned. Småstillingane hjå oss har vore romslege med tanke på fleksibiliteten 
som er ønska knytta til f.eks. gravferder. I Finnøy krk fellesråd vart det ikkje betalt ut tillegg 
for helg/kveld, stillingane var heller litt romslege. Det er i tidlegare brev frå HR avd.i 
Fellesrådet sendt ut eit brev ang. klokkarstillingane, her kjem det fram at desse oppgåvene i 
framtida skal utførast av frivillige. Pr. i dag har me tilsette klokkerar  som eg forstår skal 
fortsette til det evt blir vakans i stilling.  I tillegg er det sendt ut eit brev ang. utlysing av 
stillingar at grunna omstillingskravet skal alle stillingar få ei ny vurdering før utlysing. Pr i dag 
har me ein ledig kyrkjetenarstilling knytta til Hesby, her har me og ein fungerande 
klokkarstilling. HR avd. ønsker at klokkartenesta blir omgjort til kyrkjetenarstilling. Dette betyr 
at istaden for å vere to tilsette i tillegg til prest og kantor, vil det vere ein i tillegg til dei 
frivillige. Det er også kome ein mail om at dei ledige stillingsressursene i sokna våre ikkje 
nødvendigvis blir verande i våre kyrkjelydar. Sjå elles vedlegg med informasjon frå HR 
avd.Her er og eit forslag til oppgåvefordeling mellom frivillige og kyrkjetenar, samt ein 
stillingsinstruks for kyrkjetenar. Me kan sjølv lage ei fordeling som passar for den enkelte 
kyrkjelyd. Har sokneråda innspel til dette sett i lys av saka om omstilling som også er drøfta i 
dette møte.   
 
 
 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
         19/25  Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Forslag til vedtak 
Samtalesak som evt munnar ut i eit innspel som kan sendast til Fellesrådet. 
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 STILLINGSBESKRIVELSE 
 
Stilling:  KIRKETJENER / VAKTMESTER  
 
Nærmeste leder:  
DAGLIG LEDER I MENIGHET  
Kirketjener er tilsatt av Stavanger kirkelige fellesråd. 
Ved gjennomføring av gudstjenester og andre kirkelige handlinger står kirketjener under 
ledelse av forrettende prest.                               
 
Formål: 
Kirketjener skal bistå ved gudstjenester og kirkelige handlinger og bidra til kvalitet og        
profesjonalitet. 
Kirketjener skal sørge for at kirken og menighetens øvrige lokal er ryddig, rengjort og 
tilrettelagt slik menigheten ønsker den skal framstå overfor brukere og besøkende. 
 
Viktigste arbeidsoppgaver / funksjoner 
Kirketjener: 

1. Ansvar for praktisk og teknisk tilrettelegging og klargjøring i forbindelse med 
gudstjenester og andre kirkelige handlinger. 

2. Kirketjener sørger for forsvarlig tilgjengelighet til kirken. 
3. Kirketjener foretar ringing med kirkens klokker etter reglement. 
4. Kirketjener medvirker til at det hersker ro og orden i kirken. 
5. Kirketjener bidrar til å gjennomføre det praktiske i gudstjenester og annen kirkelig 

handling. 
6. Delta på team-/stabsmøter og være en del av teamarbeidet i staben 

 
Vaktmester: 
1. Ansvar for daglig drift, ettersyn, vedlikehold og utvikling av bygningene. 
2. Ansvar for egenkontroll av bygningene, inventar og teknisk anlegg i henhold til 

instrukser for egenkontroll og rutiner utarbeidet av Kirkevergen. 
3. Vaktmester har selvstendig ansvar for å finne rutiner for å oppdage feil og mangler. 
4. Vaktmester er brannvernleder der annet ikke er bestemt. Ansvarlig for den praktiske 

gjennomføring av opplæring, brannøvelser, føring av brannbok og for at bygningene 
tilfredsstiller brannforskriftene.  

5. Ansvar for å holde kirkens utearealer, innganger og trapper presentable og i forsvarlig 
stand. 

 
Renhold: 

1. Foreta nødvendig renhold. 
2. Der renhold er satt ut til andre/eget firma, foretar kirketjener tilsyn med renhold av 

kirken og andre lokaler. 
 

Kirketjener med tjeneste i mer enn ei kirke / menighet 
1. Nærmeste leder er den daglig leder der kirketjener har sin søndagstjeneste 
2. Vaktmesteroppgaver i andre menigheter utføres under ledelse av denne menighetens 

daglige leder. 
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Annet 
Kirketjener er underlagt vanlige bestemmelser for taushetsplikt. 
Arbeidsplan settes opp i samarbeid med daglig leder. 
Lokal arbeidsbeskrivelse utarbeides av daglig leder etter menighetsrådets virksomhetsplan og 
den vedtas av menighetsrådet. 
Der flere menigheter deler på samme kirketjener (vaktmester), har daglig ledere ansvar for å 
samordnes oppgavene og finne nødvendige praktiske løsninger 
 
 
Jeg er kjent med stillingsbeskrivelsens innhold. 
 
 
Dato_____________ Underskrift________________________________________ 
 
 
Lokale forhold 
Det utarbeides egen lokal arbeidsbeskrivelse for kirketjener. Denne godkjennes av MR. 
 
 
Stillingsbeskrivelse er godkjent av kirkevergen:  
 
 
 
Dato: ____________  Underskrift: _______________________________________ 
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KLOKKAROPPGÅVER; 

Forslag til endring av oppgavefordeling mellom ulike roller i gudstjenesten ut fra HR-
avdelingens erfaringer i menighetene i Stavanger by, med klokker som frivillig medarbeider 
og kirketjener som ansatt; 

På førehand: Førebu gudstenesten: Vere i dialog med prest. Lese gjennom programmet på 
førehand. Vere stand in for tekstlesar. Førebu velkomst og kunngjeringar.  

Innspill; tekstlesing er klokkeren sin oppgave som hovedregel. Program og tekster sendes gjerne 
fra presten til medarbeiderne inkl. klokker tidligere i samme uke. Presten har da også forberedt 
velkomst og kunngjøringer.  

Gudstenstedagen: Oppmøte kl 1000 – 1300 Bøn og samtale med prest/organist/andre 
medverkande. Legge til rette for teiknesaker evt bøker til born. Vere til hjelp for andre frivillige og 
staben.  

Innspill; dersom det i tillegg er frivillige kirkeverter, er det gjerne de som ser til at det er 
tegnesaker ol til barna. Eventuelt kirketjener.  

Velkomst og bøn  (klokker som frivillig medarbeider) 

Evt. tekstlesing (klokker som frivillig medarbeider) 

Telle ant. folk totalt frammøtte og nattverdsdeltakerar. (kirketjener) evt kirkeverter teller antall 
oppmøtte 

 

Kunngjeringar. (klokker som frivillig medarbeider) 

Evt bistå ved utdeling av nattverd. (klokker som frivillig medarbeider) 

Føre statistikk etter gudstenesten. (kirketjener) 

 

Gravferdsdagen: Oppmøte ca ein time før oppstart. Hjelpe til med blomster evt. bistå ved 
plassering av folk. Evt dele ut blomster før utgang. Gå ut i lag med prest, senke kista ved grava. 
Føre statistikk ant. folk.  (kirketjener) 

 

Vigsel: Oppmøte om lag 1 time før start. Bistå brud og evt plassering av gjester. Opne dørene og 
føre statistikk. (kirketjener) 

 

KYRKJETENAROPPGÅVER (dette er typiske kirketjeneroppgaver i tillegg til noe av det 
overfor) 

Sette på varme.  

Før gudstenesten:  Vere i dialog med prest. Lese gjennom programmet på førehand. Legge 
istand til evt dåp og nattverd. På førehand vite at det er vin/oblatar/dåpsklut/dåpslys tilgjengeleg 
i kyrkja. Vite at det er altarlys, globelys og evt andre lys tilgjengeleg.  
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Kl 1000 – Ringe med klokkene 

Kl 1030 – Klokkeringing 

Kl 1100 – Klokkeringing 

Etter gudstenesten 3 x 3 klokkeslag.  

Reingjering av nattverdutstyr, rydding i benkene, slokking av lys og varme.  

Vårt kyrkjekontor er ikkje i same bygg som kyrkja, så derfor litt logistikk knytta til at det er varme 
på /utstyr på plass osv.  

Ved gravferder og vigsler er det også manuell klokkeringing.  
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Til soknerådet i Talgje sokn 
 
Vi vil med dette orientere dere om vår vurdering knyttet til ledighet i klokkerstillinger. Dette er nå 
aktualisert ved at John Sigmund Bjerga som er kirketjener/klokker på Halsnøy har sagt opp sin 
stilling gjeldende fra 1. januar 2025. 
 
I «gamle» Stavanger kirkelige fellesråd har det ikke vært egne klokkerstillinger på over 20 år. 
Klokkeroppgaven gikk da over til å bli ivaretatt av frivillige gudstjenestemedarbeidere.  
 
Vi anser at det ved ledighet i allerede eksisterende klokkerstillinger i «nye» Stavanger kirkelige 
fellesråd, er naturlig å faste disse ut. 
Stillingsressursene vil i fortsettelsen ligge til soknet, men kan omdisponeres til annet arbeid 
(fortrinnsvis utadrettet) etter dialog med dere i soknerådet.  
 
Vi håper det vil være mulig å rekruttere frivillige medarbeidere som er villige til å gå inn i 
tjenesten som klokker i gudstjenestene, i første omgang på Halsnøy, og oppfordrer soknerådet 
til å starte arbeidet rundt dette.  
 
Det vil også ved ledighet i klokkerstillingene ses på innholdet i disse, knyttet opp mot 
kirketjenerstillingen i samme sokn, da uten at der pr i dag vil påvirke stillingsstørrelsene til 
kirketjener.  
 
Vi ber om deres innspill på dette så snart som mulig. 
 
 
Med vennlig hilsen 
Katrine Pedersen 
HR-sjef, Stavanger kirkelige fellesråd 
Tlf. 99 63 22 00 
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Ang. omstilling og stillingsressurser.  
 
Hei Heidi! 
Jeg vil bare gjøre deg oppmerksom på at når jeg sendte e-post under vedrørende ledighet i 
klokkerstillingene og mulig endring av ressursene til annen stilling, var dette før kommunen 
innførte omstillingskrav gjeldende i første omgang for 2025 – 2027. Jeg vil derfor be om 
forståelse for at de ledige klokkerressursene vil måtte være på vent, og inngå i de vurderinger 
som ligger foran Stavanger kirkelige fellesråd i 2025. 
 
Med vennlig hilsen 
Katrine Pedersen 
HR-sjef, Stavanger kirkelige fellesråd 
Tlf. 99 63 22 00 
 
 

84/110



20/25 Drøfting av omstillingskravet frå kommunen til Stavanger krk fellesråd. - 24/02624-13 Drøfting av omstillingskravet frå kommunen til Stavanger krk fellesråd. : Drøfting av omstillingskravet frå kommunen til Stavanger krk fellesråd.

 
 

Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 100 24/02624-13    

 
 

 
 
Drøfting av omstillingskravet frå kommunen til Stavanger krk fellesråd. 
 
Vedlegg:  
Menighetsrådene i Stavanger 
 
Saksorientering 
 
Kyrkjevergen har sendt ut informasjon om det omstillingskravet som Fellesrådet har motteke 
frå kommunen. Alle sokneråd og tilsette er bedt om å komme med innspel til dette. Dei 
tilsette har fått tilbud om informasjonsmøter kor dei kan komme med direkte innspel, men 
kan også sende skriftleg. Sokneråda har møte med Fellesrådet 19. mars og kan også 
komme med skriftlege innspel. Frist for innsending av forslag et februar/mars, vårt møte er 
25. mars. Fellesrådet har sagt at dei vil ha ein plan klar i løpet av september 2025. Sjå 
vedlegg.  
Ønsker du å alt nå komme med innspill og forslag er du selvsagt velkommen til å gjøre det. Jeg 
tenker spesielt på følgende: 

a. Kommunen pålegger oss omstillingskrav i form av rene økonomiske beløp. 
Hvilke omstillinger ser du for deg kan være en rett vei for fellesrådet i Stavanger å 
gå?  

b. Kom gjerne med forslag til å øke inntekter for fellesrådet og forslag på å redusere 
kostnader for fellesrådet.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
Samtalesak og drøfting i møtet. Innspela vart sendt inn til Fellesrådet via kyrkjevergen i 
etterkant av møtet.  
 
 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
          20/25 Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Menighetsrådene i Stavanger 

 

Hei! 

På vegne av Stavanger kirkelige fellesråd ønsker jeg å informere menighetsrådene i Den norske 
kirke i Stavanger om følgende. 

 

Bakgrunn: 

1. Stavanger kommune går inn i strammere økonomiske tider. Bystyret vedtok i desember 
2024 et budsjett for 2025 med omstillingskrav til alle enheter i kommunen. 

2. Stavanger kirkelige fellesråd har også fått et tilsvarende omstillingskrav, i tråd med 
samarbeidsavtalen mellom kommunen og fellesrådet om likebehandling. For 2025 
utgjør dette 2,4 millioner kroner (kommunens tilskudd i 2025 er dermed satt til 106,3 
millioner kroner).  

3. Det er videre signaler om at omstillingskravene vil fortsette også i 2026 med nye 1,4 
millioner og til slutt i 2027/2028 med 1, 8 millioner kroner. Totalt blir det et nedtrekk på 
5,6 millioner kroner fra 2024 tildelingen. Vi gjør oppmerksom på at dette er tall for 
kommende år, men de er ikke bindende på samme måte som for budsjettåret 2025. 

4. Fellesrådet vil heller ikke bli kompensert for prisveksten.  

5. Fellesrådet opplevde permanente kutt i tilskuddene fra Stavanger kommune i 
budsjettårene 2020 og 2021 på flere millioner kroner. Fellesrådet har for deler av disse 
kuttene brukt premiefond for å dekke opp for de reduserte tilskuddene.   

6. Fellesrådet behandlet budsjettet for 2025 på sitt møte i desember 2024 (FR-sak 41/2024) 
og fattet følgende vedtak:  

a. Omstillingskravet fra Stavanger kommune på kr 2 400 000 for 2025 dekkes inn ved 
bruk av pensjonsordningens premiefond. 

b. Kirkevergen bes sette i gang den nødvendige omstillingen og samhandle med alle 
relevante instanser i denne prosessen.  
Omstillingen må også ta høyde for de krav som er signalisert fra Stavanger kommune 
for budsjettårene 2026 og 2027.  

c. De aktuelle vedtak som måtte komme i denne omstillingen skal gjøres i de organ som 
er gitt myndighet til dette i tråd med fellesrådets ulike delegasjonsvedtak. 

d. Fellesrådet ber om å bli holdt løpende orientert. 

7. Fellesrådet har altså gitt kirkevergen inneværende år til å legge frem et budsjett i balanse for 
2026. 

8. Budsjettet består av både inntekter og utgifter. Kirkevergen vil i arbeidet med å få et budsjett i 
balanse både se om vi kan øke inntektene og redusere utgiftene. 

9. Kirkevergen har i epost til HR-avdelingen i slutten av november 2024 innført 
ansettelseskontroll. Det betyr at ved ledighet i stilling i SKF skal det gjennomføres møte 
mellom kirkevergen og HR-sjef for å vurdere behovet for stillingen, endringer av 
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stillingsoppgave (inkl at stillingen skal jobbe i flere menigheter/driftsenheter) og 
stillingsstørrelse mm. Dersom en ser at en ønsker å foreta endringer, skal andre aktuelle 
kobles inn (avdelingsleder, daglig leder/driftsleder, fagforening mfl). Først etter at slikt 
møte er gjennomført kan stillingen lyses ut.   

10. I arbeidet med omstillingskravene vil kirkevergen jobbe tett med både menighetsråd, ansatte 
og fagforeninger.  

11. Rettssubjektet Den norske kirke (kirkerådet, bispedømmerådene («preste-linja»)  står foran 
store budsjettkutt/stillingskutt, men vi har pr nå ikke kjennskap til at dette vil få direkte følger 
for fellesrådets arbeid eller økonomi.   

 

Basert på dette vil jeg gjerne få utfordre menighetsrådene: 

a. Kommunen pålegger oss omstillingskrav i form av rene økonomiske beløp. Hvilke 
omstillinger ser menighetsrådene for seg kan være en rett vei for kirkene i 
Stavanger å gå?  

b. Kom gjerne med forslag til å øke inntekter for fellesrådet og forslag på å redusere 
kostnader for fellesrådet.  

Innspill og forslag sendes undertegnede. Tidsfrist er helst i løpet av februar/mars, men om dere 
kommer på forslag senere en det, så send dem gjerne inn. 

 

Menighetsrådene må være beredt på at ved ledighet i stillinger vil prosess med rekruttering 
kunne ta noe lengre tid for at vi kan gjennomføre nødvendige vurderinger (jfr. pkt. 9).   

 

Jeg ber daglig ledere informere menighetsrådene om denne eposten og anmoder om at 
menighetsrådene har en sak om dette. 

 

 

Beste hilsen 

 

 

Rune 
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Sjernarøy sokneråd 
 

 

 
 
 

 
 
Sakshandsamar Arkivkode Arkivsak Ugradert 
Heidi Bø Sangedal 411 23/04762-17    

 
 

 
 
Orienteringssaker 
Referat frå møte i Stavanger krk fellesråd  
Fasteaksjonen 
Konfirmantjubileum 2025 
Orientering om gjevartenesta til trusopplæring.  
Referat frå årsmøtene i sokna 
Referat frå årsmøte til Kirkens SOS 
Tilbakemelding frå møte med Fellesrådet 19. mars. 
Evt. konsert med Mari Hauge i sommar?  
Diverse oppfølgingssaker:  
Evt. guiding i Sjernarøy kyrkje onsdag 28. mai ca kl 12 ? Ei gruppe frå Haugalandet kjem på 
tur. Skal jha eige foredrag om Alfred Hauge. Betaler kr 30,- pr person til soknet.  
 

Program 13. juni – 
Kulturkveld Ombo og Sjernarøy – sjå forslag til plakat 
Kyrkjekaffi er dette ok?  
Skjærtorsdag Jørstad og 8. mai Sjernarøy – kva skal me kalle det?  
Evaluering konsert.  
Julekule med kyrkjemotiv?  
   

 
 
 
Vedlegg:  
Byjubileum og utvandrerjubileum Tur med seilskuten Caroline fredag 13 
Tur med seilskuten Caroline fredag 13 juni 
Uuvandrarjubileum plakat 
ÅRSMØTE I SJERNARØY SOKN 
REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I HESBY SOKN 
REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I TALGJE SOKN 
Protokoll STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 (1) 
Ang. julekuler 
Håndmalt julekule i glass - MisjeCollection 
julekuler i boks 
Konfirmantjubileum Hesby 2025 
 
 
Vedlegg:  
Byjubileum og utvandrerjubileum Tur med seilskuten Caroline fredag 13 
Tur med seilskuten Caroline fredag 13 juni 
Uuvandrarjubileum plakat 
ÅRSMØTE I SJERNARØY SOKN 

Saksnummer Råd/utval Møtedato 
          21/25 Sjernarøy sokneråd 25.03.2025 
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Vedlegg:  
REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I HESBY SOKN 
REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I TALGJE SOKN 
Protokoll STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 (1) 
Ang. julekuler 
Håndmalt julekule i glass - MisjeCollection 
julekuler i boks 
Konfirmantjubileum Hesby 2025 
 
Saksorientering 
 
Sakene vert lagt fram til orientering enten skriftleg eller munnleg i møtet.  
 
 
Forslag til vedtak 
Sakene vert tekne til orientering. 
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   Tur med seilskuten Caroline fredag 13.juni 2025. 

Seilskuten Caroline kommer og henter oss på gamlekaien på Eidssund ca.kl 9.00-

9.30. Alle barn og voksne fra Ombo 10+4 går om bord her. Båten går videre til 

Aubøsund og er der ca. kl.10.00-10.15. Her kommer om bord 10+4 barn og voksne. 

På vei til byen stopper vi på Judaberg ca kl. 10.30-11.00 hvor vi får med oss 

frokostbrød og drikke fra Coop. Kanskje får vi med oss en journalist fra Øyposten, 

Stavanger Aftenblad  som blir med oss til byen. 

Vi ankommer Stavanger ca. kl. 12.30-13.00 og går i et opptog som er «look alike» et 

17. mai tog som går gjennom gatene og stopper utenfor domkirken. Ved domkirken 

ca. 13.30-14.00 blir vi møtt av Hans Eyvind Næss som tar imot 2 brev som barna 

har med til byen New York. Det blir et brev hvor barna har skrevet en hilsen til 

New York hvor de gratulerer New York med 200 års jubileet. Alle barna må skrive 

under på brevet. Det blir et brev fra Sjernarøy oppvekstsenter og et brev fra Ombo 

Ovs.  Totalt 2 brev som leveres ved domkirken som skal til USA. 

Ved domkirken blir vi også møtt av en representant fra Den Norske Kirke som vil 

motta et maleri som gave til byen. Maleriet er en rekonstruksjon av et maleri som 

ble funnet på loftet i kirken på Sjernarøy. «Vandring til Golgata». Barna lager også 

her et brev med hilsen til byen og gratulerer Stavanger med 900 års jubileet. Her 

blir det et brev fra Sjernarøy Ovs. ,og et fra Ombo Ovs. Altså her også 2 brev. 

Her er adressen til museet i New York: (2 brev.) 

South Street Seaport Museum 

Captain Jonathan Boulware 

12, Fulton Street NY 

New York 10038. 

Her er adressen til Stavanger by: (2 brev.) 

Stavanger bispesete og Den Norske Kirke 

Domkirkeplassen, 4000 Stavanger 

                                                                                        Mvh. Håkon Eide. 

                                                                                        90150871 haakoeid@online.no 
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 Tur med seilskuten Caroline fredag 13.juni 2025. 

Seilskuten Caroline kommer og henter oss på gamlekaien på Eidssund ca.kl 9.00-9.30. Alle 

barn og voksne fra Ombo 10+4 går om bord her. Båten går videre til Aubøsund og er der ca. 

kl.10.00-10.15. Her kommer om bord 10+4 barn og voksne. På vei til byen stopper vi på 

Judaberg ca kl. 10.30-11.00 hvor vi får med oss frokostbrød og drikke fra Coop. Kanskje får 

vi med oss en journalist fra Øyposten, Stavanger Aftenblad  som blir med oss til byen. 

Vi ankommer Stavanger ca. kl. 12.30-13.00 og går i et opptog som er «look alike» et 17. mai 

tog som går gjennom gatene og stopper utenfor domkirken. Ved domkirken ca. 13.30-14.00 

blir vi møtt av Hans Eyvind Næss som tar imot 2 brev som barna har med til byen New 

York. Det blir et brev hvor barna har skrevet en hilsen til New York hvor de gratulerer New 

York med 200 års jubileet. Alle barna må skrive under på brevet. Det blir et brev fra 

Sjernarøy oppvekstsenter og et brev fra Ombo Ovs.  Totalt 2 brev som leveres ved 

domkirken som skal til USA. 

Ved domkirken blir vi også møtt av en representant fra Den Norske Kirke som vil motta et 

maleri som gave til byen. Maleriet er en rekonstruksjon av et maleri som ble funnet på loftet i 

kirken på Sjernarøy. «Vandring til Golgata». Barna lager også her et brev med hilsen til byen 

og gratulerer Stavanger med 900 års jubileet. Her blir det et brev fra Sjernarøy Ovs. ,og et fra 

Ombo Ovs. Altså her også 2 brev. 

Her er adressen til museet i New York: (2 brev.) 

South Street Seaport Museum 

Captain Jonathan Boulware 

12, Fulton Street NY 

New York 10038. 

Her er adressen til Stavanger by: (2 brev.) 

Stavanger bispesete og Den Norske Kirke 

Domkirkeplassen, 4000 Stavanger 

                                                                                        Mvh. Håkon Eide. 

                                                                                        90150871 haakoeid@online.no 

 

                                                                                                                       Side 1 av 3. 
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Tur m Caroline…………side 2. 

Vi har kjøpt inn 2 traller som skolene har med seg på turen. De er sponset av 

kirkekontoret . Håkon har bygget de litt om og skolene maler/dekorer hver sin tralle. 

Kryssfinerplatene henges på trallene senere. Barna maler og dekorerer platene med 

slagord osv.  Platene må kanskje grunnes med en mattlakk før de blir malt. Hvis ikke 

kan malingen flyte utover og vi må plalegge med regn på reisedagen.  Det er sikkert lurt 

med et toppstrøk  klar mattlakk til slutt når dekoren er ferdig. Det er lagt ved platene 2 

testplater hvor dere kan prøve dere frem. 

Forslag til slagord:  

2025           Hurra           900 år           Gratulera 

Utvandring 200 år            Ombo Oppvekstsenter 

Sjernarøy Oppvekstsenter  

Det er lurt å tegne omriss av ordene på platene med blyant før dere gjør noe endelig. 

Platene til hjulene på trallene kan godt dekoreres og se ut som spiler på et gammelt 

hestekjerre-hjul.  

 

 

  

                                                                                                                      

 

                                                                                                               Side 2 av 3. 
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Tur med Caroline………………..side 3. 

Får vi til å kle oss opp med noen tidsriktige klær. Vi har også et alternativ med t-skjorter med 2025 logo og 

seilskutemotiv. (Vi har prøvd ut størrelser på t-skjorter.) 

 

 

Opplegget er sponset og arrangert med støtte fra  Den Norske Kirke, Kultursogenemnda for 

Sjernarøy og Ombo og Håkon Eide. 90150871 haakoeid@online.no 

                                                                                                                                              Side 3 av 3. 
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Utvandrarjubileum 200 år. 

Det kjem også ein kveld i Sjernarøykyrkja 
freda 29.au ust med utvandrarkveld. 

Torolf Nord bø kjem og 
underheld med viser. 

J 

Utvandrarkveld på Ombo Grendahus 
fredag 27.Juni kl. 19.00 til 20.30. Eit tablå i 
song og tekst saman med Håkon Eide. 
Skuleborn kjem og syng. 

I pausen kan du kjøpa deg litt 
enkelt å bita i om du vil. 

Inngang kr 200,-pr.pers. 
og barn kr 100,- Max 400,- 
for familiar. 
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ÅRSMØTE I SJERNARØY SOKN  

Stad: Jørstad kyrkje 

Dato: 16. mars kl 1330 

Til stades: 10 personar i tillegg til Ola, Geir og Heidi 

 

Alle fekk utdelt årsmelding.  

Gjennomgang av årsrapport og rekneskap v/Heidi  

Ingen innspel frå dei frammøtte.  
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REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I HESBY  SOKN 

Stad: Bethel bedehus 

Tid: 9. mars 2025 kl 1230  – 1250  

Til stades: 20  personar 

 

Dagleg leiar Heidi Bø Sangedal  og nestleiar i soknerådet Brit Idsøe leia årsmøte.  (Tor Øyvind var 
i Trondheim).  

Lysbildeframvisning «Evangeliet i handling»  på veggen.  

Gjennomgang av årsrapport v/Heidi  

Litt oppdatering ang. restaureringsarbeidet og ferdigstilling og gjenopning hausten 2025  

Litt om stillingar og omstliingskrav.  

Litt om misjonsprosjekt og ny periode.  

Informasjon om Alphakurs v/Heidi Urtegård.  

Trusopplæring – oppfordring til gjevarteneste. Aktualisering av viktig kyrkjelydsarbeid v/Brit 

Enkel gjennomgang av rekneskapen for 2024 v/Heidi   Denne er ikkje ferdigstilt, førebels viser 
den eit overskot på kr 53 406,-     

Spørsmål frå salen: Oppfordring til å bruke heimesida for informasjon f,.eks at det er behov for 
frivillige til å følge dei som bur på institusjon til gudsteneste. Spørsmål om behovet for å kjøpe 
inn nytt piano –kantor  Bjørn Terje svarte ut dette.  

 

 

Referent: Heidi Bø Sangedal 
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REFERAT FRÅ ÅRSMØTE I TALGJE SOKN 

Stad: Talgje bedehus 

Tid: 2. mars 2025 kl 1215 – 1300  

Til stades: 15 personar 

 

Leiar i soknerådet, Eilef Gard leia møtet og gjekk gjennom årsrapporten frå 2024  

Lysbildeframvisning på veggen.  

Dagleg leiar Heidi Bø Sangedal gjekk grovt gjennom rekneskapen for 2024, denne er ikkje 
ferdigstilt, førebels viser den eit overskot på kr 44 914,-  

Spørsmål frå salen: Ang. stillingar og økonomi: Me har ingen stillingar som er løna av soknet sine 
midler. Det er starta ei gjevarteneste knytta til trusopplæringsarbeidet. Dette er nødvendig for å 
oppretthalde tilbodet om trusopplæring til 0 – 18 år. Dette medlemstalet er synkande i våre 
kyrkjelydar.  

Omstillingskravet frå kommunen vart nevnt, det blei sagt at ein var overraska over at det ikkje 
skulle vere klokkerar i våre kyrkjelydar i framtida.  

Etter årsmøte var det høve til omvisning i kyrkja.  

 

Referent: Heidi Bø Sangedal 
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DEN NORSKE KIRKE 
 

STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD  
  
 

1 
 

Møteprotokoll  
STAVANGER KIRKELIGE 
FELLESRÅD  
 
Møtedato: 19.02.2025 kl. 18:00 
Møtested: Tasta kirke 
Arkivsak: 23/05173 
  
Til stede:  Arnhild Aano Høyen (Stokka menighetsråd), Tor Magne Nesvik 

(geistlig representant), Kjersti Lundetræ (Madlamark menighetsråd), 
Arne Rettedal (Hafrsfjord menighetsråd), Ivar Raugstad (Rennesøy 
sokneråd), Magne Hersvik (Varden menighetsråd), Øystein Gomo 
(Hundvåg menighetsråd), Anne Synnøve Evja Eikill (Hillevåg 
menighetsråd), Torbjørn Waaland (Hinna menighetsråd), Eli Thorset 
Våge (Gausel menighetsråd), Haakon Kjell Totland (Sunde 
menighetsråd), Jan Erik Vinkfjord (Tasta menighetsråd), Magnus 
Hagland (Vardeneset menighetsråd), Håkon Arne Eide (Sjernarøy 
sokneråd), Jon Salthe (Kampen menighetsråd) 

  
Møtende 
varamedlemm
er: 

Ellen Maren Dalland for Stig Ellingsen (Domkirken og St. Petri 
menighetsråd), Terje Kjølvik for Ottar Sandanger (Talgje sokneråd), 

  
Forfall:  Kristin Torp (Bekkefaret menighetsråd), Karl Svela (St. Johannes 

menighetsråd), Mari Gudmundsen (Tjensvoll menighetsråd), Heidi 
Kristin Urtegård (Hesby sokneråd), Anne Kristin Bruns (Stavanger 
kommune) 

  
Andre: Mari Varhaug (gravplassjef, kun med på del av sak 4/25- som ble tatt 

først i møtet), Tomas Mjelde Røsbak (prosjektleder kommunikasjon 
og utvikling), Arne Sigurd Mossige (Økonomisjef/ass. kirkeverge), 
Katrine Pedersen (HR-sjef) og Rune Skagestad (kirkeverge) 

  
Protokollfører: Rune Skagestad 
  
 
 
SAKSLISTE Side 
Godkjenning av innkalling og saksliste 
1/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 2 
Godkjenning av protokoll 
2/25 Godkjenning av protokoll fra møtet 18.12.2024 3 
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 2  

Saker til behandling 
3/25 Omstillingskrav, status og gruppearbeid 3 
Orienteringssaker 
4/25 Orienteringssaker 19.02.2025 4 
5/25 Eventuelt 5 
   

 
Stavanger, 18.03.2025 
 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det 
som ble bestemt på møte 
 
 
Ivar Raugstad 
Leder 

Rune Skagestad 
Sekretær 
 

 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

1/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 1/25 

 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes 
 
 
Møtebehandling 

 
Saksdokumenter:  
Saksfremlegg fra kirkevergen 
 
 
 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes 
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 3  

Godkjenning av protokoll 

2/25 Godkjenning av protokoll fra møtet 18.12.2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 2/25 

 
Forslag til vedtak 
 
Møteprotokollen fra møtet i fellesrådet 18.12.2024 godkjennes 
 
 
 
Møtebehandling 

Saksdokumenter:  
Saksfremlegg fra kirkevergen 
Protokoll STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 18.12.2024 
 
 
 
Vedtak  

Møteprotokollen fra møtet i fellesrådet 18.12.2024 godkjennes 
 

 

 

 

 
Saker til behandling 

3/25 Omstillingskrav, status og gruppearbeid 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 3/25 

 
Forslag til vedtak 
 

1. Fellesrådet takker for status rapporten. 
2. Fellesrådet ber kirkevergen ta med seg innspillene fra gruppesamtalene i det videre 

arbeidet med omstillingskrav. 
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 4  

Møtebehandling 

Saksdokumenter:  
Saksfremlegg fra kirkevergen 
 
Prosjektleder Tomas Mjelde Røsbak hadde en innledning til gruppesamtale. Saken 
ble avsluttet med oppsummering i plenum. 
 
Vedtak  

1. Fellesrådet takker for status rapporten. 
2. Fellesrådet ber kirkevergen ta med seg innspillene fra gruppesamtalene i det 

videre arbeidet med omstillingskrav. 
 

 

 

 

 
Orienteringssaker 

4/25 Orienteringssaker 19.02.2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 4/25 

 
Forslag til vedtak 
 
Sakene tas til orientering 
 
 
Møtebehandling 

 
Saksdokumenter: 
Saksfremlegg fra kirkevergen 
Følgende ble lagt frem til orientering: 
1. Muntlig orientering i møtet om status for regnskapet for 2024. 
2. Kirkebevaringsfondet har tildelt kr 325 000 til særskilt forprosjekt til Bispekapellet i 
2025. Det gjør at vi får finansiert arbeidet med å få godkjent planene for dette viktige 
og vakre bygget. 
3. Arbeidet med mulighetsstudiet om nytt krematorium er startet opp.  
4. Markering av haste-utvidelsen av Askje kirkegård blir fredag 23.mai. Utvidelsen er 
overlevert fellesrådet og kun noe beplantning gjenstår. Anskaffelse for minnelund på 
Revheim gravlund avhenger av politisk vedtak pga økonomi-utfordringer før det kan 
sendes ut. Arbeidet med større utvidelse av Hundvåg gravplass er startet opp. 
5. Gravplassjef Mari Varhaug blir med og orienterer om gravplassvirksomheten. 
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 5  

 
 
 
Vedtak  

Sakene tas til orientering 
 

 

 

 
5/25 Eventuelt 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 STAVANGER KIRKELIGE FELLESRÅD 19.02.2025 5/25 

 
Forslag til vedtak 
 
Intet forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

Representant for Hundvåg menighetsråd, Øystein Gomo, orienterte om et 
simultanoversettersystem de har testet ut (bruker får opp tekst på sitt språk av det 
som sies, det brukes egne mikrofoner og bruker kobler seg til via egen mobil). Han 
lurer på om dette er aktuelt for andre menigheter og at gjennom fellesløsning kan få 
til en flerbruksavtale. 
Kirkevergen foreslo at daglig leder i Hundvåg menighet orienterer kollegaene via 
epost om systemet og får tilbakemelding om det er behov og interesse for løsningen i 
de ulike menighetene. Menighetsrådene må eventuelt regne med selv å dekke 
kostnadene. 
   
 
Vedtak  

Fellesrådet tar saken til orientering og ber kirkevergen følge opp overfor daglig 
ledere. 
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Hei, mitt navn er Kurt Misje og jeg driver den Miljøfyrtårn sertifiserte suvenir og 
gavebutikken Misjecollection i Haugesund.  
 
I de siste fire årene har jeg hatt gleden av å tilby unike, håndmalte (se vedlagt video) 
julekuler i glass med vakre motiv fra hele landet. Disse kunstverkene har ikke bare vært fine 
å se på, men også en god inntektskilde for de som har valgt å tilby dette til sin menighet, 
beboere i nærområdet eller til turister. Totalt 49 motiv ble malt i fjor og 9 er på vei til nå i år. 
Skulle dere ønske å tilby en håndmalt julekule i glass med motiv av den flotte kirken deres er 
det bare å ta kontakt.   
 
Send gjerne et motiv for å få malt en uforpliktende prototype.  Motivet kan males med 
"vinter/sommer"-design og tilpasses slik dere ønsker. 
 
Leveringstiden er ca 2 måneder frem til august. 
 
Over 100 motiv (mesteparten kirker) er malt til nå: 
https://misjecollection.no/butikk/fotogaver 
 
  
Fortjeneste ved veiledende utsalgspris 

 
 
 
Referanser oppgis på forespørsel.  Se vedlegg for detaljer om pris, fortjeneste, 
minimumsantall etc. 
 

 
 
 
  
 
Med vennlig hilsen 
 
Kurt Misje 
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Tlf. 400 37 422 
www.misjecollection.no    
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Håndmalt julekule i glass med eget motiv 
 
Julekulene males av profesjonelle malere med lang erfaring i 
malekunsten. Malingen foregår på innsiden av kulen med en liten 
penn som tres gjennom hulle på toppen av glasskulen. Motivet er det 
samme på alle kulene dere bestiller, men ingen blir helt identiske.  
 
På den måten blir hver kule et unikt produkt. 

 
Minimum antall 

Produsenten har satt et minimum på 100 julekuler pr. Motiv 
 

Fortjeneste ved salg av håndmalte julekuler 

Den mest vanlige utsalgsprisen er kr. 300,- inkl. mva,  I tabellen nedenfor er priser oppgitt uten mva. 

Antall 

kuler  Innpris pr. stk uten mva Veil.utpris (300,- inkl. mva) Fortjeneste uten mva 
100 kr 145,00 kr 240,00 kr 9 500,00 
150 kr 140,00 kr 240,00 kr 15 000,00 
200 kr 135,00 kr 240,00 kr 21 000,00 
250 kr 130,00 kr 240,00 kr 27 500,00 
300 kr 125,00 kr 240,00 kr 34 500,00 
400 kr 120,00 kr 240,00 kr 48 000,00 
500 kr 115,00 kr 240,00 kr 62 500,00 

1000 kr 100,00 kr 240,00 kr 140 000,00 
 

I tillegg til mva, tilkommer frakt (Posten) fra Haugesund til din avtalte adresse 

Fremgangsmåte 

1. Dere sender meg en fil med motivet dere ønsker å benytte 
2. Filen sendes til malerne som normalt maler et «vintermotiv»  av deres motiv. Det vil si det 

males snø i luften og på bakken dersom ikke annet er avtalt.  
3. Etter ca 1 uke mottar dere en video og en bildeserie av første utkast.  
4. Så snart motivet er godkjent av dere, sendes to fakturaer til dere. 

a. 1/3 av fakturasum innbetales som depositum før malingen igangsettes 
b. 2/3 av fakturasum innbetales senest etter 40 dager 
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5. Malingsperioden er ca 2 måneder + frakt til Haugesund. I denne perioden anbefales det at 
dere forhåndsselger kulene gjennom deres kanaler. Benytt vipps slik at dere får inn penger, 
navn og antall bestilte kuler. 

6. Jeg vil holde dere løpende informert gjennom prosessen og dere kan være trygge på at dere 
får et flott og kjært produkt som mange vil sette pris på.  

 

Tusen takk for tilliten 

 

Med vennlig hilsen 

MisjeCollection – Kurt Misje 

108/110



21/25 Orienteringssaker - 23/04762-17 Orienteringssaker : julekuler i boks

á 
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Invitasjon

Kyrkja har gleda av å invitera alle som var 
konfirmantar i Hesby, Sjernarøy og Talgje sokn 

i 1975 til konfirmantjubileum! 

Kjære 

50-års konfirmantjubilant

Dette er første gudsteneste etter det store restuareringsarbeidet på 
kyrkja. Begge prestane våre Terje Engstrøm og Ola Aasland Vold er 
med. 

Meld deg på til Heidi Bø Sangedal på mail hs973@kyrkja.no eller 
telefon 47010909 innan 13. juni.

Kontaktinfo til oss i komitéen er:
Margunn Tungland Nordbø tlf: 958 08 159
Jarle Mjølsnes tlf: 900 71 789
Kirsten Alida Austbø tlf: 997 75 393

Me vonar mange har lyst til å vere med, og gler oss til å treffast☺
Me vil finne ein stad til drøs og mat etter gudstenesta, og sender ut 
meir detaljert info til dei som melder seg på. Kvar enkelt betaler for 
middagen. Alle som gjekk i klassen er invitert, ikkje berre dei som 
vart konfirmert. 

Sundag 19. oktober kl 11.00 i Hesby kyrkje

Med venleg helsing Kyrkja i Finnøy
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